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"I have nothing to gain by discrediting him, other than 
hopefully to keep others from getting into trouble by 
associating with him, so I hope you will trust my 
motivations. In the light of whether my opinion is "sour 
grapes," consider that, to my knowledge, Hunt has never 
done anything productive and has made his name solely 
by either copying what others do, bootlegging others' 
works, or going on the radio to denounce those poor 
saps who have been suckered in by his claims of being 
a "patriot." Know a tree by its fruits." 

Linda D. Thompson 



Outpagt grectiont 
% PO Box 2234 
Casselberry, Florida PZ 32707 
Messages (219) 259-2031 

March 5, 1994 

The following information is my response to a five page "letter" which was hand delivered to Dr. 
Greg Dixon, American Coalition of Unregistered Churches in February, 1993, just prior to my 
scheduled speaking engagement at the Coalition in Indianapolis, Indiana. The result was the 
cancellation of the engagement. 

I have included a copy of the "letter" as was received. It has been transcribed to increase legibility 
in the second section. The two may be compared so as to understand that there is no intent of 
deception on my part. The text of Ms. Thompson's letter is in this type, my responses to her letter are 
in this type. 

The flag shown above, and used in my letterhead since October, 1992, when I opened the Don't 
Tread On Me, Common Law Service Center, is the Gadsen County, circa 1773. It was not unusual for 
the colonies to use a coiled rattlesnake in their flags. Some, today, think that evil connotations are 
represented by the snake. In fact the rattlesnake was used to signify the attitude of the colonists. The 
rattlesnake is a relatively harmless reptile when left alone. However when trodden upon it has been 
known to strike swiftly and fatally at it's aggressor. I have seen the patriot movement standing as a 
rattlesnake against the encroachments of a tyrannical government. The time is swiftly coming when we 
will be required to strike, or suffer destruction. 

Since April, 1993, when Linda Thompson, BAR attorney from Indianapolis, Indiana first began 
attacking what I had accomplished in Waco and began suggesting that I was a "government snitch", I 
sat idly by. I asked many talk show hosts, who had both her and me on as guests, if she would be 
willing to appear with me. She always managed to find an excuse to avoid allowing YOU, the 
PATRIOT COMMUNITY, to hear both sides. Finally, on September 1, 1993, we aired together on the 
Lou Epton Show in Las Vegas, Nevada. The results of that "debate" are known to many. 

Let it be understood that I have, many times, said that "the Big Lie" has done much to draw 
attention to the events in Waco. I have never attacked the video, only the information contained within 
which was known to be inconsistent with fact. The video has brought a significant focus on the tragedy, 
however it is imperative that We, the patriots of the United States of America can, and will, expose 
fraudulent information when it comes before us. This is our obligation, if our intent is sincere. We 
cannot win if we cannot win with TRUTH ! 

I had chosen not to speak out against Linda, or any other person, for I felt that any judgement of 
the motivation of any patriot, without hard evidence, should be left to each individual. After all each of 
us may have his very life at stake somewhere in this battle yet to come. 

Ms. Thompson's actions regarding the above mentioned "letter" are the final straw. I have no proof 
of who she is, nor of what her motivation may be. I have previously presented some facts, situations 
and circumstances via fax networking. I have information that has not been made public before, and I 
have tapes of public, and private meetings. It is time to lay the evidence before YOU, the PATRIOT 
COMMUNITY, for your judgement. 

The following information package is rather large. As interested patriots you will find the time spent 
reading it both educational and enlightening. I trust that after you have reviewed this information it will 
be passed on so that ALL will be made public. 

Thank You, 



TRAITOR  
Written by Linda D. Thompson 

American Justice Federation, 3850 S. Emerson Ave., Suite E., Indianapolis, IN 46203 
AEN News 

Fax: (317) 780-5209 
Computer Address: Fidonet 1:231/110; Compuserve 71163,1350 

Computer Network BBS: (317) 780-5211 
Telephone: (317) 780-5200 

On April 27, 1993, I received a message from'a 
fellow named David Treibs that said, "You might be 
interested to know Gary Hunt gave us a box of the 
book from Kirby Ferris titled "A Mountain of Lies, the 
apprehension and arrest of Idaho's Randy Weaver." 

I have never heard of David Treibs except 
in this and other fictitious accounts by Linda 
Thompson (Li) of this incident In one such 
commentary (AEN BBS - "TRAITORZIP 9-19-
93") she indicates that the message was from 
David Treibs to Guy Putnam, not to LT. 

To which I responded that the box of books had 
been sent two months earlier to Gary Hunt who had 
promised Kirby Ferris that he would distribute them to 
the News Media[sic] at Waco. 

Two months earlier would have meant that 
the books were sent prior to the raid on 
February 28, 1993. Kirby Ferris contacted me 
in early March regarding distributing the books. 
It took him a couple of weeks to effect delivery 
of only ONE box of books, at which time I 
began distributing them. The delivery is 
confirmed by the AEN TRAITORZIP file. The 
books were all distributed in Waco, to the press, 
with the exception of those given to Branch 
Davidians in jail, and out Dewey Millay 
assisted me in the distribution. Kirby called at 
one point and indicated that he felt that I 
should distribute them rapidly. I explained that 
I was not going to stand in front of the press 
conferences hawking books, I would get them 
out by my method which consisted of carrying 
three or four into the press conferences and 
giving them to those that asked about them or 
that I could engage in conversation. I felt that 
the books were more likely to be read if they 
were requested, rather than just handed out and 
lost among the abundance of flyers and 
pamphlets that were being distributed at the 
press conferences. Most of the media present at 
the conferences received a copy of the book 
[See Exhibit Al 

Before receiving that message the week of March 
19, 1993, I had spoken to Kirby Ferris and he had 
mentioned to me that he was really puzzled why his 
books had not been distributed to the news media. 

Hunt hadn't distributed the books to the media during 
the Waco siege. Instead, by the message above, we 
learned that after the Branch Davidians were burned 
to the ground and the media had long left Waco Hunt 
had simply delivered all the books in one lump, to 
David Treibs. 

Well, I have several first-hand experiences with 
Gary Hunt and it is my sincere belief that he is a paid 
government informant, an "agent provocateur." The job 
of an agent provocateur is to infiltrate "patriot" 
organizations, gather information about the 
membership, and to generally cause division and 
confusion, and discredit the leaders or the group itself. 
Hunt is an excellent study and object lesson in these 
techniques primarily because he is inept enough that 
he exposes what he does. 

I have nothing to gain by discrediting him, other 
than hopefully to keep others from getting into trouble 
by associating with him, so 1 hope you will trust my 
motivations. In the light of whether my opinion is "sour 
grapes," consider that, to my knowledge, Hunt has 
never done anything productive and has made his 
name solely by either copying what others do, 
bootlegging others' works, or going on the radio to 
denounce those poor saps who have been suckered 
in by his claims of being a "patriot." Know a tree by its 
fruits. 

His pattern, in Waco, was to associate with any 
and every group and try to get as much information 
about them as possible then copy this information as 
his own, releasing it through the "patriot fax network," 
to gain credibility. Later, he would then release totally 
bogus information as one of the groups' members to 
make the group look really stupid, or, having 
established an inroad with a particular group, he would 
try to lead them into trouble with the police. He always 
had "very" inside information that proved to be true -
too true, because no one else could get that 
information, such as the number of the BATF inside 
compound headquarters at Waco FBI inside 
compound headquarters at Waco the fax numbers to 
both, etc, as well as knowing a "back road" into the 
compound. 

Most astonishingly, on the day of the Waco fire 
he told Greg Sali at the Constitutional Foundational 
Association (CFA) in Waco that the night before, the 
BATF had gone in and shot some of the people. Now, 
weeks later, the autopsies are showing that many of 
the Branch Davidians were shot. 

The first time that I ever mentioned that 
any of the Davidians may have been shot on 

Gary
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April 19th was weeks later when we received 
reports from Jaime Castillo that he had seen 
James Riddle outside during the fire. We knew 
that James Riddle had been shot and his body 
burned by the fire. This raised the question of 
what had happened to James. Since that time 
we have reason to believe, though not provable, 
that others were also shot as they attempted to 
leave. This information came from one of the 
Davidians, who cannot be named at this time, 
who escaped on April 19. His story had been 
relayed to at least two other people, Dewey 
Millay and Ron Cole. 

He was the first and - only person outside of 
Indiana who I met who had heard of the "CDR" 
(Counsel[sic]on Domestic Relations) which I believe, 
through other information and contacts with that group, 
to be a government information-gathering service. His 
association with it and "pushing" it only further 
confirms my suspicions. 

The Council on Domestic Relations (CDR) 
was operating as early as November, 1992. 
There was a story about CDR published in the 
first edition of the Outpost of Freedom [See 
Exhibit BJ. I had received a tape of one of their 
Saturday telephone conference calls which 
discussed many issues relevant to the Patriot 
Community. Among those was the subject of 
COSMOS. This subject eventually led to the 
breaking up of CDR into two factions. In 
January, 1993, I was a guest on the Saturday 
conference regarding the newspaper, Outpost of 
Freedom, that I was preparing for publication. 
I was also a guest when I decided to go to 
Waco and CDR encouraged the listeners to go 
and support the peaceful efforts to find a 
solution. I also spoke on the conference call 
during the siege to update people as to what 
was occurring. I was interim director of CDR 
for Florida until I decided not to affiliate with 
any organization during the siege, and since. I 
am still in touch with many of those who 
were/are a part of CDR I judge them to be fine 
and caring patriots. .„If any are government 
agents, which is always a possibility, they cover 
their tracks quite well. I choose not to judge 
anyone until tangible proof is submitted. [See 
Exhibit CJ 

Miscellaneous background: His paper, "Outpost 
of Freedom" has only had two editions, ever, both in 
late 1992. In those he published stories from Mark 
Phillips, who patriots here have consistently informed 
me is a government agent and I have now obtained  

documentation linking Phillips with British Secret 
Service and the CIA. When I learned Phillips could be 
an agent and that Hunt was working with him, I asked 
him what he knew of Mark Phillips and he responded 
that he was a great guy, he worked with him a lot, etc. 
When I mentioned that patriots had said Phillips was 
an agent, Gary then back-pedalled in a big way, trying 
to act like he hardly knew the guy and that he didn't 
vouch for his stories in his paper. 

The documentation Linda suggests that she 
has is exactly what is needed to help all patriots 
understand who is good and who is bad. This 
should be brought forward so ALL can evaluate 
the evidence. Without evidence, any accusation 
is a reflection on the accuser rather than ,the 
accused. 

It might be interesting to note that LT has, 
in AEN TRAITORZIP, indicated that her "CIA 
source also tells me that Phillips is a known 
agent." She has confirmed, on the Chuck 
Harder Show[February 7, 1994/, having a 
former CIA source. 

In the first edition of Outpost of Freedom 
newspaper [February 3, 1993/ I published an 
article by Mark Phillips entitled "OPERATION 
MONARCH". Prior to publishing the article I 
spoke with Mr. Phillips on numerous occasions. 
I reviewed the references he provided and I and 
others investigated the information at the local 
library. Our conclusion was that there was a 
foundation of truth in the article. Being one 
who has always desired to NOT present 
information that was incorrect, and being 
unable to verify ALL of the information, I 
included the following disclaimer at the 
beginning of the article, "/Note: The following 
article was written by Mark Phillips, who 
provided it to OUTPOST OF FREEDOM OPF 
has spoken with the author on and has 
determined that this information is of the type 
that should be presented for consideration by 
those interested. This information is of a nature 
as to cause the conscientious reader to wonder. 
OPF is convinced that the author is sincere and 
suggests that the subject matter appears to have, 
at least, a foundation in truth. An open 
discussion of this topic is in order, and letters to 
PUBLICK FORUM will provide the proper 
framework for readers input. Editor]." I have 
always endeavored to qualify information of 
which I am not certain, and continue to do so 
when faxing Outpost of Freedom releases. 



An observation made by a radio personality is 
that Hunt seems to like to publish all the names and 
addresses of patriot groups in his newspaper, too. 

Many patriot organizations have struggled 
to get the word out about their existence. It took 
years for me to find what organizations existed 
and what types of situations they dealt with or 
what information they provided. The Outpost of 
Freedom published names, addresses and, when 
available, phone numbers for 107 organizations 
that were supportive of patriotic goals. Of those 
only twelve had provided a short narrative of 
their purpose by the second edition. Not one, 
and all were provided copies of both papers, 
requested removal from the list This was 
offered as a service. Let's just think -how long 
would it take for the government to find out 
about a patriot organization? How long would 
it take for a patriot to find out about a patriot 
organization? The list was provided as a service 
to the patriot, not to the government. 

A radio personality in New Orleans, Louisiana, 
told me that Gary Hunt bad-mouthed Bo Gritz and was 
asked to be on a show to back up his contentions and 
didn't show up. (I believe this was solely to cause 
controversy which would have the effect of promoting 
Gritz, actually I am not a Bo Gritz fan either, but more 
on that in another letter). He was on a radio show in 
Florida in May, 1993, and I pointedly accused him of 
being an agent, citing many of the things that follow in 
this article and he didn't deny it, not once. Since then, 
he's had time to come up with a cover story and now 
apparently contacts radio stations, trying to get on 
them to "debate" me. I have no intention of giving him 
any glory or allowing him to obtain any more publicity 
at the expense of patriots by giving him a public 
forum. 

In AEN TRAITORZIP, LT indicated that 
both Tom Valentine and Tom Donahue had 
stated that I had "badmouthed" Bo Gritz. I 
have spoken to Tom Valentine only one time, 
and that was very early during the siege. This 
was confirmed recently when LT appeared on 
the Valentine show and Tom indicated that I 
had been a guest just the one time. In personal 
conversation with Tom1Donahue expressed; 
concern about Gritz, but I have never made 
accusations about him being a bad guy or 
operative. A friend in Florida, Grant McEwan, 
had been scheduled to go on the Donahue show 
a few months ago. I was in Florida at the time 
and was aware of the scheduled debate and 
when I heard that Grant had not called in I 
called his office. I was told that he was busy in 

a meeting and passed that information on to 
Donahue. Since that time I have spoken on Bo's 
radio show on two or three occasions. 

In May, 1993, when I went to Jacksonville 
to appear on a radio show and speak to a group 
of patriots. During the radio show there was a 
caller who made many accusations in a rapid 
fire question format (Is it true that you are a 
government agent?, etc.) and then hung up the 
phone. Being unprepared, since my efforts had 
done nothing to suggest that anyone would 
make this accusation, I simply responded, "I 
guess she didn't want an answer." We then 
went to the next caller. Later, at the meeting at 
which I spoke, Tom Donahue confirmed that it 
had been LT. This was the first notice that I 
had of allegations that I was a government 
agent. Regarding LT's unwillingness to appear 
on the radio with me, this was finally overcome. 
Lou Epton had LT and myself on his September 
3, 1993 show. Of course LT did not know that 
I would be on with her, but it was the first, and 
only time that the audience has been allowed to 
"know the tree by it's fruit." It was also 
apparent why LT has refused to allow you to 
decide, rather to tell you what to decide. [See 
Exhibit D 1-4J 

Now, in the meantime, my PERSONAL 
experiences with Hunt have led me to conclude that 
he is an operative. 

In March, 1993, my law partner and I had decided 
to go to Waco and file a petition for David Koresh, 
called a Petition for Writ of Mandamus, which is a 
court paper that asks the Court to order someone to 
do something they are by law, supposed to do. At the 
time the Court had denied attorneys access to David 
Koresh, and the FBI was refusing to allow anyone to 
have contact with the Branch Davidians. We were 
asking the Court to order the FBI to observe David 
Koresh's legal rights and to allow an attorney in to see 
him. Anyone can file such a petition on behalf of 
someone else as their "next friend" and that is what 
we had written and were intending to file. 

On March 14, 1993 I received a phone call 
from LT. She stated that she was an attorney 
from Indianapolis and had bken a patriot for a 
long time. She had heard that I had the Power 
of Attorney (which was specific, not general) 
and wished to represent Koresh and me. She 
suggested that an injunction was the proper 
method of beginning the process of securing 
safe removal of those besieged people from Mt. 
Carmel Center. I explained that the FBI had 



denied me access. I explained that I felt that 
there were some very important jurisdictional 
matters involved and she agreed to draft 
something up and get back with me. From the 
beginning I had indicated that I was looking for 
an attorney that would work with me since I 
have found that very few are fully cognizant of 
constitutional/jurisdictional issues. She called 
back and read me the injunction. I commented 
regarding jurisdiction and other matters, 
including that David could not be "represented" 
which would be an acquiescence to the courts 
jurisdiction (an issue still refuted by most 
attorneys). She faxed me confirmation of our 
agreement [See Exhibit D-31 the following day, 
March 15. It wasn't until she arrived in Waco, 
with her partner, John Baird, former FBI 
student, that I found she had changed the 
remedy to a mandamus. . [See Exhibit E 1-2 & 
F1 

Before we left Indianapolis for Waco I got a call 
from Larry Cozzi who said that Cy Minute[sic] 
(formerly associated with the Bo Gritz campaign) had 
said to get in touch with Gary Hunt, that he was a 
patriot staying in Waco and he would help us when we 
were down there. I called Hunt end he related a story 
about how he had Koresh's "power of attorney." 

Cy Minett was also heavily involved in CDR 
as a national director. Apparently Cy's 
relationship with CDR was either unnoticed or 
not significant. 

[A "power of attorney" has nothing to do with 
being an attorney in the sense of the word "lawyer". A 
"power of attorney" is a piece of paper that anyone 
can give to anyone else that, legally, allows the 
second person to be recognized by law as BEING the 
first person. In other words, if you give your power of 
attorney" to someone else, that person becomes you, 
to do anything you could usually do and anything they 
do, you have to honor. If they take out a loan in your 
name, you have to pay it, for instance. It does not, 
however, make the person "an attorney". It would give 
the person the right to HIRE an attorney for you, 
though] 

The Power of Attorney granted on March 9, 
1993, was specific in that it was-granted for me 
to represent Koresh in matters regarding the 
siege. Any implication beyond that, such as are 
suggested by LT, are not consistent with what 
was granted.. [See Exhibit G 1-31 

Hunt said he got this authority when he called 
into Ron Ingleman's[sic] radio show, KGBS, in Waco, 
Texas, the morning that KGBS was talking to the 
Branch Davidians and the Branch Davidians were  

answering questions by signaling with their satellite 
antenna, moving it for "yes" and not moving it for "no." 
He said that he called into the program and asked if 
he could have David Koresh's "power of attorney" and 
that the satellite signalled "yes." That's pretty iffy, but 
irrelevant to this matter. 

The validity of the Power of Attorney has 
been questioned by Tom Valentine, Montel 
Williams and LT. Others have not questioned it, 
including Melvin Belli, well know attorney, who 
sent a representative to Waco to work with me 
later on.. [See Exhibit F1 

We have recently learned that the government 
had blocked and jammed all broadcasts into the 
Branch Davidian house and the radio station could not 
have been broadcasting to the Branch Davidians. 
Branch Davidians also have told me they were never 
moving the satellite as a signal, either. Ron 
Ingleman[sic] got his job with KGBS radio right before 
Waco and made a name as a "patriot" by having 
people on his show who were sympathetic to the 
Branch Davidians. He claimed to have "lost" his job 
right after Waco but has spent his time since then 
attacking efforts to expose the government's corruption 
in Waco while appearing on radio claiming to be a 
patriot. While we were in Waco I saw a fellow I went 
to law school with who was a "broadcaster" for NBC. 
The FBI requires that its employees be law school 
graduates. Hmmmm. Looks like we had a few other 
"advance team" members in Waco to me. 

LT suggests that she has knowledge of the 
blocking of radio broadcasts. This appears to 
me to be the type of privileged information she 
suggests that I have access to. She fails to note 
that it was not Ron who conveyed the message 
of the movement of the antenna, it was Ken 
Fawcett. [See Exhibit G 2-31 She also suggests 
that all media "broadcasters" should have gone 
to law school She implies that if Ron had not 
gone to law school, then he could not be a 
broadcaster, and if he had, he could also be an 
FBI agent. Rather self serving when she 
acknowledges that she is an attorney, as are her 
friends in media. I wonder how Tom Donahue, 
Chuck Harder, Bill Cooper and Lou Epton, et 
al, feel about this? 

Hunt •wanted'to be on the petition-  for David 
Koresh, so we added him to it. We did not file it acting 
as his employees or attorneys, as he now claims, 
because we were not filing in the capacity of 
attorneys, nor did we ever work for him or have any 
contract with him whatsoever. I filed as "next friend" to 
David Koresh which is a legal standing that lets 
someone file a petition for someone else who is 
unable to do so. 

I refer you to the fax transmission from LT 



to me on March 15, 1993 [See Exhibit D 3], in 
which she agrees to "represent our mutual 
interest." She ends the "letter" by stating, 
"Please contact me immediately with the details 
we discussed." Now, does this sound like 
someone who was added on because they "just 
wanted to be on the petition?" Or, is this a 
recognition of the efforts exerted by me prior to 
her involvement. Also, the Mandamus was, 
obviously, prepared with myself and the Power 
of Attorney in mind. [See Exhibit E 1-2] 

When we got to Waco we learned that Hunt was 
living at the New Road Inn and continued to live there, 
to the tune of $40 a day, and spending about $20 a 
dai at the Kinko[sic] copy center, putting out faxes on 
a network that only he and another person were 
members of, and money for meals, with no visible 
means of support and with no job track record, either. 
He claimed to be "in construction" in Florida before 
coming to Waco but also claimed to have no money. 
He also claimed to publish a paper, "The Outpost of 
Freedom" which I learned had only been published 
twice ever, and made him no money whatsoever. In 
other words, he had no "following" or "supporters" to 
provide support, yet he was able to live 51 days and 
churn out a lot of documents during the 51 days he 
stayed there. 

While I was in Waco I stayed at the New 
Road Inn, where the staff was very gracious, 
and supportive of our efforts. The rate was 
weekly and amounted to about $15 per day, far 
less than the Holiday Inn where LT and John 
Baird stayed. Kinko's was the only nighttime 
location where faxes could be sent from and the 
cost was about $2. If I could not find a ride I 
would have to pay the cab $17 for the round 
trip. I went to Waco, leaving my Land Survey 
business behind [See Exhibit I], expecting to 
stay just a few days. There is no doubt that the 
costs of the stay exceeded what I had 
anticipated. By speaking on the radio, across 
the country, including the Bill Cooper show, I 
was able to solicit contributions from people 
who were supportive of our efforts. In fact, 
when a number of Davidians were staying in 
the Salvation Army Half ' Way House and 
indicated that the ATF/FBI had taken their 
Bibles, we had sufficient funds to replace all 
those that had not been returned (with less than 
cheap versions). It seems that FAITH in the 
cause for which I went to Waco was more than 
adequate to provide my subsistence. 

PATRIOT FAX NETWORK - GOVERNMENT  

PLANTED DISINFORMATION 

Hunt claimed to have a "fax network" which I 
learned at the time (March 19, 1993), consisted of 
faxing things to one place in Florida, another in 
Nevada, and later, apparently to my office, too. In 
other words, the fax network was an advance set up 
by the feds to monitor patriot activity that was 
established by Hunt, along with Ken Varden[sic] out of 
Las Vegas, to monitor "patriot" activity during Waco. 

Ken Vardon contacted me in March, 1993. 
He had received one of my first press releases 
and was interested in distributing TRUTH from 
Waco over his fax network, American Patriot 
Fax Network (APF11) . [See Exhibit J 1-3]. We 
agreed that I would produce at least one report 
per day concerning the events in Waco. I also 
faxed to Linda Lyon, in Florida, a friend who 
wrote LIBERATUS magazine, a patriot 
publication. She reproduced much of my work 
in her monthly publication. LT has continued to 
associate me as more than just another 
contributor to APFN. Ken Vardon faxed LT, on 
August 11, 1993, a cover and statement of the 
purpose and goals of APFN.  It appears that LT 
is not willing to accept anything unless it is 
consistent with her views. I cannot argue with 
anyone's right to their own opinion. 

Hunt claimed to have no car, however, he was 
seen driving a white Ford truck with a camper top a 
few times and I believe the "no car" routine was 
mainly to claim a need to bum rides so as to always 
be tagging along with a patriot somewhere. In the 
meantime, since Waco he has been in several cities 
in Florida, doing radio programs live and last said he 
was going to Montana (where C.U.T. is believed to be 
the next target). 

When I went to Waco I had anticipated 
staying just a few days. I had made 
arrangements, since I was flying out, for Dewey 
Millay and Steve Roberts, two friends that I had 
been directed to by Cy Minett, for my 
transportation. After I began getting involved 
(i.e. Criminal complaint, Power of Attorney, 
arrest warrant, etc.) my friends felt that it would 
be better. not only to be driven, around, rather 
than risk arrest while driving, but to have 
someone with me nearly twenty four hours a 
day. I could not disagree. When LT first arrived 
in Waco, she and John Baird picked me up for 
dinner (the only dinner I had with them, on 
March 17). The next day, when Dewey gave me 
a ride to John and LT's motel and came up to 
the room to meet them, LT asked, sharply, 



"Who the hell is that?" I explained, but due to 
her discomfort opted for her and John to drive 
in the future when we had appointments or 
meetings, it also seemed much more practical. 
This left me stranded a couple of times because 
of her failure to show for scheduled meetings. 
During the course of my first stay (March 6 
through April 22) I never drove any vehicle for 
any reason. Not a "white Ford truck with a 
camper top" or a "Bronco" (as per 
TRAITORZIP). Judging by her identification of 
me at an ATF funeral [Bill Cooper radio show], 
which I never attended, nor would I for 
peaceful purposes, and her failure to notice me 
in Orlando, until she was informed that I was 
present, this misidentification is easily 
understood. 

Anyway, when we got to Waco we filed the 
petition on a Friday and from that point on, Hunt 
wanted us to take him with us everywhere or, 
alternatively, to give him rides to various meetings. 
When we didn't oblige, he would be very insistent, 
then surly about it. On Saturday, my partner, Hunt, 
and I went out to dinner. We discussed why the 
Press[sic] had not filed a 1st Amendment challenge to 
being kept 3 miles away from the Mt. Carmel Center. 
I wanted to file a challenge to it. Since we have AEN 
news, John and I were legitimate AEN reporters, so I 
said I would go to the 3 mile press line, cross the line, 
get arrested, then we could file a challenge in court on 
it. John and Hunt both said it would be better if we 
had someone who wasn't an attorney waiting on the 
court to rule on a petition to do it and then Hunt 
volunteered. The plan was to go down to the press 
area, hand out press releases of what we were doing, 
Gary would cross the inside 3 mile roadblock line, get 
arrested, we'd bail him out, then we'd file a challenge 
of freedom of the press in Court, challenging his 
arrest. So we took our press passes and cameras and 
went down to the first roadblock (There were two sets 
of roadblocks, one at 5 miles for ordinary citizens and 
one inside at 3 miles for the press.) 

On Saturday, March 20, 1993, LT 
approached me with the idea of her and I 
entering the Center to see David Koresh, whom 
we both represented by virtue of his Power of 
Attorney to—me 'and4  my.  subsequent specific - 
power of attorney to her. As the plan was 
formulated both she and I would go into Mt. 
Carmel by going to Satellite City with press 
credentials of AEN, her network 
[Spross/Orlando video, LT talks, January 15, 
1994]. We would enter by walking from there to 
the. Center. It was felt that with a woman 
present there would be less risk We went to 

Kinko's and prepared a press release that said 
that she and I would be going in. While I was 
preparing AEN press credentials (I had made 
my own for Outpost of Freedom shortly after 
arriving) they put the finishing touches on the 
release. Then LT asked me to send the release 
out via APFN, excluding, however, to any 
goveinment agencies. This request was passed 
on to Ken Pardon on a cover sheet attached to 
the release. Then it was time to go. We got in 
the car and began driving toward the FM 2491 
checkpoint. As we were driving LT began 
suggesting that maybe it would be better to have 
an attorney out if I were to get arrested. John 
volunteered, however LT said that he did not 
have enough experience (little did I know at the 
time that LT had passed the BAR in Indiana 
just 9 months earlier). She finally decided that 
she would not be going in. I told her that I was 
reluctant to go alone and she continued to 
insist. I told her that I would go to Satellite City 
and see what it yelt" like before I made my 
final decision. When we arrived at Satellite City 
LT began passing out releases. One was given 
to a fellow that was very familiar with LT. She 
mentions him in her article (Intimidation from 
the Barrel of a Gun, SOF magazine, July, 1993) 
and even tells how he almost ran to the State 
Police with the release. Within five or ten 
minutes, two more cars of State Police arrived 
and stood at the next checkpoint, the last before 
Mt. Carmel Center, and stared directly at us. As 
visions of Mike Schroeder's dead body hanging 
limp over a fence for days passed through my 
mind, I decided on discretion rather than valor 
and told LT that I would NOT go in alone. We 
then left Satellite City. A narrative of the 
sequence of events referred to here is best 
defined by reviewing the story as it happened 
(See Exhibits K, L 1-3 & M]. 

We had made up some press releases to hand 
out down in the press area when we got there, telling 
what we were going to do. Unbeknownst to us, 
though, -when-we-made these up-at -Kinko's,-Gary had 
sent faxes out to his "buddies" before we left. The 
press releases said what we would be doing. We 
discovered later that he had sent these faxes to the 
ATF command post, as well as the FBI command post 
headquarters. [This was CLUE #1]. 

We had no problems getting through the first 5 
mile roadblock The police even posed for pictures and 
trotted out the BATF "bomb dog" to pose for a few of 
the pictures. 



We got down to the press 3-mile roadblock, 
handed out a few press releases and realized that the 
roadblock was suddenly being reinforced by a lot of 
police arriving in two police cars. Hunt announced he 
wouldn't cross the line, so we got in the car to go back 
to our hotels. Since we had handed out press passes 
we looked pretty stupid at that point. [This was CLUE 
#2]. 

On the way out of the 5 mile roadblock, we•got 
stopped by the roadblock police, who demanded to 
see our press passes, taking them and our driver's 
licenses and my rent-a-car paperwork and told us to 
wait in the car while they ran our names through NCIC 
(the police computer with criminal information in it - the 
National Crime Information Center). As we waited, a 
camouflage-wearing ATF agent holding an MPK-5 sub-
machine gun, with his finger on the trigger, pointed his 
machine gun at my partner's head, then at mine, then 
at my partner's head, then at mine, back and forth, for 
20 minutes or more - but never at Gary. [This was 
CLUE #3]. I managed to take a picture of the ATF 
agent pointing the gun at us and when I did, he rushed 
around the car to my side to open the door, but I had 
locked it and rolled up the window. About that time, 
the State Trooper was back and the ATF agent 
backed off. I hid the film behind the glove box, inside 
the dashboard, by opening the glove box and throwing 
the film inside, behind the glove box, then slamming 
the glove box shut on it. We were ordered out of the 
car. 

The ATF agent opened my car door immediately, 
even though I was saying "You do 'NOT' have 
permission to search my car," loudly and repeatedly. 
He said he didn't NEED my consent. He took my 
purse and dumped it on the car seat then went 
through it, then he saw Gary Hunt's camera in the 
back seat and took it out and immediately took the film 
out. Gary Hunt, who was standing next to me at the 
back of the car, yelled to the BATF agent, "That's the 
WRONG CAMERA, that's the WRONG FILM, you've 
got the WRONG CAMERA." [This was CLUE #4]. 

The ATF agent found my camera but it didn't 
have any film in it when he opened it and Hunt didn't 
know where I had hidden the film, so when the ATF 
agent said "Where's the film?" I just lied and said there 
never was any film. He then rooted through the car, 
under the seats, and even opening the glove box, but 
he never saw the film behind the glove box [and I 
have a nice enlarged, framed picture of him pointing 
the machine gun at us hanging in my office, small 
copies available on request]. 

As we approached the FM 2491 checkpoint, 
we were stopped by the State Police and not 
allowed to proceed. As the State Police went to 
their tent to call the FBI, an ATF agent with 
MP-5 stood guard. He stood squarely facing the 
drivers door, and it appeared that he took the 
safety off. On numerous occasions he pointed  

the gun at John in a threatening manner, only 
to return to a more at rest position until he 
swung the rifle around again. I turned on the 
micro-cassette recorder in my pocket just as the 
State Police returned [See Exhibit N 1-3 & 
The transcription of that tape is attached hereto. 
It is apparent by that transcription that once my 
film had been exposed and my many pictures 
lost forever, that I stepped in to protect LT's 
film from confiscation by telling the agent that 
he had already destroyed the film. Copies of this 
tape can be made available for legitimate 
purposes. We were detained for about twenty 
minutes, total. Each was taken to the tent, LT 
first, then I went in, accompanied by LT. Then 
John went accompanied by LT. LT is fully 
aware that I refuse to answer any questions, 
and she commented positively that evening, 
about my actions during the interrogation. We 
then returned to Waco and our respective 
motels, Linda with her film and I with my tape 
recording. 

We had to wait on the FBI to get there to 
"question us" and then they let us go when we didn't 
cooperate much with their illegal "questioning" (seeing 
as how two of us were attorneys. . . .). But they 
refused to return our press passes (This story, along 
with the picture of the ATF agent pointing the machine 
gun recently appeared in the July issue of Soldier of 
Fortune Magazine, entitled "Intimidation at the Barrel 
of a Gun," story and photo by yours truly.) 

Sunday, the next day, Hunt wanted to tag along 
with us again so we asked him, instead, to stay at our 
hotel (not the same one as his, but so he could use a 
phone there and charge it to us) and call people and 
set up a press conference. The FBI, CNN, and other 
press had been releasing stories saying that my 
partner and I had been "arrested and jailed for having 
false credentials" and we wanted to set the story 
straight. John (my partner) and I then went to do some 
reconnaissance and take photographs of various 
things of interest in the area. When we got back Hunt 
hadn't set up any press conference claiming he didn't 
know how. [That was, in retrospect, Clue #5] 

I was only in LT's room on one occasion, 
the day after she arrived in Waco when Dewey 
Millay had taken me there and she was 
offended that I would bring anyone with me. In 
a recorded conversation LT acknowledged that 
she was unable to provide the phone number of 
the "tent" at Satellite City where I was to call 
and announce "her" press conference. I told 
her that I had never called a press conference 
and I was inclined not to. I have never called 



one prior to, or since Waco. LT is the type of 
person that seeks the recognition via press 
conferences. In fact, she arranged for an 
interview with an Indianapolis TV station on 
March 18, for her and me. Melvin Belli's 
attorney, Rick Morse, did the same [See Exhibit 
HJ 

Monday, John and I called the Court and learned 
the judge hadn't so much as "looked" at the petition 
(which had been filed as an emergency petition, which 
ordinarily would get heard within 2 hours anyplace/time 
else). I decided to file a petition for writ of mandamus 
against the Judge with the Court of Appeals (which, 
for that circuit is located in Louisiana), asking the 
Appeals Court to force the Judge to rule or else to 
order the FBI to obey the law, etc. John and I filed that 
(by fax) with the Appeals Court. The beauty of it is that 
we then had to serve a copy on the judge in Waco, so 
we went over to the Courthouse to serve it on the 
judge and then to sit around the rest of the day, 
nagging the clerk to nag the judge or whatever it took 
to get him to rule. 

We ran into Hunt at the Courthouse. He said he 
had "just got a check for $500 and was going to 
contribute some money to our organization." [This was 
Clue #6 -- operatives "always" want to give you money 
to stay in good with you, plus Gary wouldn't reveal the 
source of this "check", nor how, when he claimed to 
be a sovereign citizen, he would be able to cash it at 
a bank]. 

When we told him we had filed with the Court of 
Appeals in Louisiana, instead of being glad that we 
were trying to get the Court to do something, he went 
BALLISTIC. He cussed me up one side and down the 
other, ranting and raving -- my impression was that his 
reaction was as if we had taken the case out of "his" 
(read: the government's) control and he was freaked. 
Whatever, his reaction was TRULY weird for someone 
who claimed to want to get Koresh relief. [This was 
Clue #7]. We didn't associate with him, period, after 
that. 

LT had failed to show for an early Monday 
appointment, so I went with friends to the 
federal courthouse in Waco. As was usual, I 
had to remove everything, including my belt 
buckle, to get past the metal detectors to gain 
entry. As I began refilling my pockets, John and 
LT came down the elevator and brushed by me, 
obviously in a hurry. I hurriedly, finished filling 
my pockets and chased after them. They allowed 
me to enter the car with them and then drove to 
the office of the U. S. Attorney to serve papers. 
I asked many questions, basically prying from 
them what they were doing. Finally, after the 
papers were served, I was allowed to look at the 
paperwork - there was no copy for me because 

"our funds were short", meaning John and LT. 
I had endorsed a check, a contribution from a 
lady in Santa Monica, California, to a local 
merchant that would give me the money after 
the check had cleared. I offered, assuming still 
that we were "working together", to give John 
and LT some money, assuming, also, that they 
were out of cash and relying on their "plastic" 
to survive. Finally the story came out. They had 
filed with the Appellate Court, in New Orleans, 
Louisiana, a mandamus on Judge Smith to 
order him to answer the mandamus we had 
filed in the federal court in Waco the Friday 
before. Obviously irritated, LT began telling me 
that everything was in their hands and there 
was nothing of any concern to me. I became 
equally irritated and explained to LT that I had 
agreed to work with her because she had agreed 
that we would work together. I will try to 
explain the burden that I felt I had acquired as 
a result of receiving the Power of Attorney. It 
had been granted to me based upon David's 
faith in my willingness to accept the 
responsibility which came with it, as I perceive 
my moral obligation to use the Power of 
Attorney to exert any and every effort I was 
capable of in seeking a peaceful solution. 
Feeling this responsibility, I chose, from the 
beginning, not to turn over authority to a BAR 
attorney unless the effort were "brainstormed" 
by all involved, including the friends in Waco 
who had been so helpful to this point. The 
decision of LT's which was that it would go her 
way and only her way was contrary to any 
terms of acceptability in my mind, so I informed 
LT that our "contract" was terminated. She 
became even more upset at this point and 
presented some very good arguments as to why 
I should not file a withdrawal of mine and 
David's endorsement to the proceedings. I 
indicated that I would not withdraw them until 
I had secured another attorney to pick up the 
case so as to not create any additional jeopardy 
to those still at Mt. Carmel. This was, however, 
the last meeting between LT and me until April 
3, 1993. I will add, at this point, that LT filed 
with the Appellate Court before Judge Smith 
had eight working hours to respond to the 
Petition for Writ of Mandamus. He answered 
the petition that day [See Exhibit PI, however 
LT's filing with the Appellate Court had been 



denied before Judge Smith had written his order 
denying the Mandamus. 1 am not condoning the 
denial by Judge Smith, I am, however, sure that 
reason must prevail and that Smith should have 
been allowed a reasonable period of time to 
answer the petition. Instead, in his answer, he 
even addressed the denial of the subsequent 
mandamus which had already been denied. 

That afternoon, though, Hunt, the person who 
"didn't know how to call a press conference" the day 
before, called a press conference to denounce John 
and I to the entire media assembled at Waco. [This 
was Clue #8]. 

As indicated above, I have never called a 
press conference. 

It gets worse 
Two weeks later, my husband, Al, and I went to 

Waco for the Militia Assembly. There were about 45 
people from our assembly having lunch at the Dairy 
Queen when a "late arrival" to our assembly arrived in 
camouflage fatigues and wanted to "sign up." We let 
him sign up and kept eating lunch. In the meantime 
Hunt has also arrived, accompanied by a guy in 
civilian clothes we recognized as a BATF agent. [This 
was Clue #9]. 

Hunt comes over to my table like he's my long 
lost brother, sits down and sticks out his hand to 
shake hands, and says he wants me and "my group" 
to go with him and "his group" on a march into the 
compound, saying, "You know, by way of that 'secret 
back door into it I told you about.-  "His group" 
consisted of some of the bolder members of people I 
knew were actually people from the Libertarian Party, 
CFA, and some other groups that had volunteers 
working in Waco, about 20 people in all, all of whom, 
except Hunt and the BATF agent, I believe are 
patriotic and hardworking folks. I replied that if it were 
anybody but him asking, I'd do it in a heartbeat but I 
was certain he was leading them into a BATF ambush 

I walked off and didn't talk to him anymore. The 
ATF agent in civilian clothes tried several times to talk 
me into going with them until I blew him off. A guy 
wearing a JPFO (Jews for the Preservation of 
Firearms Ownership) hat came in behind him. I talked 
to him for a few minutes and he said he was "CDR". 
Yippee. We had a fed infestation at that point. [These 
circumstances, collectively, were CLUE # 10]. None of 
the people from ,the Militia went with Hunt. 

I warned three people from the other groups who 
had come by in the meantime not to go with Hunt and 
told them why, but some went anyway. The next day, 
talking to one of the leaders of the Texas Libertarian 
party, Katherine Megarty, who had been one of the 
people I had warned not to go with Hunt, she told me 
that she had gone anyway and that when they got to 
the "back road" into the compound, two black 
helicopters landed immediately and BATF agents,  

pointing machine guns, jumped out and surrounded 
them. They let everyone go, but they were detained a 
long time first. In other words, an ambush. [This was 
Clue #11]. She also said that the guy who had come 
in with Hunt, the "late corner" to our assembly, had 
been one of the ATF agents who jumped out of the 
helicopter. I checked the guy's registration card and 
sure enough, he had provided only a pager phone 
number and a phoney address. [This was Clue #12]. 
As a result of this escapade several groups were 
trashed in the media (people whose members had 
gone with Hunt. 

Saturday morning, April 3, 1993, some 
people from San Antonio that I had been 
talking with on the phone arrived in Waco and 
picked me up at my room at the New Road Inn. 
The first "demonstration" not held at the 
convention center was getting under way at the 
FM 2491 checkpoint. It seemed that many were 
getting more upset over the events in Waco, and 
the effort was going to be brought to the ATF, 
State Police, Sheriff and others who provided 
"security" for what was described to me early 
as a "crime scene." I had avoided getting 
involved in the "sixties" style demonstration 
prior to this, but decided to go along that day. 
When we arrived at the triangle formed by Loop 
340 and FM 2491 I ran into two people I had 
spent many hours with the preceding weeks, 
Robert Fox and Richard Donaldson, both of 
Dallas. We discussed what the possibilities 
would be if sufficient people should show up. It 
was beginning to appear to be the largest 
demonstration yet. Richard and I began 
discussing whether the initial plan, peaceful 
intervention, would work. By this time there 
were well over a hundred people, and they were 
still coming. We decided that the plan from 
March 7 would be a bit more "newsworthy" so 
we went back to the motel and picked up the 
flyers that had been prepared for the peaceful 
intervention that had been broadcast over many 
radio stations and conference calls during the 
first week of the siege. It did not occur then 
because less than twenty people were willing to 
take the risk that early on. As the current 
"plan" was formulated we decided that there 
would he no way of getting the hundred flyers 
out without the ATF/FBI getting a copy. It was 
decided that we would circulate and discuss the 
"objective" and then pass out the flyers at the 
last minute so as to minimize any warning to 
the ATF/FBI. Many people thought that it was 



a good idea and agreed to go along. Richard 
then suggested that we go to the Dairy Queen 
and see if those who had joined LT and her 
"armed militia" might wish to join us. She 
describes that event pretty much as it happened. 
At the appointed time people got a flyer, jumped 
in their cars and drove the eight to ten miles to 
Frazier Lane. Along with our motorcade was an 
escort of State Police, ATF, Sheriff and Waco 
Police. When we arrived it was interesting to 
look at a car coming up the road and wonder 
which "type" they would be. Finally the flow 
stopped and we assumed that all who had 
planned on coming had arrived. Some of us 
spoke amongst ourselves of possibly "making a 
break" to go over the two miles of treed pasture 
land to Mt. Carmel Center, but eventually 
decided against it. After a while, as we saw that 
nearly all of the ATF agents, including those 
who arrived by helicopter, were standing in line 
abut fifty yards inside of the fence, between us 
and Mt. Carmel Center. Larry Dodge, FDA -
Dallas, some of his friends and I decided that if 
we strung people out over the nearly one mile to 
the checkpoint down the road to the South of us 
it would force the ATF to string themselves out 
very thinly. We found who was willing to "make 
the walk" and began marching down the road 
at about fifty to seventy-five foot intervals. After 
a few minutes the ATF agents were beginning 
to spread out parallel with the road, and our 
line of march. As their separation became large 
enough, State Police and Sheriff's deputies 
jumped the fence to fill in the gaps. When the 
group arrived at the checkpoint down the road 
some constructive conversations ensued between 
demonstrators and government people. After a 
while the gathering broke up and people 
returned to their cars to leave. As we were 
leaving we found out why our group amounted 
to only about 70 to 80 people, the State Police 
had set up a road block and denied access to 
many who would have attended. .Thik was the 
"ambush" made famous by LT. [See Exhibits 
Q, R, S & T 1-2] 

Hunt claimed that he had "gotten in good" with 
Rita Riddle, a Branch Davidian, whose sister-in-law 
and daughter escaped the fire. Hunt claimed to be 
pumping information from Riddle. Rita told Ken 
Fawcett that she was constantly threatened by 
government agents that her sister-in-law would be 
arrested if she didn't shut up (Rita had been appearing  

on radio programs at the time). Sure enough, Ruth 
Riddle, Rita's sister-in-law, was later charged with 
conspiracy and murder. When Rita turned in a claim 
for her car to her insurance company (the car was 
destroyed by tanks at Mt. Carmel), Hunt tried to get 
her to indorse[sic] the insurance check to him. 

I don't know if "gotten in good" is an 
appropriate term, it would surely not be my 
choice. Ken Fawcett had introduced me to Rita 
Riddle in late March, shortly after she had been 
moved from jail to the Salvation Army Half 
Way House. We began speaking daily. In fact 
Rita was a source of information for much of 
what I learned about the Davidian's and the 
first three weeks of the siege. At the time, for 
her protection, I had promised not to disclose 
"my source" for this information [See Exhibit 
U, V, W & N-2, 	Obviously, since that time, 
this constraint and my obligation don't apply. 

Rita had been charged when she first came 
out on March 21, but charges were dropped just 
a few days later. She was again charged with 
conspiracy to murder federal agents on April 19 
at about 9:00 AM, and taken back to the 
McLennan County Jail. I had not heard from 
her all day and had heard rumors that she had 
been charged. We could not call in to the Half 
Way House. The calls had to be initiated by the 
"prisoners" themselves. Finally, at just after 
5:00 PM, Rita placed a call to me with 
instructions to contact her family, and arrange 
to have her property removed from the Half 
Way House. We both felt that her talking so 
freely to me for the past few weeks, her 
outspokenness, and the fact that she had 
appeared on Bill Cooper's radio show, at my 
request, may have led to them trying to "quiet 
her up" during the final murderous assault. 
The charges were subsequently dropped, 
probably because it appeared that the State had 
to be able to "place" a gun in the hands of all 
those charged with the crime. Our friendship 
will last a lifetime. We shared much pain over 
those weeks in March and April,, 1993. There is 
a rather interesting story about Rita's insurance 
claim. Rita was still in the Half Way House and 
we had spoken of trying to place a claim 
against the damages to the vehicle. Rita had 
asked me to go ahead so I called the insurance 
company. When they had "punched" in her 
name I was asked if it was the same red Honda. 
I said yes, and was asked what had happened to 



the car. I said, "It was run over by a tank." 
The lady then asked, "Was Miss Riddle still in 
the car?", to which I replied, "No." She asked 
where Miss Riddle was at the time and I 
replied, "She was in church." The lady then 
asked if I was in Waco, Texas, to which I 
answered in the affirmative. The claim was 
paid, and I received the same compensation that 
I had received for everything I have done for 
any of the Davidians and their families, 
NOTHING, except the pleasure of helping 
friends! 

Interestingly, on the 9-1-1 tapes, recorded when 
the Branch Davidians called the Waco Police 
Department the day of the raid (the phone hook-up 
included Mt. Carmel, the Waco Police Department and 
the ATF undercover house across the street from Mt. 
Carmel.), a government agent, identified only as "Dino" 
is talking on the phone from the undercover ATF 
house and says, "Let me put my partner, Starlyne 
Riddle, on the phone," and a woman named Starlyne 
Riddle comes on the line and talks to Lt. Lynch, who 
is on the line, too. "Starlyne Riddle" sounds 
remarkably like Rita Riddle. And Rita Riddle voluntarily 
flew from Texas to North Carolina, meeting up with 
Hunt, in January of this year, as the other Branch 
Davidians were on trial. Rita has been free to travel 
and has made several trips. 

It is clear that "Dino" was NOT in the 
undercover house. In fact, he asks Lynch if he 
was in the undercover house. From the Waco 
P.D. time line for tape 6, side B; "12:26 - tape 
starts; 12:28 - Dino asks if Lynch is in the house 
across from the compound. Lynch clarifies his 
location (Dispatch Center at Waco PD) and 
confirms all conversations are on tape; 12:34 
Discussion of Dino coming to Dispatch Center; 
12:37 Steve (Schneider) wants to talk to Jim 
(A.T.F) but there are problems with Jim's 
cellular phone. Lynch keeps Steve talking on the 
other line." 

Regarding Rita being able to "travel", she 
had been restricted to the Western District 
(federal) of Texas during the entire time that 
she was "held" as a material witness, including 
While she =was staying at the Brittany Hotel. 
There were a few occasions where she received 
permission from pre-trial services to visit with 
her daughter, Misty, who was one of the more 
severely burned victims of the government 
assault of April 19. On one occasion I sent a 
fax out through the network The pre-trial 
people had told Rita that she could not visit  

Misty at the burn center in Cincinnati, Ohio. 
The fax was a ''fax campaign" (sending faxes 
from all over the country to a person or office) 
to encourage the government to let her see her 
daughter [See Exhibit Xi. It was successful and 
Rita was allowed to visit for a couple of weeks. 
At the time of this writing Rita is in Cincinnati 
visiting with Misty as she goes through more 
treatment. I was in North Carolina a couple of 
weeks ago and called Rita, who was home with 
her family in Asheville, North Carolina. I had 
spoken to her about coming to Andrews, North 
Carolina to speak to a group of patriots. 
Unfortunately we were unable to make all of 
the arrangements for this to occur. Rita was 
held "prisoner" to some degree by the federal 
authorities in Texas from March, 1993, to 
January 1994. This accusation by LT is self 
serving and adds insult to injury to Rita Riddle, 
who has gone through so much. 

In May, when I was in Waco, I received a 
telephone call at the Brittney hotel[sid, and the caller 
asked me to pass on a message to one of the Branch 
Davidians in jail. I passed the message by phone to 
the Branch Davidian when he called the hotel a few 
minutes later. Not a half-hour later, Gary Hunt knew 
about the conversation and its contents - I learned 
this because Hunt relayed it to a third party who 
knows me and who told me about it immediately — but 
Hunt had not been at the jail nor talked to the Branch 
Davidian and could only have learned of the 
conversation by being privy to jail surveillance and 
recording. 

I am not quite sure what LT is speaking of 
in this regard. I have spoken with nearly every 
one of the Davidians, in jail and out. I have 
visited those both in and out of jail, and I have 
done whatever I could to help the families that 
are left without certain members as a result of 
the activities of the federal government. The 
ambiguity of this comment should cause anyone 
to wonder what the motivation is. I will say that 
after LT's article came out in SOF, I made 
copies to supply to those in jail. This was not an 
affirmation of the allegations,.. but my effort to 
hide nothing and remain above reproach. 

Hunt also has spent a great deal of time trying to 
get media coverage for himself by claiming to be an 
"expert" on Waco, though he did absolutely no 
research of his own whatsoever, stealing his 
information from patriot groups, and has made his 
name solely by using my coattails, calling stations 
claiming that he "knew me" in Waco and thus is 
competent to denounce me on radio — same old 



tactics: Diversion, confusion, and deceit. 
The Patriot Fax network[sic], which Hunt started, 

put out a message that was obviously intended to 
make Hunt appear credible after he was exposed as 
the traitor that he is, just before the Patriot Fax 
network[sic] claimed to be "going down" because it 
couldn't pay its $3000 a month bill. The message was 
written by (surprise) Ken Varden[sic] and said that 
Hunt was being chased by the ATF. The message 
also said the ATF weren't such bad guys after all. 
Well, I immediately called ATF, and asked whether 
Hunt was wanted or not and was told that he wasn't 
wanted by ATF at all. But he apparently wants 
everyone to think so to "prove" he isn't an operative. 

I have since found that two other people I 
know in Las Vegas were approached by the 
ATF and questioned about me. Jim Vix and 
Gerri McLain, who I had met as a result of the 
Prodigy computer service bulletin boards. They 
were asked questions similar to those asked of 
Ken Vardon and also regarding tax matters. 
Prodigy users, beware! Both Ken and I 
published the name of the agent we spoke with. 
Linda seems to desire to keep private her 
"source" in the ATF. Finally, as was pointed 
out in both Ken 's and my releases, the ATF was 
investigating me. It was not a matter of whether 
I was "wanted", or not [See Exhibits Y 1-2 & 
2J. 

Hunt is still travelling around, now with a woman 
companion named Linda Lyons[sic], neither of whom 
have any visible means of support or money. I saw 
them eating together at the Elite Cafe in Waco, Texas, 
in October, 1993, where the bill would run no less than 
$35.00 for a meal. 

During the entire month of October I was 
in New York on the Onondaga Reservation, and 
also in Connecticut on the Paugeesukq 
Reservation. When I passed this information on 
to Linda Lyon, she insisted that the attached 
statement be included with any response I made 
[ See Exhibit AAJ. Shortly afterwards, Hunt 
appeared at what he claims is the Paugussett 
(pronounced "Paw-GEE-set") Indian reservation in 
Connecticut in Colchester, Connecticut. 

My information says that two brothers in 
Connecticut, whose mother was -Indian and whose 
father was black, a few years ago changed their 
names to Indian names and declared their property a 
"Paugussett Indian Reservation." They also sued the 
State of Connecticut to declare the land belongs to the 
Paugussett Indians and by the suit, have tied up 
property all around Colchester, Connecticut 

As is my habit I go to the story, unless it 
involves someone I know well and trust, to find  

what the facts are before I report it. The 
information that LT provides is as inaccurate as 
what was reported by much of the media, both 
in Connecticut and Waco [See Exhibits BB, CC, 
DD, EE, FF & GGJ. Whether or not this Indian 
concern is a situation that involves the patriot 
community is to be determined by each of us, 
individually. Remember, the same document 
that protects us, protects the Indians and their 
treaty rights. 

Regarding the validity . of calling the 
Reservation a reservation, First we must 
understand that in the New England states the 
relationship of the state to an Indian tribe is 
predicated on documents that pre-date the 
Constitution. The Canandaigua Treaty, which 
was executed between the fledgling colonies and 
the Indians regarding their relationship [See 
Exhibit HHJ. Further, .Connecticut Statutes 
recognize the Tribe as well as both the 
Colchester and Trumbull reservations within the 
legislation [See Exhibit IIJ. Who, then, is the 
true Chief of the tribe? [See Exhibits BB & FFJ 

In the meantime, they began selling cigarettes 
from their house, and they claimed that they were not 
required to pay state sales tax on the cigarette sales 
based on federal law that says Indians on Indian 
reservations are exempt from paying sales tax. 

The "Paugussett Indian Reservation" was never 
recognized by the federal government as a 
reservation. Additionally, the same group that had 
recently established a very profitable gambling casino 
on an Indiana[sic] Reservation (exempt from state and 
federal taxes), was attempting to do the same thing 
with the "Paugussett Indian Reservation." 

The two brothers were repeatedly requested to 
pay the state tax on their cigarette sales and the state 
sent them notices, finally, in the fall, the State 
police[sic] arrived at the property to collect the state 
tax owed on the cigarettes. There was, until now, no 
federal involvement. 

But Hunt is an advance man for the feds. And he 
did the same things when he arrived in Connecticut 
that he did in Waco - he set up a "fax network" and 
tried to weasel into the confidences of honest and 
hardworking people. He copied one woman's writings 
and faxed them out under his own name, using her 
name on his letterhead - both to discredit her and to 
enhance his credibility. Again, stealing what other 
people write to claim he is doing "research." 

In one fax he sent out, he says "they asked me 
for my i.d. and I showed them my infamous press 
pass from Kinkos in Waco." He's referring to the press 
pass he used the night he was with us in Waco, 
related above. But if you read closely, you'll notice 
those press passes were seized by the FBI. John's 



pass and my pass were not returned to us, but Hunt 
has his press pass back. 

On March 25, 1993, I reported of my 
efforts to re-enter the press conferences. I had 
been denied access, since March 21, as a result 
of the AEN credentials the evening before. I 
had those credentials taken from me as 
indicated above. My "Outpost of Freedom" 
credentials had "passed muster" the week 
before, after I demonstrated that there was a 
newspaper named Outpost of Freedom [See 
Exhibits A, W & JJ 1-3J. 

As a result of the denial of access, Bill 
Cooper offered to assist. He sent me CAJI 
credentials which were, although Bill intervened 
in an attempt to obtain access, also denied. 
These credentials were returned to Bill via US 
mail to the address from which I received them. 
In a subsequent conversation Bill said that I 
should NOT have mailed them to that address 
and gave me a different address to use in the 
future. Trouble is that he was a bit late and 
they had been mailed on the date promised. 

Hunt also asked for and received press 
identification as a member of the Citizens Allied for 
Joint intelligence, CAJI, famous author of the book 
"Behold a Pale Horse," and radio personality, Bill 
Cooper's group. Hunt refused to return the credentials 
when Bill Cooper learned his identity and demanded 
the return of the credentials. Cooper has offered a $50 
reward for the return of the stolen credentials. 

Shortly after Hunt arrived at the ."Paugussett 
Indian Reservation," black helicopters arrived for the 
first time, including a Huey, which indicates Army 
involvement, as well as FEMA (Federal Emergency 
Management Agency) and OCDETF (Department of 
the Treasury (just like ATF) - Organized Crime/Drug 
Enforcement Task Force). 

LT's knowledge of what occurred in 
Connecticut astounds me. I spent over two 
months on the reservation, most recently just a 
few weeks ago. In that entire time neither I nor 
any of the Indians have any reason to believe 
that there was any federal involvement. The 
report of the "Huey" was based upon my report 
of August; 19, -  1993. The -"Huey" appeared to 
have "State Police" markings, as was reported. 
To suggest that only the federal government has 
"Hueys" is absurd. The helicopters we saw were 
NOT black Some were dark blue, some were 
black and white, some were other colors. Many 
flew over during the course of my stay. The 
report attached is well the known "picnic" fax. 

This fax was sent out under the circumstances 
described, and with the full knowledge and 
support of Chief Moonface Bear [See Exhibits 
KK & LL]. 

Hunt then put out a fax calling for people to come 
to a "picnic" and bring their guns — a transparent "call 
to arms." 

This "picnic" fax was not a "transparent 
call to arms", it was a notice to everyone 
following the story that people, with or without 
guns, would be welcome if the need arose. It 
invited anyone who had nothing better to do to 
come to Connecticut and bring their guns, if 
they wanted to. There was no "martial law" or 
any other factor that would have made one 
guilty of a crime for having a rifle in their car. 
Connecticut law is still in effect, and some of 
the frequent visitors to the reservation brought 
their guns with them when they came to visit. 
The only "call to arms" I am aware of was the 
one called by LT during the Waco siege. Copies 
of LT's "call to arms" and my response are 
attached. My response is without date because 
I had received a call regarding her call to arms. 
Having not seen it, and not sure whether it were 
true or not, I prepared my letter and sent it to 
Ken Pardon to hold until it was confirmed that 
LT's "call to arms" did exist. The fax was sent 
out as soon as I received a copy of hers [See 
Exhibits R &S]. Understand, as you read these 
reports, what the circumstances were in Waco 
and in Connecticut when these were written. 
Note that LT's "call to arms" indicates that the 
"arms" are to be "USED." This is not the 
proper term for inspection of arms. "Displayed" 
would be more appropriate. (Do attorneys make 
these little word mistakes by accident???) 

interestingly, the "Pauguesset[sic] Indian 
Reservation" is one of several "cults" that are 
mentioned in the ATF final report of Waco as groups 
the ATF is "watching." Hunt arrived at the Paugussett 
Indian Reservation before the State Police arrived 
there and before the ATF report was published. So 
how did he know they were targets? 

Has - anyone with -a copy- of the Report 
found the information indicated? Our copy of 
the report seems to have omitted it. If you find 
it, please send me a copy. 

Patriots, the feds are looking for an opportunity to 
provoke a riot and declare Martial law. They are 
creating this opportunity before our eyes, and "Chief 
Moon Face[sic] Bear" and his people, while they may 
have no legitimate claim to a "reservation" are nothing 



but pawns that will sacrificed to accomplish this goal. 
Chief Moonface Bear, Paugeesukq Tribal 

Chief, would be willing to talk to anyone 
regarding these matters. He can be reached at 
(203) 537-3951 or via fax at (203) 537-6658. 
Recent update: 

In January, 1994, I spoke to a group of about 350 
people in Orlando, Florida, at a meeting sponsored by 
Operation Freedom and Charlie Spross. 

Just before Christmas I arrived back in 
Florida, after many months on the road, to 
spend some time with my children. Almost as 
soon as I arrived I was informed that LT would 
be speaking on January 15, 1994, sponsored by 
Charlie Spross, Operation Freedom 
[Spross/Orlando video, LT talks, January 15, 
1994/. I had obtained the C.O.P.S. (California 
Organization for Public Safety) video which 
clearly shows that there is NO flame throwing  
tank being used on the Mt Carmel Center. I 
contacted Mr. Spross to provide him a copy of 
the video so that he could determine whether he 
wanted to allow the presentation of someone 
who, based upon conversations with Ken 
Fawcett, had been provided the same footage 
the CO.P.S. video shows and was fully aware of 
the implications of making claims that it was a 
flame throwing tank Mr. Spross said that he 
would be glad to have a copy of the video, but 
that he would not view it until January 16, after 
LT had spoken. I then arranged for hand 
delivery of the video along with other 
information. Many of my friends had 
encouraged me to go to the talk and challenge 
the information that LT has been presenting. 
They have seen the evidence and are convinced 
that what I say is true. I explained to them that 
it was Mr. Spross' show and that I would do 
nothing to undermine it, but, that I would go 
because I was curious as to what would be said. 
We had all anticipated that her new video would 
be out, but were not disappointed when she 
showed the video that Ken Fawcett had spoken 
to me about showing one of his children placing- 
flowers on T-shirt Hill. I had decided that I 
would not like to be accused of "hiding" 
secretly in the crowd, so I sat toward the rear, 
inside aisle, where the lights were clearly on 
me. I even moved my chair slightly into the 
aisle so that I would be plainly visible to the 
speaker. Stealth is not my method, nor am I 
ashamed of what I do. 

I was surprised during the first part of the 
talk up to the break, that LT did not notice me 
sitting there. She was able to spot me carrying 
an ATF coffin (of course I was four inches, or 
more, shorter and my hair had less gray in it). 
LT has indicated that there was some yelling, so 
she called a break For those of you who have 
seen the video of this Orlando presentation, 
January 15, 1994, there is no commotion before 
the break Someone did ask if she were going to 
show "Waco, the Big Lie" and indicated that 
the flyer they had received said that it would be 
shown. After the break, she suggested that this 
was a government agent causing the 
disturbance. 

During the break I went outside to have a 
cigarette and was out there for the entire break. 
I noticed no "silver Chrysler with a lot of 
antennas", as was described in the video, or a 
"grey truck", as described in this letter, nor did 
I see anyone taking photographs or any 
excitement that would have indicated that this 
was occurring. I may have missed something, 
for I was busy talking with friends and people 
I had just been introduced to. We returned for 
the second part of the talk It was apparent, as 
soon as she began talking, that somehow she 
had finally learned that I was there. It appears, 
in reviewing the video, that she may have 
realized this shortly before she called a break. 
As she began to point her finger at me, I 
STOOD UP. She claims in the letter that she 
didn't point me out. I suggest you view the 
video. At this point people were talking about 
lynching and hanging, one called me a bastard. 
I stood back up, pointed my finger at him and 
stated, "You'd better withhold your judgement 
until you hear both sides of any argument," 
whereupon LT accused me of inciting the 
crowd, then suggested to the crowd that "we 
will beat you to a bloody pulp!" Then she tried 
to find the policeman, who had gone outside. 
Later on, while talking about Waco, she said, "I 
wish I had been armed because he [indicating 
me] would not be here tonight!" This was 
followed by a hearty round of applause. Now,  
who is the provocateur? 

Interestingly, LT, who accuses me of 
collecting names and addresses, admitted to the 
audience of having a mailing list of over 
100,000 names. She also gave a phone number 



where YOU can sign up for "ready defense 
force" or sign up your militia. I hope that YOU 
will not take her up on these offers. I will state, 
unequivocally, I never called anybody any 
names during the entire talk. I cannot say that 
of others attending. 

I have said before, and I will say again, 
"We must learn to think for ourselves. We must 
learn to evaluate the evidence. We must learn to 
listen and question." [See Exhibit MM] 

At that meeting, Hunt showed up with four 
buddies. We spotted them immediately and assumed 
they were there to provoke a confrontation while I was 
speaking. They didn't disappoint us. One of the group 
began shouting loudly at me. I called a "break" and the 
fellow was told to ask for a refund and leave quietly 
(he was complaining loudly that we showed one of the 
new Waco tapes, "Forgive Us, We didn't Know," 
instead of "Waco, the Big Lie." They had come there 
to attack the film, "Waco, the Big Lie," using a tape 
forgery that we have exposed in "Waco II, the Big Lie 
Continues." 

During the break members of the audience came 
up to tell me that people in a grey truck were driving 
through the parking lot photographing license plates. 
This sort of harassment tactic had never occurred 
anywhere before that I have spoken (at this point, 
more than 100 places), except where we had 
previously seen Hunt (at the militia assembly, for 
instance). 

After the break, I thought I would talk to audience 
about government informants, "agent provocateurs, " 
and I relayed a lot of the information that is contained 
in this file that you are reading now, except that I didn't 
point Hunt out and I didn't name him by name 

As I was talking about these things, I did say, 
"And that fellow is here tonight and he is here to 
provoke a confrontation." At which point, several 
people called out, "Point him out." 

I Didn't get a chance to point him out or name 
him by name - Hunt STOOD UP. And he then pointed 
a finger at one of the people in the audience and 
called him an "asshole." 
Guess he forgot about the other four fingers pointing 
back at himself. 

TRUTH IS OUR BEST ALLY. Expose traitors 
before they can act. 

If you have first hand information (sightings, 
photographs, video tape, news clippings) on: 

U.N. Troops in the U.S. 
Black Helicopters (or black busses, planes, cars) 
Black-suited "police" who don't identify themselves 
People attacked by government or other agents 
Government Agent Provocateurs 
Corrupt Federal judges 

Please send this information to: 

Linda Thompson 
American Justice Federation 
3850 S. Emerson Avenue, Suite E 
Indianapolis, IN 46203 
Telephone: (317) 780-5200 
FAX: (317) 780-5209 
Computer BBS: (317) 780-5211 

[NOTE: all italics mine, Gary Hunt, 

gkeipm] 



Outpogt otc Odom 
% PO Box 2234 
Casselberry, Florida PZ 32707 
Messages (219) 259-2031 

Many of my friends have wondered why I have waited so long to respond (strike back) at Linda 
Thompson regarding the accusations that she has made over the past 10 months. I can only say that 
we have an enemy, (the Money Merchants) and we have a goal (restoration of the Constitution for the 
United States of America), and that any energy exerted on any other objective is a waste of energy. I 
have seen many patriots tied up in court, battling the IRS, testing Commercial Liens, Status and many 
more. Each has taken upon himself to pursue a goal of accomplishment that improves and enhances our 
relationship with "government." These are goals that I was pursuing when I opened the "DONT TREAD 
ON ME" Common Law Service Center back in 1989. This was the culmination of nearly ten years of 
doing battle with the "government." It began in 1981 when the IRS gave me a taste of Big Brother's 
"service" to it's subjects. The publishing of the "Outpost of Freedom" newspaper was a goal that I had 
worked on for over a year, and when achieved, was fulfillment of a desire to establish a newspaper that 
would be directed at the broad spectrum of the Patriot (understanding the enemy and the goal) 
Community. I was hoping to reach across the broad spectrum of people from Aryan Nations and John 
Birch Society to help find a common element and pursue it to attainment. After that goal was reached 
I felt that all other problems (abortion, education, taxes, defense, etc.) would easily resolve themselves. 
This is the faith that I have in the Constitutional Republic known as the United States of America. 

As a result of publishing the paper, I received a call on February 28 bringin my attention to what was 
happening in Waco, Texas. These events, I felt, would become significant in American history. Little did 
I realize at the time how significant these events and their aftermath would be on my own life. On April 
22, I returned to try and pull the pieces of my business back together. I devoted nearly every hour of 
every day for the next few weeks catching up, restoring relations with my clients and piecing my life back 
together. I still thought that I would just settle back, print the paper and continue my business, but 
something kept creeping into my thoughts. In early May I was asked to Jacksonville, Florida to be guest 
on a radio show and speak to a group of patriots. This lead me into a new sense of feelings, and 
understanding, when Linda Thompson came on the radio as a call in, and barraged me with accusations. 
Something clicked and I realized that I had developed a talent for going to a story, investigating it with 
a different eye than I could find in establishment press, and even become involved in the story as a 
participant. 

When I returned to Waco to see some of the many friends I had made there, I found that Rita Riddle 
had been having problems getting permission to see her daughter, Misty. This became an opportunity 
to "test" something that had been tried to a lesser degree during the siege, a fax campaign. We 
conducted a campaign to get Rita permission to see her daughter, and we found that there was a lot of 
power behind those little machines called faxes. Rita was granted permission to see Misty in Cincinnati. 

I was also wondering what had prompted Linda Thompson to act as she had. We had a falling out 
back on March 22, but I have had fallings out with people before, and always managed to work with them 
again. I wondered what could be the motivation and realized that the network ,faxing concept had come 
to Waco as a result of the efforts, and hard work, of Ken Vardon, but, that I had played an instrumental 
role in putting Ken's concept to the test. Could it be that, since we had found a way to overcome the 
control of the press by the government, there was an attack being made against this very viable 
alternative to the daily newspaper? It seemed to me, then, that Linda was attacking this system, and I 
could conclude only that the government would be inclined to cause this sort of damage to the patriot 
community. 

A few weeks ago I was in Rockville, Maryland, and was shown a document which indicates that in 
1973, officials of the Internal Revenue Service met in Los Angeles, California to discuss their change in 



strategy regarding the "Tax Rebellion Movement" [See Exhibit NN]. In that memo the IRS, with the 
assistance of the then BATF, decided to infiltrate the movement and go after the leaders. Twenty years 
ago a federal agency determined that infiltration and character assassination would be the tools of the 
trade. If we were to replace "tax rebels" in that memo with "patriots" and to replace "IRS" with "FBI" we 
might be able to clearly see what we should be anticipating in the patriot movement today. 

After reviewing the Spross/ Orlando video again, I was reminded of something that occurred to me 
back on January 15. Linda Thompson claims to have a "mailing list" of over 100,000. She directs the 
listeners to call (317) 728-5200 if they are patriots. So, I called the number [a transcript of the initial voice 
message, the Ready Response [5] dialogue and the Militia [6] dialogue is attached as Exhibit 00]. Just 
a few days later I was watching television and saw an advertisement for AT&T voice telephone cards. 
"Murphy Brown" ran her card through the slot in the pay phone and said, "Call home." The phone then 
dialed her home number. Voice recognition is a reality and can be used against us. You will note on the 
transcript of the message system that you are prompted to enter information by voice. Ironically, she 
does not ask for a name to be entered. This surprised me until I gave the tactics of Ms. Thompson a little 
thought. She has stated that she is "not collecting names", but then the ATF raided an address in Waco -
not a name. Just think, one hundred thousand people have left their voice print in the message 

computer. 
So, now the time has come to respond to these accusations. My response is as documented as any 

of the work that I do. My purpose is to expose truth, not to expose lies. In this matter, however, it may 
have the effect of doing the opposite. 

Sincerely, 

Gary 
Out st of Freedom 



List of Exhibits  

Exhibit Pqs Document Date 
A 1 Outpost of Freedom (OPF) press release 3/26/93 
B 2 Outpost of Freedom newspaper 2/3/93 
C 1 fax/download, LT to Paul Schauble 4/6/93 
D 4 Keep America Free, OPF 9/8/93, LT Itr 3/15/93, Hunt resume 9/8/93 
E 2 Petition for Writ of Mandamus - cover and signature 3/19/93 
F 1 OPF - Waco 3/19/93 
G 3 Affidavit/Power of Attorney transcript 3/15/93 
H 1 Melvin Belli press release 4/1/93 
I 1 Survey registration and business card 
J 2 American Patriot Fax Network (APFN) to LT w/ first page 8/11/93 
J3 1 OPF - Waco 3/24/93 
K 1 OPF - Waco 3/22/93 
L 3 OPF - Waco 3/21/93 
M 1 OPF - Waco 5/30/93 
N 3 OPF - LT 6/13/93 
O 2 transcript of FBI detention at FM 2491 3/20/93 
P 1 Order on Mandamus 3/22/93 
Q 1 OPF - Waco 4/3/93 
R 1 LT Call to Arms (and USE) 4/3/93 
S 	1 Hunt letter to Patriots 4/3/93 
T 2 Original plan, narrative and map 3/7/93 
U 1 OPF - Waco 4/6/93 
V 1 OPF - Waco 4/7/93 
W 1 OPF - Waco 4/11/93 
X 1 OPF - Rita Riddle fax campaign 5/30/93 
Y 2 APFN Ken Vardon re: BATF visit 7/8/93 
Z1 1 OPF - BATF 7/13/93 
Z2 1 OPF - BATF 7/15 
AA 1 Statement - Linda Lyon 2/24/94 
BB 1 OPF - Paugeesukq 9/7/93 
CC 1 OPF - Paugeesukq 8/21/93 
DD 1 OPF - Paugeesukq 8/31/93 
EE 1 OPF - Paugeesukq 9/2/93 
FF 1 OPF - Paugeesukq 9/14/93 
GG 1 OPF - Paugeesukq 11/20/93 
HH 1 OPF - Paugeesukq 8/27/93 
II 1 OPF - Paugeesukq 8/23/93 
JJ 3 OPF - Waco 3/25/93 
KK 1 OPF - Paugeesukq - "picnic fax" 1 8/19/93 
LL 1 OPF - Paugeesukq - "picnic fax" 2 8/20/93 
MM , 2 OPF - Freethinking. 1/20/94 
NN 1 IRS Memo 2/26/73 
00 1 transcript of Linda Thompson message center 3/3/94 



FROM: GARY HUNT AT THE OUTPOST OF FREEDOM IN WACO, TEXAS 
DATE: MARCH 26, 1993 	PHONE: (1117) 662-2442 Err 223 
ANYONE WHO HAPPENS TO BE READING THIS REPORT FROM WACO IS PROOF OF THE 

EXISTENCE. AND LEGITIMACY, OF THE OUTPOST OF FREEDOM AS A VIABLE SOURCE 
OF NEWS AND INFORMATION. THIS. APPARENTLY. IS OF NO CONSEQUENCE TO THE 
SELF:SERVING NEEDS OF MR. CARLOS HERHANDES OF THE FBI. WHO HAS DETERMINED 
THAT THIS REPORTER DOES NOT REPRESENT A "LEGITIMATE PRESS". 

AS I TOLD YOU ON THE 24TH OF MARCH. THE FBI PROMISED TO GET BACK 
WITH ME. I SUPPOSE, HOWEVER. THAT THEY JUST WANTED MY PHONE NUMBER. BECAU 
NO EFFORT WAS MADE TO CONTACT ME. AS THEY SAID THEY WOULD. BEING USED 
TO HEARING COMMENTS FROM THE FBI THAT ARE AS VALID AS THE COMMENTS MADE 
BY THE BIGGEST LIAR IN THE NEIGHBORHOOD WHEN YOU WERE A KID.WPREPARED 
ME FOR DEALING WITH THIS PAID BY US DECEIVERS. HONESTLY. I HAVE HEARD 
MORE TRUTH IN A POKER CARE THAN FROM THE FBI. BOTH IN AND OUT OF THE 
CONFERENCE. 

TO REFRESH YOUR MEMORY. I—HAD GONE TO THE PRESS AREA AT MOUNT 
CARMEL CHURCH COMPLEX WITH THE FOUNDER OF ISSOCIAIED 	 S (AEN 
ON SATURDAY. AS WE WERE LEAVING THE FBI INFORMED'US THAT WE HAD 'FALSIFIES 
PRESS CREDENTIALS' WHICH THEY KEPT. BEING THEIR UNDER AGREEMENT WITH AEN 
APPARENTLY DEMEANS THE CREDIBILITY OF THESE RELEASES AND MY OWN NEWSPAPER ,  
BECAUSE THAT IS THE REASON FOR DENYING ME ACCESS NOW. OR. IS THERE ANOTHEf 
REASON? 

IF ANYBODY CAN ESTABLISH THAT AEN IS A LEGITIMATE PRESS' 
ORGANIZATION I WOULD APPRECIATE SOME SUPPORTIVE DOCUMENTATION. IT APPEARS 
THAT THE FOUNDER. LINDA THOMPSON. HAS LEFT WACO. AND ME WITH ACCESS 
DENIED. WELL, WHAT WOULD YOU EXPECT FROM AN ATTORNEY? 

ON THE BRIGHTER SIDE. I HAVE NOTICE THAT THERE ARE MORE QUESTIONS 
COMING OUT AT THE PRESS CONFERENCE WITH REAL CONTENT. NOT CAR COLORS. 
I NOTICED THAT A NUMBER OF THE MEMBERS OF THE PRESS HAVE HAD COPIES OF 
*A MOUNTAIN OF LIES'. BY KIRBY FERRIS. IN THEIR HANDS AS THEY STROLLED 
AROUND THE CONVENTION CENTER. THIS.8001:60ESANTO SORE OF THE PROBLEMS 
CREATED BY THE GOVERNMENTS ACTIONS AND SUBSEQUENT INVESTIGATION OF THE 
SITE IN IDAHO WHERE THE STAND-OFF WITH RANDY WEAVER RESULTED IN THE MURDER 
OF A 14 YEAR OLD BOY AND HIS MOTHER. TILE TECHNIQUES USED THEN. AS WELL 
AS THE EFFORTS TO. COVER UP, RAISE OUITE.A NUMBER OF.OUESTIONS INTO'HOW 
OUR GOVERNMENT OPERATES THESE DAYS. PERHAPS LEWIS BEAM WAS CORRECT 
WHEN HE SUGGESTED THE BEGINNINGS OF A POLICE STATE, PERHAPS HIS COMMENT 
WAS BASED ON HINDSIGHT AND WE ARE JUST NOW BEGINNING TO SEE WHAT IS REALI 
HAPPENING TO OUR PRECIOUS COUNTRY. 

MY OBSERVATION IS THAT THE FBI IS THE MOST DECEITFUL BUNCH OF 
PEOPLE I HAVE EVER MET. THERE IS NO SUBSTANCE TO ANYTHING I HAVE HEARD 
TKFM IITTr q f arc ray A 0 n TliAl r ,urn [them utter since my arrival in Waco.] EXHIBIT A 
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Mag*: 44342 

To: Paul Schauble 
Subj: Re: Whet. another groupil 

Late: Lfitt-LIU-e-1 trI7eit1 
-"Millarre'rariplied: No 

Mark: 

There WAS another group (in fact. two, actually, a lose knit bunsh of 
libertarian pfttestors end the CFA people 1 and they were being led by the 
guy I previously identified Re I conhdential informant for the SA 77 (Gary 
Hunt who pueiishes Bite tutpcst sf :,:f4t4nOr1.  caper;. 	said he was Being 
lead 	into the compound :hr..-g` a -cook dPor" way he knew of. 

He even has the gait a =rte over to cur group and ask us to join. He sat 
rthe down at a :able wt.! me ;:a!:...ng with a guy that Ai end t both 
recognized as a SAW agent in dvilian clothesM and invited us to go. 

l told him if it were anyone but him eskjnii, rd go in a heartbeat. but 
because 	a loud voids). `1 know you are a government in 	you 

couldnt PAY me to go 'Mei you -you are leading 	ceopla into an 
ambush, yo S.0.8.•  We aisat war 	v/trio:le in our group not to go, 

THE END CF THE STORY: The group marched into an ambush - Armed EIA'IF 
agents, 'jumping cut ort hgooptars at the "beck door' road to the d5ttpdbfiti 
surrounded them. 

Gary Hurt is a cv.M.dential informant for the government Anything to '-'1; 
with him should to avoided like the ptague. 

an also convinced that the "MR" is comprised. 	of -overrierert  
orovice 	chiiielso,cr.- ee qitt a  trine a and ernotevees. 

777s to 	tz air tti;17,1C-.‘,Ve've aC47,trniecer, ." ttl5r7ett -3-" Cia"is 

Quick.566 2.76 CM" 
Origin: Gun Control L'rirninata Poiloe vs. tne Unarmed. (1:231 /11Q1 

SOTS ". rierrAILS HEVER. RE cEl vet). 

EXHIBIT C 
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Kee  America Free 
Pax Network 
m van 	 02 404-92 

Mt f702 04404 

Gary Hunt 
Outpost of Freedom 

Cary: 

I listened with great interest to the Lou Epton Show today (Sept. 1,19931 on 1tLPV. 
I took issue with the way Lou's guest. Linde Thompson, handled herself during her conversation 

with Lou, and then ultimately her corwerratirrn with you She, probably is an outstanding trial lawyer, 
but her interaction outside of that area, in my opinion, leaves much to be desired. I was offended by 
the way she cress-examined you, not giving you time to respond to anything. 

I feel that she lost a great deal of credibility right at the beginning of her interview when she 
indicated that she had the original tapes from the "tin-nemed TV station" and then refused to reveal 
what station sold them to her because the "Fade" would go direct to that station and confiscate the 
"originals". I thought from her previous statement that she had the originals. 

She then dominated all conversations in which she was involved. She spoke over everyone that had 
anything they wanted to say. She treated you, Lou arid all of us listening just like the media treats us. 
They Oak and talk and say nothing, They pay lip service to what they profess to be the truth and refuse 
to 64C any side but their own. They ouesttori Mope who would tell the truth, and those who are 
patriots, and twist what is said to their own end. Ultiinetely, Olen, in Linda's case, it appears an the 
surface that her is the only true story and that everyone else i3 either working for the government es 
an undercover operative or has been duped fats following the operatives  through carefully 
orcheitruted stories and tics. 

You mentioned 4 doctunenVietter that you received from Linda Thompson requesting to work with 
you in Waco, To totally discredit )te; I feel that the document should be widely circulated across the 
country. You don't write a letter, sign that latter and then deny having any knowledge of it on a radio 
show 

My final comment is directed to Linda Thompson. Bullying anyone does not make you right. Loud 
and obnoxious doss not make you powerful or credible. There are too many people in this world who 
have someone that they IIATE. fleix does not make a person strong or give them leadership qualities, 
that makes them a person to In pitied rather than believed, hiding Information makes you suspect, 
Dominating and controlling ultimately makes you weaker than the person or group that you try to 
overpower. I have reason to question your motives because you are an Attorney, and ascribe to their 
way of thinking. WU have taken upon you a title of nobility which through our Constitution you may 
not have. 

CONCLUSION FROM KEEP AMERICA FREE 
Gary Hunt / Outpost of Freedom —1 

Linda Thompson / Attorney — 0 
free Guy Hunt • 

A.PP.N. itf04411USS On Las Vote* end for distribution na titn 
Lind/ Thompson 

Copies of the Lou Epton Show (9-1-93) 
are available for $10.00 

call (702) 434.9209 for more information 

EXHIBIT D-1 



From: Gary Hunt at the 0400 o6 %adorn in Golden Hills Paugeesukq Reservation 
Date: September 8, 1993 	Phone: (203) 537-9066 

On September 1, 1993, Lou Epton, KLAV radio, Las Vegas, Nevada, had guest Linda 
Thompson on the show. Lou asked Linda a number of questions such as, was Peter Gent's 
body really damaged when removed by grappling hooks? Linda acknowledged, after certain 
facts were pointed out, that the government must have spread some mis-information, and 
that it was hard to sort out, that the information in her video may be in error. 

Many other questions were asked in the course of the show with answers that were 
inconsistent with the truth, as it has been known for quite some time to those who will only 
spend the time to properly investigate the matter. 

Lou also asked Linda if she would appear on the radio with Gary Hunt to resolve the 
issues that appear to divide the two, and much of the patriot movement. Linda declined, 
stating that she would not allow me to ride on her "coattails". Well, Lou had also invited me 
to be on the show. I chose to step in at this point and asked a variation of a question Lou 
had been unable to get an answer to earlier. The question was, "What brought you to 
Waco?" Linda came up with many reasons, so I pointedly asked her if she had come to 
Waco to represent myself and David Koresh, whose Power of Attorney I held. She denied 
this and suggested that I had begged to be allowed to join the lawsuit (Petition for Writ o 
Mandamus). I asked her if she remembered calling me and asking if she could represent us, 
and then conforming by letter. She denied the existence of any letter. (Letter in question 
attached as page 2). 

Many other often asked questions were asked by Linda in a rapid fire, leading 
(misleading) courtroom staccato, leaving no opportunity to answer. Finally, after a rampage 
on name calling, Linda hung up on Lou, me and the callers waiting to ask her questions. 

Copies of the tape are available, and are a must for all of those caught up in this 
devastating drama going on within the Patriot Community. Tapes can be purchased for 
$8.00, (make checks payable to Diane Hammond), order September 1 show from: 

Keep America Free 
4542 Swandale 
Las Vegas, Nevada PZ 89121 
(702) 434-9209 
A question has arisen as to who I am. Linda has determined that I am a government agent. I 
am not! However, to alleviate concern as to what my background is, I am also attaching a 
brief list of verifiable pertinent data (as Page 3). Any having questions may contact me at the 
number above (voice) or may fax me here at the Paugeesukq Reservation. 

New Fax number at the Golden Hill Paugeesukq Reservation: (203) 537-3278 



MAR-15-19,n Icist rnoti AEN.1431771535239 
	 TO 	 9166/7762020 	P.01, 

Lew Mem 
Linda O. Thompson+  ID., P.C.. 	 nelsphana: 13 17 7$0-5200 

IRMO libtilh Emmert Avitoi.m. Suite1. Irdirappalte, ft44.20. 	 AIL 4117271V-1)7.09 
•PPMIMPV IOMMOMMIM...■Mlhb■•■■•■bl.IMIIM/r smmglipligimpoepggliill1.==111Mllkgnmn. 

March 15, 1993 

Mx. Gary Hunt 
By Fax: 217176.2M 

Dear Mr. Hunt: 

M wry &mussed, I am indeed willing to represent our mutual interest and others at the 
kiettlegi we discussed end I am honored to be esked to do so. The lines are drawn, ire time 
to step over them. 

My proposal would be is fellows: 

(1) 1 fly down there tonight or tomorrow with the intent of obtaining bltunctive roller 
(court order) tb enter the eamPeuad; the bads would be that ail members are presently under 
arrest (wheat a person is no hangar No to leave by power of authorities, he is Under arrest) nd 
are therefore entitled w 7th Amendment Dlitt MOM and COI 11■1111141Malit right to counsel, 
pardouirdy in light of the fact that the authorities continue to try to question him rind Steve. 

(2) That an action under 42 U.S.C. ft 1983 be filed immediately, seeking Injunctive 
relief to farce the trespassers of the property, as well as a lawata wing the trospaseen fir 
money damages on behalf of at least three members of the group by mane end the rest as 
"(others similarly situated", charging that all the memkre have been deprives of their 4th and 
5th Amendment rights under color of limn by a conspiracy to integre:iv with their 2nd and lit 
Amendment rights; unlawful use of force; and charging violations of the P009,3 Comitatus Act 
and anything else I can think of in the short time available to us. 

Please oonteet the immediately with the details we CliSeussed. 

Very truty yours, 

EXHIBIT D-3 



From: Gary Hunt at the 0400 o6 gteCdOnt in Golden Hills Paugeesukq Reservation 
Date: September 8, 1993 	 Phone: (203) 537-9066 

Recently the credibility of many of those in the Patriot community have come in 
question. Those that have know me for quite some time have suggested that providing 
information of my background would be beneficial. The following information is presented to 
introduce myself, and the pertinent portions of my background to public scrutiny. Information I 
will not make public are the names and address of my children and ex-wives. This 
information would not be of value in making any determination in regard to me. 

Born: Long Beach, California - March 23, 1946 
Parents: Jack Reed Hunt and Bethel June Daniels (now Valette) 

High School: unfinished, Palos Verdes Senior High, Palos Verdes, California - GED 
College: Embry-Riddle Aeronautical University '68-'69 

Cabrillo Community College, Santa Cruz, California '70-'71 

Military Service: U. S. Army - May, 1964 - September, 1967 
Airplane Mechanic - Germany 
Army Intelligence (photogramatrist) - Germany 
Airplane Mechanic - RVN 

Recent work history: 
1972 - 1974 various land Survey jobs 
1974 - 1979 County Surveyor, Orange County, Florida 
1979 - 1983 Hunt & Associates Inc, Owner - Winter Springs, Florida 
1983 - 1993 Gary D. Hunt, Professional Land Surveyor - Casselberry, Florida 
5 months in 1987 Seminole County Surveyor, Seminole County, Florida 

Pertinent Data: 
Sovereign Citizen of Florida State - 1989 
Editor, Outpost of Freedom newspaper February, 1993 
Outpost of Freedom, reporting from location via APFN and now Outpost of Freedom 

Fax Network - March, 1993 to present 

I am currently an unemployed, homeless Vietnam Vet, by choice. I have chosen to 
give up my business to report truth from locations around the country where governmental 
tyranny warrants a means of reporting beyond the scope of establishment media. I have 
reported from Waco, Texas (entire siege) and am currently on the Golden Hill Paugeesukq 
Reservation in Colchester, Connecticut. 

With the exception of the government employment shown above I am not now, nor 
have I ever been a government agent, operative, informant or employee, nor have I had any 
communication in which information about others was conveyed to any governmental 
agency. 

I believe that we must learn to protect our neighbor, as we would expect our neighbor 
to protect us:A concept upon which this nation was founded, and to which it must return if it 
is to survive as intended by the founding fathers. Government, local, state and federal has 
usurped powers beyond their scope and the intent of the Founding Fathers. We must return 
to a Constitutional Republic, under God, as was intended in the Great Experiment. 

EXHIBIT 



UNITED STATES DISTRICT COURT 
WESTERN DISTRICT OP TEXAS 	FILED 

WACO DIVISION 	 MAR 19 t993 

DAVID xottestr, b/n/f 
and attorney-in-fact GARY D. HUNT; 
and Waif LINDA THOMPSON; and 
GARY HUNT and LINDA THOMPSON, 

Plaintiffs, 

V. 
JEFF JAMAR, in his official capacity 
as an agent of the Federal Bureau of 
Investigation and as the Officer in 
Charge of the U.S. government Command 
Post in WACO, Texas, 

Defendant. 

. COURT 
	 DIPUTY 

CAUSE NO 

gitti,ssliEEMODLEOLBEREESIE-MAKDAMES 

COMES now DAVID KORESH. appealing specially and without submitting  to the 

personal jurisdiction of this Honorable Court, by his next friend and attorney-in-fact, GARY 

D. HUNT, and by his next Mend, LINDA THOMPSON, and GARY HUNT, appearing 

specially and without submitting  to the personal jurisdiction of this Honorable Court, and Linda 

Thompson, and petition this honorable Court, pursuant to 28 U.S.C. f  1 361 and equity to issue 

a Writ of Mandamus compelling  MIT JAMAR and all Oaken or employees of the United 

States or any agency thereof to perform legal duties owed to the plaintiffs, and in support show 

that the scan= Involved, the questions presented and the statement of the case are offered as 

follows: 

I. JURISDICTION:  

1. Jurisdiction is properly before this court pursuant to 28 U.S.C. f 1391 and 28 

U.S.C, 1361 and the equity jurisdiction of this Court. 

EXHIBIT E-1 



DAVID KORESH 
by GARY D. HUNT, attorney-in- 
*Ar. eme4pair,- chis.".44 	t.a-00o 

THOMPS0 ,41fuldividuall and as 
nd of DAVID KORESH 

.3A-4` Sed,..74h Aatetssoir /4440 - 

bulitzAdirr4it, iist 4" 17 3 

3 / 7 - 7/0 - 5'?")  

D 	ndividually and as 
• of DAVID KO 

Leto sr, 1, 
it 

depart the property without interference or harm from agents of the United States government 

or any person acting on behalf of or as an agent or employee of the United States government 

and for all other relief just or equitable in the premises. 

Respectfully submitted this 19th day of March, 1993, 

EXHIBIT E-2 



FROM: GARY HUNT AT THE OUTPOST OF FREEDOM IN WACO, TEXAS 
DATE: MARCH 19, 1993 

AN EMERGENCY PETITIM  En au Q MANDAMUS  WAS FILED WITH 
THE UNITED STATES DISTRICT COURT, WESTERN DISTRICT OF TEXAS, 
WACO DIVISION THIS AFTERNOON. IT WAS FILED BY DAVID KORESH, BY 
ATTORNEY IN FACT. GARY D. HUNT. GARY D. HUNT AND LINDA THOMPSON 
AS NEXT FRIENDS. PLAINTIFFS. v. JEFF JAMAR OF THE FBI. 

THE PETITION ALLEGES THAT JAMAR IS WITHOUT LEGAL AUTHORITY 
IN HIS ACTIONS REGARDING THE ACTIONS WHICH HAVE TAKEN PLACE IN 
WACO SINCE FEBRUARY 28. 1993. THE ALLEGATIONS INCLUDE MURDER, 
DENIAL OF MEDICAL. INTERRUPTION OF UTILITIES, INTERCEPTION AND ' 
DENIAL OF TELEPHONIC COMMUNICATIONS, TORTURE. HARASSMENT AND 
INFLICTION OF EMOTIONAL DISTRESS UPON KORESH AND OTHERS WITHIN 
THE CHURCH COMPLEX AT MT. CARMEL. 

ALSO ALLEGED ARE FALSE AND FRAUDULENT STORIES TO NEWS MEDIA 
AND RIDICULING THE RELIGIOUS BELIEFS OF THE BRANCH DAVIDIANS, AS 
WELL AS DENIAL OF ACCESS TO THE PRESS. 

INHERENT RIGHTS, AS PROTECTED BY THE CONSTITUTION, WHICH ARE 
ALLEGED TO HAVE BEEN DENIED INCLUDE THOSE ENUMERATED IN ARTICLES 
ONE. FOUR, FIVE AND NINE. 

THE MANDAMUS SEEKS TO ALLOW PLAINTIFFS ACCESS TO EACH OTHER 
FOR THE PURPOSE OF ALLOWING COMMUNICATION AND CONSULTATION DURING 
ALL NEGOTIATIONS AND FOR ALL LEGAL PURPOSES. A HEARING IS 
TENTATIVELY SCHEDULED FOR MONDAY, MARCH 22. 
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Texas State 
) 	ss 

McLennan County 

AFFIDAVIT  

1, Gary Hunt, am over eighteen years or age and 
competent to make this affidavit. 

1. That the attached transcription titled AUTHORITY FOR 
ASSIGNMENT OF POWER OF ATTORNEY TO GARY D. HUNT Is a 
true and correct transcription of those pertinent portions 
of a radio broadcast on KM radio, Dallas during the 
broadcast of the Ron Engleman Show. 

2. That said broadcast was aired live between the hours 
of 9:00 AM and 12:00 noon, Tuesday, March 9, 1993. 

3. That said transcription represents,teevidence of the 
events which provided Affiant with lawful Power of 
Attorney from and for Pastor David Koresh (a.k.a. Vernon 
Howell). 

I HEREBY CERTIFY that the above Is true and correct to the 
best of my knowledge. 

FURTHER Arflant saith naught. 

Before me, the undersigned authority, personally 
appeared Gary D. Hunt, who after being duly sworn states 
that the foregoing is true and cor•reet. 

14J 

• r;..-  
! 

Notary./ Public, State of Texas 

1210,\. 	 / 	̀I3 
\4:12.4.4—angeZ;;;14, 	 elei/ 
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TEXAS STATE 
ss 

MCLENNAN COUNTY ) 

AUTHORITY FOR ASSIGNMENT OF POWER OF ATTORNEY 
TO GARY D. HUNT 

The following Is the relevant portion of the transcript of the radio broadcast on radio station 
MN of Dallas on March 9. 1993, between the hours of 1000 and 1200 hrs. Conversation is 
between Ron Engleman, a talk show host. and Ken, an eye witness who was recording on 
videotape, the siege at the Branch Davidian Complex. 

Ron: We have a gentleman down there right now who's name is Gary Hunt, and he is part of the 
group that served the Texas Rangers yesterday. He has been as far as the ATF and FBI and 
that is as far as he can get. He came down here from Florida because he felt compelled to 
because of what is going on down in Waco. He is the editor of a patriotic newspaper called 
the Outpost of Freedom and he is a party to a complaint which alleges jurisdictional problems 
associated with the siege and wants the Texas Rangers to take over. As I mentioned a little 
while ago the Texas Ranger that was in the office that he served the paper to the other day, or 
yesterday, was George Turner. After he served him he threw out the book, well not the book, 
but the complaint, which is about four inches thick of legal papers, he threw it out of his office. 

- This gentleman Gary Hunt, has offered to meet with David Koresch inside the Branch 
Davidian facility and poses some questions of his own. 

tape at :2600 
Ron: Gary Hunt would like to go inside the complex there with the Branch Davidians and meet with 

someone. He need to know if his safety would be assured. Basically what he needs to know 
Is If the Branch DaMiens would like for him to come in there and negotiate a peaceful 
solution If one could be found...And I guess that basically would be the question. Would you 
Ike someone from the outside to come in... Someone that hes never been associated or 
affiliated with law enforcement to go inside and help with negotiations and will you assure his 
safety if he does go inside...1 guess that is basically the question that needs to be asked. 

tape at :2830 
Ron: I have a gentleman down there that is with [inaudible], his name Is Gary Hunt, He Is not on 

the air. He is ki Waco right now and he you know basically what he wants to know is if the 
Branch DaVidlans would grant Gary hunt Power of Attorney to come in and represent them. 
As 1 understand it if they grant him a power of Attorney they can not keep Gary Hunt out of it or 
It would be very embarrassing and damaging in the event that they attempt to do that. So 
guess It they do want to grant povier of attorney to Gary hunt to come In and represent them 
there Is only one way that I know of that they can let us know, because t stated just now, on 
channel 8. they claim no request to come from Inside for medical help. But who knows, they 
probably got that Information from the BATF or the FBI, and how do we know the FBI and 
BATF are telling the truth? 

tape at :4030 
Ken: The dlsWtas moved. also one of the panel trailer; with the 3/4 ton RU. which has been In 

front of the place for the whole time has just been driven oft. 

Ron The dish has definitely moved? 
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Ken: The dish has been moved again... 

Ron: and so they... 

Ken: for only the third time Its moved in nine days and thole one of the things that ... 

Ron: But it did in fact move. 

Ken: Right. 

Kan: It definitely moved. 

Ken: It definitely moved...I didn't see it but I know it Is on the tope...1 see that it has changed 
positions-It must have moved while we were talking. 

Ron: Will the branch Davidians grant Gary Hunt Power of Attorney to come in and represent them? 

Ken: It moved again and it is confirmed on my video tape that they did move it the second 
timo.„They moved the antenna signifying yes. 

Ron : If they would grantrr a power of attorney to Gary Hunt to come In and represent them.-They 
moved the antenna signifying yes._ 

Ken: Yes that is true... 

Rat That they do want Gary Hunt...They are granting Gary Hunt a power of Attorney to go in and 
represent them... 

Kart Right they moved the heck out of that dish... 

Ron: They moved ft back and forth... 

Ken: Beyond any shadow of a doubt.. 

The above transcript was transcribed directly frOm a recording of the radio show . I certify 
under penaties of perjury that I have listened to the original broadcast and having compared It to 
this transcript I find that this Is a true and = urate document. 
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PRESS RELEASE 

April 1, 1993 

ON MARCH 9, 1993 THE BRANCH DAVIDIANS WERE ABLE TO 
COMMUNICATE OUT, TEE ONLY TIME THEY HAVE BEEN ALLOWED 
THIS RIGHT SINCE THE SIEGE BEGAN. AT THAT TIME THEY 
CONVEYED LAWFUL POWER or ATTORNEY TO GARY HURT, OF FLOE 
THIS WAS ACCOMPLISHED AFTER DAVID KORESH HEARD, AND 
RESPONDED TO, AN OFFER OF ASSISTANCE FROM MR. RUNT BY 
WAY OF THE EON INGLEMAN SHOW. 

GARY HUNT HAS BEEN DENIED ACCESS BY GOVERNMENTAL ENTITIES 
DESPITE THE SPECIFIC REQUESTS or PASTOR KORESH FOR 
ASSISTANCE. THE FEDERAL DISTRICT COURT, AS WELL AS THE 
FIFTH CIRCUIT COURT OF APPEALS, HAVE NOT DENIED THE 
VALIDITY OF THE POWER OF ATTORNEY, BUT HAVE DENIED ACCESS 
ON FRIVOLOUS GROUNDS. 

THE GOVERNMENTAL ENTITIES HAVE PLACED AN ATTORNEY OF 
THEIR CHOICE IN A LEGAL REPRESENTATIVE CAPACITY TO MR. 
KORESH DESPITE HIS EXPRESS INTENT TO DEAL WITH MR. HUNT 
AND HIS LEGAL• REPRESENTATIVE. 

BOTH MR. HUNT AND JEAN HOLUB, DAVID KORESH'S GRANDMOTHER, 
HAVE RETAINED TRIAL LAWYER MELVIN BELLI TO INTERCEDE 
ON BEHALF OF HR. KORESH. 

RICHARD A. MORSE, ASSOCIATE OF KR. BELLI, HAS ARRIVED 
IN WACO AND IS SEEKING ACCESS, ALONG WITH MR. HUNT, 
TO MR. KORESH, FOR PURPOSES OF A PEACEFUL RESOLUTION, 
AND LEGAL COUNSEL OF CHOICE. THEY ARE CURRENTLY AWAITING 
CONFIRMATION FROM MR. KORESH THAT HE IS READY TO BEGIN 
DISCUSSIONS TOWARD RESOLUTION. MR. XORESH'S INTENTIONS 
WERE MADE CLEAR WHEN HE DISPLAYED HIS FIRST MESSAGE 
OUT FROM THE COMPLEX, "GOD HELP US SEND IN THE PRESS." 

MR. HUNT AND MR. MORSE ARE FORMALLY REQUESTING THAT 
THEY BE ALLOWED ACCESS TO MR. KORESH IF THAT INITIAL 
REQUEST IS RR—CONFIRMED. 

HR. BELLI HAS OFFERED TO PERSONALLY REPRESENT MR. KORESH 
AT ANY AND ALL LEGAL PROCEEDINGS. 

THE POWER OF ATTORNEY WAS PREVIOUSLY ASSIGNED TO INDIANAPOLIS 
ATTORNEY LINDA THOMPSON, BUT HAS BEEN REVOKED, AND ASSIGNED 
TO MR. MORSE AND MR. BELLI, DUE TO MS. THOMPSON'S CALL 
!OR VIOLENT INTERVENTION BY AN ARMED MILITIA. 

MR. HUNT AND MR. MORSE WILL BE AVAILABLE TO ANSWER QUESTIONS 
AT THE CONCLUSION OF TODAY'S PRESS CONFERENCE. 

pi( )449-4.2) 
CONTACT PHONE (817) 662-2442, extension 223 Onemble. C /4 Se 
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EXHIBIT 

"We  mutt obey COD niftier dam nstn 
Ardhl,:f 

(702) 369-9t141 *A FNI: (702) 3693101 

DATE: 08/11/93 

TIME: OS:38 

317-APFN ADVISOR 

COMPANY: AMERICAN JUSTICE FOUNDATION 317-780-5204 F:5209 

FROM: 	APFN Founder Kenneth 1. Vardon 

COMPANY: 	American Patroit Fax Netwol 

I HAVE FORWARED YOUR NUMBER TO KEN PHILLIPS WITH "FOR THE PEOPLE' 
CHUCK HARDER RADIO PROGRAM -- BY REQUEST. 
I HAVE ALSO JUST SPOKEN TO FOLKS IN YOUR AREA 	 IT SEEMS YOU HAVE A 
PROBLEM WITH ME.. PLEASE FINO ENCLOSED FOUNDING PAPER QN APFN, i AM 
WILLING TO SEND YOU MY FULL RESUME. ARE YOU WILLING TO DO THE SAME? 
WE HAVE ENOUGH PROBLEMS WITH THE OVERALL SITUTATION TO BE HAVING A 
MISUNDERSANDING BETWEEN US.... PLEASE CALL ME ANYTIME IF YOU HAVE A 
QUESTION. IF YOU WANT TO DRAW A BATTLE LINE WITH ME THEN SO BE THAT 

: APFN VISO 
► "I• ai • 

APFN Founder Kenneth L. Vardon 
American Patroit Fax Network 

3790 Hazlewood #11 
Las Vegas, Nv 89119 

Friends-Faxing-Friends Far Freedom 

TEL (702) 369-9841 VOFAX PROCESSING 
FAX (702) 369.8101 APFN FAX PROCESSIN 

FROM: APFN KLV •> FOR INFO / FILES 	 11 Aug '93 06;01 
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ssir 	 Fax Network 

(C) KENNETH L. VAROON FES. 11. 1993 - FILE: APFN-001.00C 

AMERICAN PATRIOTS FAX NETWORK (APFN) 

PURPO?Et, 

"FAX FOR FREEDOM°  

AMERICAN PATRIOTS FAX NETWORK (HEREAFTER APFN) IS A CONCEIVED CONCEPT Of 
FOUNDER KENNETH L. MOON; DIA VARDCM COMMUNICATIWOCOPARY.mumf As 
REFERENCES UPON REQUEST. 

THE SPECIFIC PURPOSE OP APFN IS TO LINK AMERICAN PATRIOTS ((APFN ASSOCIAriu 
MEMEBERS) VIA FrODEN COMMUNICATIONS IN VARIOUS NCOESIHUBS. APR mfiNGERs 
RECEIVE FAR/MOD INFORMATION FROM EACH OTHER AND RELAY' THIS INFORMATIDH 
TO oym wog. AMERICAN PATRIOTS (APFN ASSOCIATES), LOCAL MEDIA AND mu! 
GOVERNMENT. LOCAL FAX NUMBERS IN GENERAL. 

APFN MEMBERS RELIEVE IN THE CONSTITUTION OF THE UNITED STATES OF AMERIrA 

REALIZING 'WE THE PEOPLE" ARE NOT SETTING INFORMATION 'TRUTH' FROM PRESENT 
MEDIA RESOURCES. IE. TV, RA010, NEWSPAPER'S, MAGAZINES ETC. A LINKINg Mli 
VARIOUS AMERICAN PATRIOTS VIA FAX HAS PROVEN TO BE EXTREMELY EFFICI$Vh 
MANY CASES OF PEOPLE AWARENESS HAS RESTRICTED POLICE CITY, STATE ANO tN 
SOME CASES FEDERAL REPRESENTATIVES FRG ENACTING POLICY THAT EFFECTS mi 
INOTV1OOAL RIGHTS, PAGE POWER 'BY THE PEOPLE'. 

APFN DESIRES TO RECRUIT MEMBERS IN EVERY POPULATED AREA IN THE UNiTID 
STATES OR FOR THAT MATTER WORLDWIDE FOR PATRIOTS OF THE EARTH WE ALL PuSt 
SNARE. IN EFFECT A CAUSE OF THE RIGHT TO REMAIN FREE FMK GOVERNMENT RA 
TrAFFRENCE INTO OUR PRIVATE LIVES. 

MANY GRASS ROOT ORGANIZATIONS ARE FORMING ACROSS AMERICA. ALL WITH :Mc 
SAME MESSAGE "TAKE PACK AMERICA' 'TAKE BACK OUR STREETS' 'LET JUSliCs 
RING' DEMANDING CONSTITUTIONAL RIGHTS. TO PRESSURE OUR POLITICAL ROW 
UNTATIVES TO RE-ACT tO THE DEMANDS OF; 'WE THE PEOPLE'. 

Ofti 15 INDEPENDENT OF ANY SPECIFIC ORGANIZATION HOWEVER WE ARE WILLING -P4 
WORE KITH ANY GROUP THAT WILL, IN EFFECT, PROMOTE A WORLD OF HUMAN HARM* 
AND *INDIVIDUALS RIGHTS** PAGE POWER 'FOR THE PEOPLE' 

H. S 'MY : 

*EMIT A RESPECTED FRIEND SAID; 

"THE FAX IS THE FREE PRESS OF TODAY. IS'N-ITT" 

SEIM IN ELECTRONIC COMMUNICATIONS SINCE GOING TO RADIOMAN "A' SCHOOL IN 
THE NAVY IN EARLY 1961 TO TODAY. NY LIFE COURSE IS MESSAGING 
COMMUNICATIONS. AFTER THE NAVY IN 1971 I MORRO TELETYPES FOR COMPUTER 
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FROM: GARY HUNT AT THE OUTPOST OF FREEDOM IN WACO, TEXAS 
DATE: MARCH 24. I993 

DID YOU EVER WONDER HOW AND WHY YOU ARE GETTING THIS 
• INFORMATION FROM THE OUTPOST OF FREEDOM? I CAN TELL YOU 

THAT I FULLY EXPECTED THAT I WAS GOING TO HAVE TO WAIT UNTIL 
I GOT BACK TO FLORIDA BEFORE I WOULD BE ABLE TO GET THIS 
INFORMATION OUT TO A LARGE AUDIENCE. THOSE BEING THE SUBSCRIBERS 
AND RECIPIENTS OF COURTESY COPIES OF THE OUTPOST  QE FREEDOM. 
HOWEVER IN THE PROCESS OF ATTEMPTING TO GET WHAT INFORMATION 
OUT THAT I COULD I RAN ACROSS A FELLOW NAMED KEN VARDON. 
KEN JUST RECENTLY (ABOUT THE TIME I BEGAN PUBLISHING OUTPOST  
fff. FREEDOM)  BEGAN A FAX NETWORK WHICH IS APPROPRIATELY NAMED 
IMENICA#  PATRIOT  fAX NETWORK.  KEN FELT THAT THE INFORMATION 
WAS WORTHY OF BROAD DISSEMINATION AND OFFERED. WITHOUT CHARGE, 
TO DISTRIBUTE MY RELEASES TO ALL ON HIS LIST OF FAX MACHINES. 
HE ALSO HAS ALLOWED ME TO ADD ANY RECIPIENTS TO THIS LIST, 
AND IS WILLING TO PROVIDE ALL INFORMATION WE HAVE PUT OUT 
SINCE THE FIRST TRANSMISSION. 

ALTHOUGH NEITHER KEN OR I WAS READY FOR THE AMOUNT 
OF INFORMATION WE WERE GOING TO BE PUTTING OUT AS A RESULT 
OF THE EVENTS HERE IN WACO, KEN HAS BEEN MORE THAN WILLING 
TO WORK ALLAIGHT LONG SENDING OUT HUNDREDS OF FAX TRANSMISSIONS 
TO PATRIOTS, MEDIA AND OTHERS. THOSE OTHERS INCLUDE THE 
FBI/BATF COMMAND CENTER HERE IN WACO. 

NOW COMES THE BIG QUESTION, WHAT DOES IT COST TA ACCOMPLISH 
THIS AWESOME TASK? WHEN WE CONSIDER HOW BROAD AND FAR REACHING 
THIS NETWORK HAS BECOME IN THE PAST FEW WEEKS IT IS EASY 
TO UNDERSTAND THAT THERE MUST BE CONSIDERABLE EXPENSE IN 
JUST THE TRANSMISSION OF THE FAXES TO THOSE WITHIN THE FIRST 
LAYER OF THE NETWORK. KEN HAS BORN THIS COST WITHOUT COMPENSATION. 
THERE HAVE BEEN NO SUBSCRIBER OR TRANSMISSION COSTS ASSESSED 
TO MYSELF OR ANY OF THE RECIPIENTS OF THE TRANSMISSIONS, 

WHEN WE CONSIDER THAT MANY HAVE CALLED ME DIRECTLY 
AND HAVE NEVER HEARD OF APFN, THAT OTHERS HAVE CALLED AND 
ARE DISTRIBUTING THE INFORMATION TO FROM DOZENS TO HUNDREDS 
OF OTHER MACHINES WE BEGIN TO REALIZE THAT WHAT WE HAVE 
CREATED IS ABSOLUTELY BEYOND COMPARISON TO NORMAL MEDIA 
COMMUNICATION. 

TO KEEP THIS EFFORT ALIVE ̀I WOULD ASK- THAT EVERY RECIPIENT 
CONSIDER MAKING A CONTRIBUTION TO APFN AS SOON AS POSSIBLE. 
ANY AMOUNT WILL HELP KEEP THIS NEW AND WONDERFUL MEANS OF 
COMMUNICATION OPEN. 	 THANK YOU. 	GARY D. HUNT 
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FRQM: GARY HVNT AT THE OUTPOST OF FREEDOM IN WACO, TEXAS 
DAiE: MARCH 22 . 1993 

ON MARCH 14, 1995 I WAS CONTACTED BY LINDA D. THOMPSON 
OF INDIANAPOLIS, INDIANA WITH REGARD TO THE REPRESENTATION OF 
DAVID KORESH AND MYSELF 11 FILING WITH THE FEDERAL AND STATE 
COURTS IN AN EFFORT TO PROVIDE THE CONSTITUTIONAL PROTECTIONS 
THAT ARE THE INHERENT RIGHTS OF DAVID KORESH AND THE OTHERS 
BEING DETAINED IN THEIR OWN HOME AT THE MOUNT CARMEL CHURCH 
COMPLEX NEAR VACO, TEXAS. IT WAS UNDERSTOOD AT THE TINE THAT 
WE WOULD BE WORKING TOGETHER IN AN EFFORT TO FIND A RESOLUTION 
TO THE PROBLEM THAT HAD CAUSED HER TO CONTACT ME ON THAT DATE. 

ON FRIDAY. MARCH 19. AN EMERGENCY PETITION FOR WRIT OF 
MANDAMUS WAS FILED IN THE FEDERAL DISTRICT COURT. THIS PETITION 
WAS REVIEWED AND AGREED TO BY ALL CONCERNED. 

ON SATURDAY, MARCH 20. LINDA THOMPSON PREPARED A PRESS RELEASE 
WHICH WAS THEN SENT THROUGH THE AMERICAN PATRIOT FAX NETWORK 
TO THOUSANDS OF RECEIVING FAX MACHINES INDICATING THAT I WAS 
GOING TO ENTER THE COMPLEX. AT NIGHT. I BELIEVE NOW THAT THIS WAS 
AN EFFORT THAT WAS PLANNED BY THOMPSON TO ASSURE MY ARREST AND 
ALLOW HER TO PURSUE LEGAL REMEDY FOR MYSELF AND KORESH WITH 
ALL DECISIONS BEING MADE BY THOMPSON. REGARDLESS OF OUR 
AGREEMENT TO WORK TOGETHER  IN THIS MATTER. 

SINCE THOMPSON'S ARRIVAL SHE HAS FAILED TO MEET AT SCHEDULED 
TIMES ON VIRTUALLY EVERY OCCASION SHOWING A COMPLETE LACK OF 
RESPECT FOR OUR RELATIONSHIP AND FOR MY TIME. I AM CONVINCED THAT 
THE ACTIONS OF MS. THOMPSON ARE SELF SERVING AND NOT IN THE 
BEST INTEREST OF DAVID KORESH OR MYSELF. CERTAIN 'AGREEMENTS' THAT WE 
HAD WHEN WE ENTERED INTO THIS RELATIONSHIP HAVE BEEN COMPLETELY 
IGNORED IN SUBSEQUENT FILINGS BY MS. THOMPSON, AND ARE NOT, IN 
MY HUMBLE OPINION. IN THE BEST INTEREST OF DAVID KORESH AND THOU 
HELD HOSTAGE INSIDE THE COMPLEX BY FEDERAL AUTHORITIES. 

AS A RESULT OF THE ABOVE: DAVID KORESH AND I ARE IN NEED OF 
COMPETENT LEGAL ASSISTANCE FROM AN ATTORNEY OR COUNSELOR WHO 
IS WILLING TO WORK WITH. RATHER THAN TAKE CONTROL OF. THE 
PREPARATION OF AND CONDUCTING OF THE NECESSARY LEGAL REMEDIES 
AND ACTIONS TO ASSURE THAT JUSTICE AND THE SAFETY OF THOSE 
IN THE CHURCH COMPLEX PREVAIL. 

ANY INTERESTED. PARTY PLEASE. CONTACT RE AT (817) 662-2442: 
ROOM 223. 
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FROM; GARY D. HUNT AT THE OUTPOST OF FREEDOM IN WACO, TEXAS 
DATE; MARCH 21, 1995 

THE EMERGE /ICI PETITION  at jail 2f. MANDAMUS  WHICH WAS FILED 
FRIDAY WILL BE HEARD ON MONDAY. THE COUNSELORS, WHO ARE MEMBERS 
OF THE INDIANA BAR BUT WILL NOT BE ACTING IN THE CAPACITY OF THE 
BAR, WHO ARE ASSISTING WITH THE REPRESENTATION OF PASTOR KORESH, 
AND NAVE PREPARED THE PETITION, ARE LINDA THOMPSON AND JOHN BAIRD. 
LINDA IS ALSO THE FOUNDER OF A$SOCIATED  ELEcTRiza  Ian (AEN). 
I WILL BE SUBMITTING REPORTS THROUGH THEIR NETWORK AND WAS ISSUED 
A PRESS PASS BY AEN. 
SATURDAY EVENING THE THREE OF US WENT TO THE PRESS AREA NEAR THE 
CHURCH COMPLEX. IT WAS THE FIRST VISIT FOR ALL OF US. APPARENTLY 
WE WERE PRECEEDED BY A REPORT THAT I WOULD BE ENTERING THE COMPLEX 
TO MEET WITH PASTOR KORESH. OUR PURPOSE, HOWEVER, WAS TO VISIT THE 
PRESS AREA AND UNDERSTAND THE OPERATION OF THE MEDIA IN THEIR 
OBSERVATION OF THE SITE. 	- 
WE MAO NO PROBLEM ENTRY THE AREA THROUGH THE CHECKPOINT AT 340 LOOP 
AND FM 2491. WE STOPPED AND SHOWED OUR PRESS CREDENTIALS, SPOKE WITH 
THE STATE TROOPERS AND ATF PERSONNEL WHO WERE GUARDING THE CHECKPOIN 
AND EVEN WERE GIVEN THE OPPORTUNITY OF SEEING THE EXPLOSIVE SNIFFING 
DOG THAT IS KEPT AT THAT LOCATION. AFTER A CASUAL TEN MINUTE STOP 
WE PROCEEDED INTO THE PRESS AREA WHERE WE SPENT PERHAPS ONE HALF 
HOUR OBSERVING. WHEN THEN GOT INTO OUR CAR TO RETURN TO WACO. 
AS WE APPROACHED THE CHECKPOINT WE WERE MOTIONED TO A STOP BY THE 
STATE TROOPERS AND ATF PERSONNEL. WE WERE TOLD TO SHOW OUR PASSES 
AND IDENTIFICATION. AND THEN TOLD THAT WE WERE TO BE DETAINED AT 
THIS LOCATION TO BE INTERROGATED BY THE FBI. WE WERE THEN TOLD TO 
EXIT THE CAR AND SUBMIT TO A FRISK FOR WEAPONS. PRIOR TO OUR 
EXITING THE CAR LINDA BRAVELY TOOK A FLASH PICTURE OF A BAT, 
TROOPER WHO JUST HAPPENED TO BE POINTING AI MP-5 RIFLE AT US WITH 
NIS FINGER SECURELY ON THE TRIGGER, AND THE SAFETY OFF. 
AFTER WE EXITED THE BATE REMOVED MY CAMERA FROM THE BACK SEAT OF THE 
CAR AND COMMENCED TO REMOVE AND EXPOSE THE FILM TO THE BRIGHT 
LIGHTS THAT LIT THE AREA. LITTLE DID NE KNOW THAT NE GOT THE WRONG 
ROLL OF FILM AND THAT WE HAVE A BEAUTIFUL PICTURE OF THE EVENT. 
AEUILRVEUL SEARCH.WAS MADE OF THE VEHICLE. AND WE WERE DETAINED 
WHILE- THE OFFICERS INVOLVED INSISTED THAT WUWERE NOT UNDER ARREST. 
NOR WOULD THEY EXPLAIN THE DETENTION. 
EVENTUALLY THE FBI, AGENTS CALLAHAN AND MALL°, ARRIVED AND WE 
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WERE TAKEN. ONE AT A TIME. TO BE INTERROGATED. COUNSEL 
THOMPSON INSISTED ON BEING PRESENT AT MY INTERROGATION AND 
MADE QUITE CLEAR THAT THE FBI AGENTS. AS WELL AS ALL OF THE 
OTHER AGENTS AND OFFICERS PRESENT WERE ACTING OUTSIDE OF THE LAW 
IN THEIR ACTIONS. AFTER PERHAPS *1 MINUTES OF DETENTION WE WERE 
ALLOWED TO LEAVE. LESS THE PRESS PASSES AND ONE ROLL OF FILM. 
THE ALLEGATION WAS THAT THE PRESS PASSES WERE FALSIFIED, THE 
ASKED DURING THE INTERROGATION SEEMED TO REVOLVE AROUND THE EPP'S 
ASSUMPTION THAT GARY HUNT WAS GOING TO ENTER THE COMPLEX. 
SUNDAY MORNING I WENT TO THE PRESS CONFERENCE THAT IS PUT ON 
BY THE FBI EVERY DAY. JUST A FEW DAYS AGO I WAS PULLED ASIDE 
AT THE SAME CONFERENCE AND MY CREDENTIALS VERIFIED BY THE WACO 
POLICEWOMAN THAT APPEARS TO BE IN CHARGE OF THE CONFERENCES. 
HOWEVER ON THIS DAY I WAS DENIED ENTRY WITH THE EXPLANATION THAT 
IT WAS AT THE REQUEST OF THE FBI. I WAS THERE UNDER AUTHORITY 
OF MY OUTPOST OF FREEDOM PRESS PASS WHICH IS NOT RELATED TO AEN. 
SO. TODAY I HAD TO HEAR THE PRESS CONFERENCE ON A CAR RADIO ACROSS 
THE STRET FROM THE CONFERENCE ITSELF. 
DURING THE CONFERENCE A QUESTION WAS ASKED AS TO WHETHER I HAD 
TRIED TO ENTER THE COMPLEX. THE ANSWER WAS A FIRM 'I'M NOT AWARE 
OF THAT.-  THE AGENT SPEAKING DID MENTION MY NAME. HOWEVER SHORTLY 
AFTERWARD HE SAID. TWICE. 'HUNT?. WHO IS HUNT?' LATER NE INDICATED 
THAT HE DID NOT KNOW ID THERE WERE ANY CHARGES OR IF WE WERE DETAINE 
OR ARRESTED, HE SEEMED RATHER IRRITATED BY THE QUESTIONS REGARDING 
THIS SUBJECT. SO  MUCH THAT HE WAS THEN ASKED HOW HE FELT ABOUT 
BEING ASKED 'EMBARRASSING QUESTIONS'. TO WHICH HE RESPONDED THAT 
NE WOULD ANSWER ALL QUESTIONS - IMPLYING THAT THERE WERE 12 
EMBARRASSING QUESTIONS. HE DID PERSIST IN IMPLYING. ALSO. THAT HE 
HAD NO KNOWLEDGE OF 'HUNT'. 
SO. LET'S PUT THE PIECES TOGETHER. THE COMPLEX IS A SECURED 'CRIME 
SCENE' WHICH INCLUDES THE CHECKPOINT SIX MILES FROM THE COMPLEX. 
SECURITY IS SO LAX THAT THE GUARDS ALLOW ENTRY OF PEOPLE WITH 
ALLEGED FALSIFIED PRESS PASSES (NO DIFFICULTY UPON ENTRY). BUT SEE 
FIT TO DETAIN PEOPLE WITHIN THE CRIME SCENE (DETAINING PEOPLE ON 
THE SCENE WHO SHOULD NOT BE ON THE SCENE). 
CONSIDERING THE TURMOIL THAT WAS CREATED AT THE CHECKPOINT IT 
MIGHT BE UNDERSTANDABLE THAT ENTRY WAS BARRED AT THE PRESS 
CONFERENCE BY NW. IT IS,,HOWEVER. INCONCEIVA14.1 THAT4HE FBI 
SPOKESMAN WOULD NOT KNOW WHO GARY HUNT WAS. 
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FIDELITY, BRAVERY AND INTEGRITY - SUCH IS THE MOTTO OF THE 
FBI. IT APPEARS, HOWEVER, THAT THE INTEGRITY IS NONEXISTENT, 
AND THAT THE INTELLIGENCE AND COMMUNICATION WITHIN THE FBI 
HAS BEEN REPLACED WITH FABRICATION. 
STRANGELY THE ESTABLISHMENT PRESS SEEMS TO OVERLOOK THE OBVIOUS AND 
DWELL ON THE INFORMATION THAT THE FBI DIRECTS THEM TO TRUTH IS NOT 
A GOAL, AND THEY, ESTABLISHMENT PRESS. NAVE BECOME STENOGRAPHERS 
FOR THE DECEIT OF OUR GOVERNMENT. 
A FINAL NOTE, THESE EVENTS WILL NOT DETER US FROM OUR GOAL. WE ' 
WILL HE PRESENT FOR THE HEARING MONDAY, AND WILL BE FILING AM 
ACTION AGAINST THOSE OFFICERS AND AGENTS WHO SO FREELY FLAUNT THE • 
LAW. 
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From: Gary Hunt at the oupciat gadOnt in Waco Texas 
Date: May 30, 1993 	Phone: (817) 756-6029 

Shortly after I left Waco to return to Florida and get my Survey business back on its feet I had the 
opportunity to be on a radio talk show in Jacksonville, Florida. While on the air we received a call from 
someone named Linda who claimed to be from the South Side. This Linda rattled off eight or ten rapid 
fire questions, obviously not intent upon answers, rather, using the forum for a platform for her 
rantings. 

Later that evening I was speaking to a group of people in Jacksonville when the issue came up 
regarding the call from Linda. I suggested that it reminded me of someone that I had met in Waco and 
was informed that it was that same person. This was the beginning of a continuing education in flak. 

As the weeks went by I was constantly receiving phone calls from all over the country indicating 
that I was being attacked and accused of being a government agent by the same person. Last week I 
graduated to big time. I was on a talk show in Baltimore, Maryland. After the conclusion of my forty 
minutes I was informed by the hostess that there was a person saying that I was a government agent. 
I stated that I was aware of Linda Thompson's accusations. She then informed me that it was not 
Linda Thompson. 

To this time I had assumed that the proclamations of this self styled patriot would be lost on deaf 
ears. The work that I had done in Waco, I thought, would speak for itself. It appeared, at that point, 
that the effort was damaging not only my reputation, but also creating a rift in the Patriot Community. 

For the past few days I have resisted going against my ethics and had, as I have for that past 
many weeks, continued to refuse to get caught up in a slander game. I had seen to much of that 
performed by the FBI while here in Waco the first time. Numerous phone calls and conversations with 
friends have convinced me that my obligation is not to myself, and to maintaining my ethical position of 
refusing to get involved in this type of slanderous, one sided attack and only allowing the discussions 
to take place with both parties present, leaving the decision to the listeners. They have convinced me 
that the rift being created within the movement is growing and is becoming a source of creating walls 
which should be falling down because of government activities in Waco, and around the country. 

After I returned to Florida I received many calls running along this line, "I don't care if David 
Koresh did abuse children, I still don't see the justification for what they (the BATF/FBI) did." 
Regardless of what Ricks said I have found no reason to believe that ANY child abuse every occurred 
in Mt. Carmel Church complex, however the damage was done by the one sided attacks. This points 
directly to the problem we are having now within the community. All over this country people are 
hearing what Thompson says, just as they did with Bob Ricks. A [picture is being painted by one side 
(perhaps a courtroom trick by a BAR attorney) who refuses to go on radio in an open forum. 

In Waco, during the siege that resulted in the loss of 92 American lives. the establishment press 
allowed itself to be used by the FBI and the government. They accepted what Ricks said for the FBI 
and what Ricks said for David Koresh. Whatever Ricks said was truth. I had been asked by a Florida 
talk show host how to deal with a similar rift between two patriots, one well known and the other more 
obscure. My response was that both need to be allowed to debate on the air. Any conclusions should 
be drawn by the listener, not the host. Medias should not take sides when the issue is within the 
movement, only when it is without the movement. I thought that the patriot media community was 
above this. I thought that they understood how the establishment press is used by the government to 
achieve government objectives. Now I see the patriot press succumbing to the same sort of 
misinformation and one sided reporting. 

I suggest,that we all need to consider how to-deal with evaluations of this sort. ',suggest that we all 
MUST make our own decisions, made based upon informed presentations. I suggest that we mend our 

ways or we will be defeated before we have a chance to defend what we believe. 
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From: Gary Hunt at the OuipOgt 06 gkeedOni in Waco, Texas 
Date: June 13, 1993 	Phone: (817) 756-6029 

From March 8th thru April 20 many people around the country waited anxiously for news from 
Waco. The generic sort, as reported by the networks, was treated by most as a charade. The FAX 
machine had provided the only means of daily receipt of truth of the circumstances from Waco. This 
was a result of the efforts of Ken Vardon of American Patriot Fax Network, and Gary Hunt of the 
Outpost of Freedom. 

Many have wondered just who Gary Hunt was. Perhaps a brief explanation is in order. I am a 
veteran of Vietnam ('66-'67) and became involved in the anti-war movement shortly after my return 
from Vietnam. By 1969 I had married and began a family. This marriage ended in divorce. The next 
marriage resulted in my fourth child and second divorce. 

When I began to settle down, around 1973, I began studying Land Surveying. It was a challenging 
profession with plenty of rugged outdoor work, challenging in terms of investigation and had a great 
deal of mathematics. In 1977 I passed the requisite examinations and became a Registered 
Professional Land Surveyor. By 1981 I had two years in business and 14 people working with me. 
Being a rather poor businessman I lost about $46,000 that year to bad clients. The IRS came down on 
me and began seizing and levying and all the other stuff that the are known for. By 1985 I had learned 
that there were questions regarding the lawfulness of "income tax", so I stopped filing returns for which 
I was not obligated. By 1987 I began meeting others around the country who were similarly inclined. I 
had learned that it was a slow and difficult process, back then, to find support for education and 
assistance in these matters. For the past couple of years I had thought of beginning a newspaper that 
would assist others in progressing through these steps at a more rapid pace. This desire culminated in 
the publication of the Outpost of Freedom's first edition on February 3, 1993. The second was out on 
February 21 and the third was to follow in early March. 

On the morning of February 28th I received a phone call from someone I had spoken to 
occasionally in the past. He was aware of my newspaper which prompted him to called that morning 
to inform me of the events currently under way in Waco. By March 6th I was determined to come to 
Waco, as did many others, to see if I could somehow change the outcome of the events that were to 
follow. 

After a short period of time it became apparent that there was little that could be done. I had put 
out a press release on March 8 and someone had suggested that I FAX it to Ken Vardon. Ken 
contacted me and asked me to continue providing information, which I did until April 20, 1993, the day 
after we saw what the government's final solution was. 

During the attempts for a peaceful solution I managed to acquire a power of attorney from David 
Koresh via the Ron Ingleman show in Dallas, Ken Fawcett and a satellite dish at Mt. Carmel. On 
March 14th I was contacted by telephone by Linda Thompson, a BAR attorney from Indianapolis, 
Indiana, who had found out about the POA. She suggested that we could work together in utilizing the 
POA to force the government to allow us entry into Mt. Carmel to see Koresh. She FAXed my a letter 
the next day to confirm our "handshake" agreement. She arrived a few days later, contrary to the "next 
day" mentioned in her letter. We then worked together to prepare and file a "Petition for Writ of 
Mandamus" which was filed on the 19th. On the 20th, after being told the she was told that the judge 
would not respond to the petition for a few days, Linda suggested that she and I sneak into the 
complex to see Koresh and the others. She then prepared a press release to that affect and asked me 
to transmit it through APFN to all except the FBI headquarters in Waco. This I did. Then she prepared 
press credentials for AEN (Associated Electronic News), an entity that I had never heard of before. 
She stated that she was the founder and that it was legitimate. We then went to the press area that 
was about 2.8 miles from the complex. On the way to the press area she. began suggesting_that it 
might be better if she did not "go in" because if I were arrested, or worse, I would need an attorney on 
the outside. John Baird, her partner in the law office, was an attorney (who, by the way, also went to 
the FBI academy for a short period) apparently was not competent enough to handle the job. I told her 
then that I would consider this option when we arrived at "satellite city". When we arrived Linda began 
passing out the press releases that she had copied at Kinko's. One fellow. who Linda seemed to know 
quite well, took one and nearly ran to the motor home used by the DPS officers. 

EXHIBIT N-1 



After about 15 minutes I determined that it "did not feel right" to go in. Linda then suggested that 
we had gone to all of this trouble and that I should go in. After a few minutes of "discussion, I declined 
and we left. As we arrived at the checkpoint that we had entered so easily before, we were stopped by 
DPS and BATF until FBI arrived to question us. While we were still in the car a BATF trooper pointed 
his MP5 at the driver, John Baird, and Linda took a picture. Linda apparently then removed the film 
from the camera and put it in the glove box of the car. The BATF then came around the car and DPS 
returned and had us get out. About this time I turned on the tape recorder that I had in my pocket and 
managed to record a portion of the conversation. The BATF then reached in the back of the car and 
picked up my camera. He open the camera and began exposing the film to the spotlights around us. I 
stated that this was the wrong film. This film had pictures of two fellows who had since returned to 
Colorado, a fellow from Florida who had gone home and many others who I had become close to in 
the previous weeks. Why Linda subsequently felt that her film of a BATF pointing a gun at her was 
more important than the film that I had was beyond me. At any rate, I admitted to lying to the BATF 
rather than allow him to continue searching for more film. We were then interviewed by the FBI, our 
"false" press credentials taken from us and told to leave. This entire episode lasted, perhaps 30 
minutes. 

The next day I was denied access to the regular morning press conferences as a result of having 
false credentials the night before. My credentials from the Outpost of Freedom had been approved, but 
the actions initiated by Linda Thompson denied me access from that point forward. 

I'll not go into further detail of my dealings with Linda. those desiring more information may contact 
me at the number above. 

The good fortune of not being able to attend the press conferences resulted in the need to gather 
information without the normal channels. I managed, with the help of Ken Fawcett, to make contact 
with one of the members of Mt. Carmel who was in the Salvation Army half way house. This resource 
would call nearly every day and comment on what we both witnessed as the press conferences were 
;viewed, in their entirety, on local television. Comments would be made about the fallacies of the 
remarks of Bob Ricks, and others, as the presented to America the FBI view of the events in Waco. 
My press releases then began pointing out these discrepancies. I had agreed not to divulge the source 
of my information, and continued to maintain that obligation until released from it after the fire of April 
19th. 

I returned to Florida to pick up the pieces of my business. My absence of 46 days had an impact 
that took five weeks to recover from. In staying in touch with the friends I had acquired in Waco, I 
decided to return, which I did the last week in May. 

I had also learned that there had been numerous allegations that I was a government agent, or 
snitch, that were being broadcast over the Patriot radio stations and printed media. There was even an 
article in the July Soldier of Fortune magazine which described the events of March and was written by 
Linda Thompson. 

I had contacted a number of the radio stations that had aired these allegations and asked that 
those hosts might better serve the Patriot community by not allowing one sided attacks, rather 
providing a forum in which both sides could be heard. I have been informed by at least one host that 
Linda had numerous excuses as to why she was unable to go on the air with me. The result of these 
attacks has been much like that approach taken by Bob Ricks in attempting to discredit David Koresh 
with one sided attacks. The difference is that the Patriot community has succumbed to a tactic that we 
have all been made painfully aware of. 

So, where do we stand? 
I have been unable to find reference to Linda Thompson appearing in the Patriot community prior 

to mid March, 1993. Perhaps she has been around longer. I would appreciate any information that 
would demonstrate-  that she has. 

I have been known in the Orlando, Florida area for years as one who spoke against government 
and studied many issues relevant to the movement. I have been in touch with quite a few patriots over 
the years, and many more frequently as I began research for my newspaper. 

I have reported truth from Waco, and provided the only source of constant and truthful news. I 
have done my homework to avoid disseminating rumors, lies or un-corroborated information. A review 
of all of my releases will show only minor errors of fact. 
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Linda recently had a byline in the May 1, National Educator, which indicated authorship of an 
article which was written over a month earlier by Eric Lighter and Nancy LaRosa. This article even 
included some of the false information that was common in some of the Patriot media. There was no 
six year old girl who had her guts splattered on the walls, nor were there two gun toting grandmothers 
who killed BATF agents in the nursery. 

I would suggest to the Patriot community that the concept of "guess what I know" is a dangerous 
one. It exposes us to "control" at the hands of the experts in the government intelligence agencies. We 
must learn that integrity is a necessity if we are to maintain a viable network of communication. We 
must learn to evaluate disinformation by always insisting onboth sides being presented. We must not 
allow ourselves to become easy prey for the experts on the other side. We must confirm our "facts" so 
as to avoid rumors that will mislead and befuddle us. We must establish reliable means of 
communication, as was done in Waco, so that we are constantly aware of the activities of those who 
would place us under the control of the New World Order. 

Many of us should critique our activities and reactions to rumor over the past few months and 
modify our attitudes to protect out futures. We must learn to be ever vigilant and to place our reliance 
in communication carefully into the hands of those that prove themselves worthy of that trust. We must 
cease spreading rumors with the "guess what I know" attitude. 

We must begin to recognize that this is not just a pretend game anymore. The lives lost here in 
Waco are much more tangible than rumors of millions of foreign troops in this country. The enemy has 
presented itself. It is real and must not be deferred back to some mythical foreign intruder. We must 
remind ourselves constantly that unless we are careful we may become our own worst enemy 
by allowing ourselves to drop our guard and allow others to make our decisions for us. And, more than 
ever, we must realize that the matter has become one of life or death. Those that have not yet come to 
this conclusion should visit Waco, the Mt. Carmel site and perhaps speak with those who lost their 
friends and loved ones as a result of the activities of the BATF and the FBI. 

Linda Thompson promised to "destroy" me in the Patriot community in a recorded conversation. If 
she succeeds in this she has also managed to destroy a portion of the Patriot community. Look at 
what is good, and encourage it. Look at what is bad and discourage it. But most importantly, look 
closely and learn for yourselves. 

EXHIBIT N-3 



Transcription of conversation  
at FM 2491 on March 20, 1993.  

This conversation was recorded from within and around the car the evening of March 20, 
1993. John Baird was in the driver's seat, Linda Thompson was in the front passenger seat, Gary 
Hunt in the right rear. We were stopped at the FM 2491 intersection with Loop 340 after leaving 
Satellite City. While an ATF agent stood guard, and occasionally pointed his MP-5 at John, in the 
drivers seat, Linda took a flash picture of him. Before the State Police returned to the vehicle I 
turned my recorder on [GH]. 

Note: "LEO" indicates all law enforcement officers. There is no way to discern 
whether they were ATF or State Police (Highway Patrol). 

Gary: Sorry I didn't have my recorder on when we got the "bust the camera" deal. 
[referring to a threat by the agent to Linda to bust her camera if she took 
another picture of him.] 

Linda: (unintelligible) 
[long pause] 

Gary: Any time you are with a public official, all you have to do is inform him, but you 
have a right to record the conversation, am I correct? 

Linda: Any time you are with a public official, what? 
Gary 	You have a right to record the conversation, but you have to inform him? 
Linda: No, you don't have to inform him.. . 

[State Police return] 
LEO: 	Good evening. We're with the Highway Patrol. I need all of you'al to step out of 

the car, right now, please. 
Linda: For what? Excuse me, for what? 
LEO: 	Step out of the car, ma'am. 
Linda: (unintelligible) 
LEO: 	Ain't gonna work, partner, come on out of the car. [John Baird had locked his door] 
LEO: 	Okay, step out of the car. Spread your legs for me. 
LEO: Where you'al from? 
John: 	(unintelligible) 
LEO: 	Is this a rental car? 
Linda: Yes! 
LEO: 	Who is it rented too? 
Linda: Me. 
LEO: 	Okay! Do you have the rental papers, please. 
Linda: Yes. 
LEO: 	Okay, you'll have to get the papers out, ma'am 
Hunt: 	That's a pocket knife in my front left pocket. 
LEO: What? 
Gary: 	A pocket knife in my front left pocket. I'm going to step on that, okay? 
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LEO: 	(unintelligible) 
Linda: (unintelligible) 
LEO: 	(unintelligible)Well, according to the FBI you do. 
Linda: Why? . . . AEN is a legitimate news network service, and I own it. 
LEO: You do? 
Linda; Yeah, I do. 
LEO: Please don't smoke. 
Linda: Pardon? 
LEO: Please, do not smoke. 

[long pause] 
Linda: (unintelligible) 
LEO: 	(unintelligible) 
Gary: You're ruining my film. 
LEO: What? 
Gary: You're ruining my film. 
LEO: Too bad. I don't want you taking pictures where you shouldn't. 
Gary: I didn't- It wasn't with that camera, sir. 
LEO: 	(unintelligible) 

[pause] 
Gary: We're with the press. 
Linda: (unintelligible) . . . press pass . . . 
LEO: Is this the only two cameras you have in this car? 
Gary: (unintelligible) 
LEO: If that's not the one, where's the, aah, where's 
Linda: (unintelligible) . . . it wasn't 
Gary: It was that one. 
LEO: Was it the camera that I opened at first? 
Gary: Yes. 
Linda: (unintelligible) 
Gary: pocket knife. 
LEO: (unintelligible) 

[long pause] 
Linda: Are you searching that car? 
LEO: Let me see your tape recorder? 

Tape shut off due to search by LEO (law enforcement officer) 
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MAR 2 2 1993 

CHAR V. YAGNER, Clerk 
BY  INIPutY 

in THE wirTED STATES DISTRICT COMpfs•-•,..„...,".m. 

FOR TICS WRSTRRN DISTRICT op TERM FILED 

Rata) DIVISIOW 

DAVID KORIBIR, b/n/f and 
attorney in fact CART D. =MT; s 
and b/n/f LIND& THOMPSON; and S 
GAR, RUNT and LINDA THONPSOR, S 

Plaintiffs, 
S 

v. 	 CIVIL ACTION NO. W-93-CA-105 
S 

JEFF „TAMAR, in his official 	$ 
capacity as an agent of the 
Pederal Bureau of Investigation S 
and 4411 the Officer in Charge 	S 
of the U.S. government Command S 
Post in WACO, Texas, 

Defendant. 

ORDER 

Linda Thompson ("Thompson") and Gary Hunt ("Hunt") file this 

application for a writ of mandamus as next friends of David Roresh 

(sItoresh"), the leader of the Branch Davidian religious organiza-

tion. Hunt asserts that he has been given power-of-attorney by 

Korean to act in his behalf. ThOMpaOn asserts that she has been 

retained as an attorney by Hunt to represent Koresh; however, she 

indicates that she is not appearing in the present action in her 

capacity as an attorney. Asserting a number at violations upon the 

part of Defendant, the Plaintiffs basically seek access to David 

/Wraith. 

Prior to an Order being entered by this Court, the Plaintiffs 

tiled a petition for mandamus relief with the Fifth Circuit Court 

of Appeals, which was immediately denied. 	As the petition 

addressed the issues presented to this Court, it would appear that 

the Plaintiffs' request-for relief is now moot. However, in the 
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PROM: GARY HUNT AT THE OBrposT OF ransom IN WACO, TEXAS 
DATE: APRIL 3, 1993 	PHONE: (617) 652-2442. EXT 223 

TODAY. IN WACO, ABOUT TWO HUNDRED PEOPLE APPEARED AS 
THE UNARMED MILITIA TO SHOW SUPPORT FOR THE BRANCH DAVIDIANS 
AND DAVID RORESH. THE INITIALLY ASSEMBLED AT THE 340 LOOP 
AND FM 9491, MICH IS THE MAIN CHECKPOINT AND TOE ONLY ACCESS 
TO THE MEDIA CENTER. ABOUT 1200 PM AN EXODUS TO A DIRT 
ROAD NEM TUC, WHICH IS ABOUT 2 MILES LAST OP THE CHURCH 
COMPLEX. RESULTED IN OVER ONE HUNDRED PEOPLE WHO EVENTUALLY 
STRUNG THEMSELVES OUT OVER NEARLY A MILE AND CAUSED PERHAPS 
60 BATE, FBI. SHERIFF, STATE TROOPER, TEXAS RANGER AND.EVEN 
WACO POLICE TO MAINTAIN A BARRIER OF ARMED MANPOWER AGAINST 
TEE UNARMED PEACE AED7JUSTICE SEEKERS. THERE WOULD RAVE 
BEEN MORE PEACE SEEKERS HAD THE STATE TROOPERS NOT BARRICADED 
THE ROAD IN TO THE AREA IN WHICH THIS EFFORT WAS MADE. MANY 
WERE TURNED SACS. HUT THE EVENT WAS, PERHAPS, THE MOST DEMONSTRATIVE 
OF THE FEELINGS OF MANY THAT WE HAVE SEEN TO DATE. 

ATTACHED TO THIS RELEASE IS AN AGREEMENT. I HAD HOPED 
THAT DAVID EGRESS WOULD BE Ant TO EXECUTE THIS ON HIS OWN 
BEHALF. HOWEVER THE FBI HAS REFUSED ME ACCESS TO RIM SINCE 
MARCH 9, WHEN RE FIRST ASSIGNED THE POWER or ATTORNEY AND 
REQUESTED THAT I BE-ALLOWED TO ENTER THE COMPLEX TO MEET 
WITH HIM. 

THE AGREEMENT IS THE FIRST PART OF A TWO PART SOLUTION 
TO THE WACO SIEGE. THE FEZ CONTINUES TO DENY MY ACCESS TO 
MR. xonEsm. TREREFoRE.THE SECOND PART TO THE PEACEFUL SOLUTION 
WILL HATE TO WAIT UNTIL THE FBI REALIZES THAT UNTIL SOMEBODY 
WHO UNDERSTANDS LIFE THE WAY DAVID DOES WILL RE ABLE TO 
COMMUNICATE WITH HIM. AND, THAT THE FBI. IN THEIR DICTATORIAL 
MD ARBITRARY KANNER WILL NEVER ACCOMPLISH THIS TASK ST PEACEFUL 
MEANS (PERHAPS THEY DON'T WANT THAT). 

I HOPE THAT ALL RECIPIENTS OF THE ATTACHED AGREEMENT 
WILL PROVIDE SUPPORT BY FAX TRANSMISSION TO WITO (702) 369- 
E101) AS SOON AS POSSIBLE. DAILY RETRANSMISSIONS WILL BE 
MADE TO APPROPRIATE AUTHORITIES TO INDICATE THE WILL OF 
WE POMO IN THIS MATTES. 

IF THERE ARE ANY THAT FEEL THAT THE AGREEMENT, AS PRESENTED. 
IS NOT FAIR TO ALL PARTIES. WE WOULD APPRECIATE YOUR COMMENTS 
VIA THE SANE ROUTE. 

THE ATP IS COMING UNDER ATTACK IN WASHINGTON FOR THE 
ADMINISTRATION Or THIS DEBACLE. PERHAPS THIS Amu, TAX COLLECTION 
AGENCY BAN CREATED ITS OWN DEMISE. WE CAN ONLY HOPS THAT 
TOTS IS THE BEGINNING OF A REFORMATION To TIE NOELS EXPERIMENT 
tnst WAS sum 217 rats AGO. WHEN THIS MESS AT WACO IS 
OVER WE MUST NOT JUST SIT BACK COMPLACENTLY AND ASSUME THAT 
WE CAN LET OUR GUARD DOWN. THERE IS MORI TO BE DONE. BUT 
THE TASK IS BEGUN, AND WILL CONTINUE UNTIL THOSE ORIGINAL 
PluDoNs AND LIBERTIES ARE AGAIN OUR EIETNRIGHT. 
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219-223-2566 	 ROBERT MIM RD< 

WACO: TIME FOR THE MILITIA 
Yes, i'va put my name on this paper. and I'm proud of It Who OM I? Nobody wealat, lust a dirmr.a..dgzsn  

}wryer. But I know the legal 'justice' system and our government ate corrupt. worse than you can seer imaging. 
And I know that we are headed toward martial law In this country. Sean, unless we de aereathIna about it am  

It doesn't gat much worse than U.S. Army tanks &Ong the front yard of your house. Eke David Koraah has 
Asks now at his hams In %mama. Vaasa.. for suppaiad "earnest" the coeinennent won't trolgi. It isn't a crime In 
this Country to be e religious "whack)" or to own guns (yeti, but 27 days ago, armed federal sperm broke In an 
David Koreth's horns. throwing concussion grenade* at the door and shollting men, women end children. Ever 
skied, David Koreth and 75 other people have been tortured and deprived of ail communication. food. end even 
legal assistance, as the FBI and SAT12. armed with machine guns. and military tanks circle the house. The media 
Is kept 4. mires *way. The Waco federal court has denied every application for assistance. sealed the original 
ietrth warrants. end Is even holding arraidneienti in secret The only story wt heir is the story the media sets 
that comes straight from an Fill press briefing each day at 10;30 a.m.. period. But the government claims all 
this Is okay baceuse he's a "religious nut" and was stockaRino weapons.' 

Weil. WS not okay -- David Koresh end every other member of the Branch Devidlens Is a citizen. Even a 
Piii01141f of war would clammye to be treated humanely. we simply Must take a stand mt. Thant it no other 
choice, except to be sieves, Mina In fear of our awn government. 

You are probably already a member of the militia' and even if you ere not. please 

JOIN USI 
The Unorganized Militia of the United States of Americat  will assemble', with 

long ems, vehicles (including tracked and arrnori3d1, aircraft, and any available 
gear, for Inspection for fitness jnd use  In a well-regulated militia,; at 9:00 a.m. 
on • Saturday, April 3, 1993, on Northcrest Drilve, off 1.35, going east on 
Northcrest Drive off the Interstate In Waco, Texas. 

. 
If you are afraid to go. sek yourself. 'Why? Why should any Olsen be efreid of his Own gavernmenti" 

Whatever your answer Is, that Is exactly why you eirovidgol If you really can't go, please sand money to help 
others go sod to buy equipment for the airlift 

147.474144,' 

0. Thompson. Acting Adjutant Gomel 
Unoroenited Militia of the United States 
MO South Emerson Avenue, Indieneoolli, Indiana 44491 
Telephone: 13171 7804200 Fax: 1317) 780-520a 

111.11114‘1.1= IS, Tfoi mite ei 1ka United Caws emigrate Of 10 fible•bellell nods. pt logo 111teprf of ale and .41 under 411 yews 
of age wile era, OP 'Ms haw omit a 4,C11/61‘141 of 11401,414111  to boconur.rothins of oto linked Sums ... Tiha unorganised mow — esnormi 

ow •ommei6.1, 0,4 inaimdu wk, ,r, net nictigyara  if eta nasaaai a4fM1111 ch. Hirai 1,4110*: 

a rine Avaand=  • CONI111111 @ha InAte no low rosooedrig ut etvibdthrotnt ii roitgion. or prohibiting the free *vendee gieraef: ael 
ariry0404 hissekon ittiolopeat, of the prwnsi *Ai UN poop* p■Desselyrs aaawaila sad paddan eawneneet fer a radius 
el ettereneee. 

ajecerfel Sievestlelmonn A wahraiulaled ;WIVE :Wm; nevetens to Ohl 6401111iY et q fret vase. we right of lee eeesla to &kW and b.af  
NNW shod wee be 

I* 	 ...■■■■• .w..54.4 awm.bh, L 	erwal 	wea ..di. 
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My fellow PATRIOTS; 

I have been advised that there hat been a Call to Arms 
sent out by Linda Thompson, of Indianapolis, Indiana, calling 
for Patriots to come to Waco, Texas, on April. 3, to form 
an armed militia. These past few weeks have been vary fruitful 
for'the Patriot Community. The efforts of hundreds of Patriots 
have resulted in effective compromises on the part of BATF 
and FBI. The *elution being worked toward is of a positive 
nature, and is .a good solution to the problem at hand, as 
well as the attitude of the American public. The lives 
of those in the Branch Davidian Church Complex are safer 
now than at any time since February 28. A PEACEFUL REVOLUTION 
IS IN PROGRESS! 

Myself and many others who have worked for a peaceful 
solution beseech you not to follow the request for a nail 
to arms. 

Those of us working for a peaceful solution have had 
many Setbacks, but we have also had many successes. Linda 
Thompson, being a BAR attorney, has had one setback and 
now feel, a need to resort to violence. Let's use some 
good old Common Sense and not undermine what is being successful. 
This call to arcs Would, meet likely, put the Patriot Movement 
heck many years, or worse, beoing4e, an armed insurrection. 
This would have a negative affect on every family in America. 

If the time comes for such a call, there are many who 
have worked long and hard for the movement. Rely on those 
who have put more than just a few months into the movement 
to judge the severity, or the success, of the efforts to 
date. 

If you come to Waco, coma unarmed. If you come armed, 
turn your weapons in to the Sheriff for safe keeping until 
you are ready to leave. Peaceful efforts are in order, and 
their success is becoming apparent. GOD IS ON OUR SIMI 

Lint 
t• It of Freedom 

(S17) 662-2442, ext 223 
WaCo, Texas 
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CALL TO PEACE 

The communications center will be c/o DONT TREAD ON ME! Common Law Service Center, 
NEW ROAD tNN, 4000 sack Cultjen Parkway (South Loop, Interstate 135, Exit 331), 
Waco, Texas - Room *223. Phone number ($17) 662-2442. 

Messages may be left and picked up at the communications center. Only in 
emergencies will deliveries be attempted. 

The assembly area will be designated by 10:00 AM, Sunday morning (March 7, 1993). 
All participants should be in the assembly area by 11:45 AM. Information will be 
made available at the communication center, the 'media* staging area and any other 
areas where activity is evident. Flyers will, be distributed at these locations in 
limited quantities. 

Upon notification of the assembly area location, It is imperative that everybody 
assemble as quickly and as orderly as possible. Random searches for drugs and/or 
weapons will be made. Anyone found with either will have the property turned over 
to or reported to the sheriff. Individuals will be barred from participation. 

At the designated time movement will begin in the direction of the Branch Davidian 
compound. Participants should maintain proper decorum for the march, and silence 
will provide our best protection. We will march ten abreast, and we will march to 
our objective. The peaceful assembly will be lead by the Gadsden County flag 
(yellow with rattlesnake and inscription "DONT TREAD ON ME"). There should be no 
slogans carried by anyone. Organization identification and state identification 
may be carried. This peaceful assembly is non-aligned. The sole purpose is to 
demonstrate that there are PATRIOTS in the country, still, who are wilting to 
commit themselves to the protection of those rights, given by God and unalienable, 
regardless  2/ moral  Qr philosophical differences.  The true government -of this 
great nation is interceding to maintain peace, and to present themselves to the 
administrative agency that has been the focus of attention for the past few days 
end let them understand that the will of the People, not the desires of the 
administrative agency, is the "law" to be followed in this land. 

Communication with the press should be conducted only by those so designated. 
Participants. are encouraged not to speak for themselves during the assembly. The 
peaceful assembly must speak for itself to serve it's purpose. 

Anticipate a degree of hardship in this effort. Arrangements were made on very 
short notice. They will continue so as to provide the needs of the peaceful 
assembly. Food, water and sanitary facilities must be conserved. There is no valid 
statutory law that can prescribe what is acceptable and what is not to a Freeman, 
those choices must be made by the individual. Every effort is being made to 
provide these facilities. Those that are not satisfied with what is available 
accept responsibility for themselves. Those that will tolerate what is available 
assume individual responsibility for same, 

The actions of the federal "military" forces are unpredictable, which is apparent 
by the occurrences of the past week, therefor every effort should be exerted tc 
maintain discipline during this activity. The moral of the entire effort is based 
on the moral of each individual. 

Sleeping facilities are non-existent at the compound. Each individual is 
responsible to himself for same. 

No effort. should be made_ to approach the buildings within the compound. The 
sleeping area, for those that remain through the night, will most likely be 
located between the EAT? command area and the compound. Whether leaving this area 
after arrival will be restricted by the activities of 8ATP, or not, is not knows 
at this time. 

EXHIBIT T-1 
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FROM: GARY RUNT AT THE OUTT0ST OP FREEDOM IN WACO, TEXAS 
DATE: APAri,  5, 1993 	Mom, (817) 662..2442, ext 223 

WE RAVE BEEN TOLD OVER AND OVER ROW NICE THE *ATP PEOPLE 
WERE IN DEALING WITH THE BIANCRDAVIDIANS ON FEBRUARY 20, 
AND SINCE THEN. SO, LET'S TARE A LITTLE LOOK AT WHAT WE 
HAVE SEEN, WHAT WE HAVE BEEN TOLD BY RATF/FEI AND WHAT I 
HATE SEEN ABLE TO FIND OUT FROM OTHER SOURCES. 

REGARDLESS OF WHO FIRED THE FIRST SHOT, WE HAVE BEEN 
TOLD THAT THE BATT NAD INSTRUCTIONS TO DISCRIMINATE THEIR 
TAEOETS.TNEy WERE SUPPOSED TO SE SURE OF THEIR TARGET BEFORE 
FIRING. THIS IS CONSISTENT WITH GOVERNMENT POLICY WHICH 
IS TO FIRE ONLY A? TARGETS THAT POSE A THREAT TO THE SAFETY 
OF THE OFFICERS/AGENTS AT THE SCENE. IT HAS BECOME CLEAR 
THAT THOSE TARGETS WERE NOT NECESSARILY IDENTIFIED DURING 
THE rraxrxasT. I HAVE SPOKEN TO WITNESSES WHO RAVE CONFIRMED 
THAT WHAT WE RAVE SEEN AND HEARD ON VIDEO PORTIONS TO BE 
TRUE. WOVE WE SEE THE OFFICERS BEHIND VEHICLES, AND SPORADICALLY 
BEGIN FIRING, IF WE LISTEN CLOSELY WE HERE THE WORD "WINDOW 
SHOUTED BY ONE OF THE OFFICERS. IT RAS SEEN CONFIRMED THAT 
WREN ANYBODY, MAN, WOMAN OR CHILD, GOT NEAR A WINDOW INSIDE 
or THE COMPLEX THAT THEY WOULD IMMEDIATELY NEAR SOMEONE 
YELL 'WINDOW' AND THE WINDOW WOULD BEGIN RECEIVING MASSIVE 
AMOUNTS OF FIRE FROM OUTSIDE. 

WE ALSO KNOW THAT A CEASE FIRE WAS CALLED. I SAVE BEEN 
TOLD THAT SOME OP THOSE INSIDE, AT FIRST, CONTINUED TO FIRE 
WHEN THEY SAW AGENTS BECAUSE THE FLASH-BANGS RAD AFFECTED 
THEIR HEARING. EVENTUALLY WORD GOT AROUND AND THE CEASE 
PIES RECAN2 REALITY. I AN NOT S1JRE ABOUT CAPTIVES BEING 
RELEASED, HOWEVER I HAVE BEEN TOLD THAT A NUMBER OF AGENTS 
WERE "TRAPPED" IN CERTAIN LOCATIONS AROUND THE COMPLEX. 
TuT WHEN THE CEASE FIRE BEGAN SOME MERE RELUCTANT TO LEAVE 
THEIR COVER. TREY WERE TOLD THAT TREY COULD LEAVE, THEN 
THEY RESPONDED, "ROW CAN I TRUST TOU7w TREY WERE TREE TOLD, 
"TRUST US, GET OUT OF HERE". WE HAVE AGAIN SEEN THAT THE 
BRANCH DLVIDIANS WERE THOUGHTFUL ENOUGH TO LET ?Boar *BRAVE* 
AGENTS 00 IN AND RECOVER THE DEAD AND WOUNDED. NOT SO POI 
TOE DAVIDIANS. PETER GENT REMAINED ON TOP OF THE WATER TONER 
FOR SIX OR SEVEN DAIS, EXPOSED TO THE WEATHER, UNTIL THE 
HATF/FBI ALLOWED. UNDER CAREFUL WATCH OF A SNIPER, THE BRAWN 
DAVIDIANS TO CLIMB THE TOWER TO RECOVER AND BURY THE BODY. 

WE ARE TOLD BY FBI ROW CRUEL THE BRANCH DAVIDIANS WERE 
TO *macro. OLDER AND FEMALE MEMBERS TO BURY THE BODY. NE. 
ARE NOT TOLD THAT TOE OLDER AND FEMALE MEMBERS COULD NOT 
POSSIBLY CLIMBED TR! TONER TO REMOVE THE BODY ON THEIR SHOULDERS. 
THIS APPEARS TO BE VERY CONSISTENT WITH THE OTHER EFFORTS 
OF THE FBI TO PAINT A TAINTED PICTURE OF TEE CHURCH MEMBERS. 
REMEMIER, THESE WERE THE PEOPLE THAT ALLOWED TEE BAT! TO 
COME WELL WITHIN RIFLE RANGE TO RECOVER THEIR DEAD AND WOUNDED. 

I:RAVE ALSO BEEN TOLD THAT THOSE INSIDE THE COMPLER 
CAN SEE THE SNIPER WHO CONSTANTLY LAY IN WAIT. THEY HAVE 
CONFIRMED THAT THESE IS ONE BEHIND SANDBAGS DT TOR BARN 
THAT THEY CAN LOOK EIGHT DOWN ON. OBVIOUSLY THE BRANCH DAVIDIANS 
ARE NOT  TEE MID vablums THAT WE ARE LED TO BELIEVE TEXT 
ARE. 

PERRAPS THEY -ARE`HOLDING- THE"CHILDREN UP AS SHIELDS' 
TO PROTECT Timm FROM THOSE THAT ESE? RIFLES TRAINED ON TEEM 
DAY AND NIGHT. Tarr, HOWEVER, DO NOT KEEP RIFLES TRAINED 
OS TAX AGENTS OUTSIDE. 
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FROM: GARY HUNT AT THE OUTPOST OF FIRIEDGMIN WACO, TEXAS 
DATE: APRIL 7, 1993 	PHONE: (8L7) 662-2442, est 223 

LET'S JUST FOLLOW ALONG AS WE GO ALONG WITH THE BATF/PEII 
VERSION OF THE HAPPENINGS OF FEBRUAav 28, 1993 AT THE BRANCH 
DAVIDIAN CHURCH COMPLEX IN WACO, TEXAS. 

IT IS SUNDAY MORNING, THE DAY AFTER THE SABBATH. ALL 
ARE RELAXED, BUT THERE IS APPREHENSION IN THE AIR. WE ALL 
KNOW THAT THERE ARE AUTOMATIC WEAPONS MADE UNDER THE AUTHORITY 
OF PAUL FATTA'S FFL, CLASS III LICENSE, BUT THERE IS REASON 
TO BELIEVE THAT ROBERT GONZALES AND HIS SIX ROOMMATES ARE 
OTHER THAN STDDENTSzAT_TEXAS STATE TECHNICAL INSTITUTE. 
THEY ARE LIVING TOGETHER IN A TWO BEDROOM HOUSE, BUT ARE 
DRIVING VERY. .EXPENSIVE CARS. WE RAVE WONDERED, FOR QUITE 
SOME TIME, IF THEY ARE HERE INVESTIGATING US. WE KNOW THAT 
WE NAVE DONE NOTHING WRONG, BUT THE FEAR STILL EXISTS. 

ROBERT LEAVES AND WE HEAR THE ALARM IN HIS CAR GO OFF. 
AS HE DRIVES DOWN THE DRIVEWAY HE TOOTS HIS HORN FOUR TIMES, 
A SIGNAL PERHAPS. DON BUND, WHO HAD BEEN HERE FOR SOME TIME, 
AND HAS FAMILY THAT WERE MEMBERS IN THE PAST, RAE LEFT IN 
A VERY SECRETIVE MANNER PRIOR TO ROBERT DRIVING AWAY. 

THE SOUND OF VEHICLES DRIVING OP THE DRIVWAY BRINGS 
A FEW TO THE WINDOWS. THEY NOTICE THAT ROBERT AND HIS FRIENDS 
HAVE MOVED THERE CARS FURTHER AWAY, OVER BY MARK AND MART'S 
HOUSE. THE VEHICLES COMING UP THE DRIVE INCLUDE TWO TRUCKS 
PULLING CATTLE TRAILERS. 

SUDDENLY BLACK UNIFORMED PEOPLE JUMP OUT IN MASS. SOME 
ARE CARRYING LADDERS, OTHERS RIOT SHIELDS MARKED 'ATP POLICE". 
WE NOTICE THAT SOME ARE CARRYING RIFLES AND ALL ARE ARMED. 
THEY APPROACH THE FRONT DOOR AND TELL, "POLICE, WARRANT". 
WITHIN SECONDS GUNFIRE BREAKS OUT. EXPLOSIONS ARE HEARD 
AND THE GUNFIRE HAS REACHED SUCH A RATE THAT LITTLE ELSE 
CAN BE HEARD. THEN THE. THUMPING OF HELICOPTER EWES IS 
HEARD OVER THE GUNFIRE, WHAT BAVEAU_DONE TO DESERVE WHAT 
APPEARS TO BE TO_BEIA FULL SCALE MILITARY ASSAULT? 

THE REACTION OF THOSE INSIDE, )(NETHER THEY WERE AWARE 
OF TOE ARREST WARRANT, OR NOT, WAS ABSOLUTELY OP SELF DEFENSE. 
THE QUESTION ARISES IS IT RIGHT, OR WRONG, FOR US TO DEFEND 
OURSELVES AGAINST THIS MASSIVE FORCE THAT CAME TO OUR CHURCH, 
ARMED AND OBVIOUSLY WITH MALICE IN MIND. 

PERHAPS NOW IS IRE TIME TO ASK YOU, THE READER, WHAT 
YOU WOULD Do IN SIMILAR CIRCUMSTANCES. WOULD YOU RAVE DEFENDED 
YOURSELVES? WOULD YOU HAVE THROWN YOUR HANDS Of MD HOPE 
THAT THIS ARMED ARMY IN BLACK WOULD RESPECT TOUR SAFETY? 
WOULD YOU EVEN CONSIDER WHAT SIGHTS YOU HAD UNDER THE LAN? 

PERHAPS OUR ELECTED REPRESENTATIVES OF THE PAST HAD 
MORE UNDERSTANDING OF THE PROPER ROLL or LAM ENFORCEMENT 
THAN NE GIVE TRIM CREDIT FOR. PERHAPS THE KNEW THAT THERE 
HAD BEEN, AND WOULD 63 ABUSES OF AUTHORITY WHEN THEY WROTE 
89.31 OP THE PENAL CODE. 

19.31 (C) The use of force to resist an arrest or search 
le justirlede 

(1) if, before the actor offers any resistance, the 
peace officer (or pereon acting at his direction) uses 
or attempts to use greeter force than necessary to make 
the arrest or ; and ------  
(2)'vhen and to the degree the actor reaaonabiy believes' 
the force ie immediately necessa toprotect himself 
against the peace officer 	 poirson.isi—WWW--  
or attempted use of greater force than necessary. 

Reed this carefully, is what happened On February 28 
exnatry tihAt They %fle in mind? 
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FROM GARY HUNT AT THE OUTPOST OP FRIZEBOM-IN WACO, TEXAS 
DATE: APRIL xr, 1993 	PHONE: (81.7) 662-2442, *it 223 

"Civil liberty, in all countries, bath been promOted 
by a free discussion of poblick measures. and the conduct 
of publick son. The FREEDOM OF THE PRESS bath, in consequence 
thereof, been esteemed one of its safe guards. That rroracm 
gives the right, at all times, to every citizen to lay his 
eeatiments, in a decent manner. before the people. If he 
will take the trouble upon himself, whether they are in 
point or not, his countrymen are obliged to nix for so doing: 
for. at least, they lead to an examination of the subject 
upon which he writes.' i 

'John DeWitto, Essay III. November 5, 1787 

2 SAD COME TO WACO REPRESENTING MY NEWSPAPER. 'OUTPOST 
OF FREEDOM°. SHORTLY AFTERWARD I HAD BECOME A PART OF THE 
STORY THAT WAS UNFOLDING HERE. LATER I WAS REFUSED ADMITTANCE 
TO THE DAILY PRESS CONFERENCES EY SPECIAL AGENTS RANDY PARSONS 
AND CARLOS FERNANDEZ, ALLEGING THAT I WAS NOT "LEGITIMATE 
PRESS'. SINCE THAT TINE I HAVE SEEN DENIED ACCESS TO TIE 
CONFERENCES, WHICH MAKES THE TASK OF REPORTING WELT IS GOING 
ON HERE IN WACO A LITTLE MORE DIFFICULT. 

I AM NOW, ALONG WITH MY OWN NEWSPAPER. REPORTING FOR 
'TIE HOUR OF THE TIME" UNDER THE AUTHORITY OF CITIZENS AGENCY 
JOINT INTELLIGENCE (CAJI). THE CAJI NEWSLETTER IS READ BY 
41,000 AND 'THE HOUR OF THE TIME" IS HEARD ET OVER 10 MILLION 
WORLDWIDE. I AM ALSO PUBLISHED DAILY St "AMERICAN PATRIOT 
FAX NETWOREm TO THOUSANDS. PERHAPS I MIGHT 31 CONSIDERED 
LEGITIMATE, NOW. 

ROME MIGHT QUESTION THE FACT THAT I HAVE BECOME A PART 
OF TEE STORY THAT I AM REPORTING. 2 WAVE TrT TO FIND ANY 
AUTHORITY WHICH MORT DEWF A MESMER or THE PRESS THOSE SAME 
RIGHTS ENJOYED by ANY CITIZEN or THIS COUNTRY. IN PACT. 
IF WE LOOK BACK THROUGH OCR HISTORY, WE WILL FIND THAT MANY 
WHO HAVE REPORTED, OR WRITTEN, TEE NEWS HAVE ALSO BEEN A 
SIGNIFICANT PART OF WHAT TREY WROTE. TO NAME :UST A FEW, 
BENJAMIN FRANXLIN, THOMAS Jarrussom, ALEXANDER HAMILTON 
AND. JAMES MONROE. JUST THINE OF TEE LOSS TO THIS GREAT NATION 
IF THIS RIGHT COULD HE DENIED. 

TOMORROW MORNING, MONDAT,SCREGI2, 1993, T WILL AGAIN 
ATTEND THE MORNING PRESS CONFERENCE AT THE CONVENTION CENTER 
2N WACO. / nu, BB ACCOMPANIED EY °THEE MEMBERS OF THE PRESS. 
AND WILL HAVE IN MY POSSESSION CREDENTIALS FROM THE AGENCIES 
IDENTIFIED ABOVE. FOR THE SAKE OF MY READERS, AND LISTENERS. 
I WILL RECIN ATTENDING THE CONFERENCES ON A DAILY HAUS. 
THE FACT THAT I MAY NOT BE REPORTING THE EVENTS OF THE CONFERENCE 
AS THE RATI AND THE F22 MIGHT PREFER IS OF NO CONSEQUENCE 
TO EITHER TUT. OR I. IT IS OF CONSEQUENCE ONIa 1O THOSE 
TO WHOM I REPORT THE NEWS. 

THE SUPPRESSION OF THOSE WHO MIGHT NOT USE THE WORDS 
DICTATED BY THE FEDERAL AGENCIES IS A VERY SERIOUS CONSEQUENCE 
TO THE FREEDOMS THESE SAME AGENCIES PROFESS TO PROTECT. 

FOR THE SAKE OF APPEARANCE OF SOME SEMBLANCE OF SANITY 
IN THE CONTINUING SAGA OF TVS SIEGE At WACO, I NOM SINCERILY r 
THAT TEE FBI AND Till CITY Of WACO WILL BE TOLERANT OF PRESS 
TEAT REPORTS A TRUTH DIFFERENT THAN Tray MIGHT PREFER. 

EXHIBIT W 



From: Gary Hunt at the Ouipogt 0 gteedotit in Waco Texas 
Date: May 30, 1993 	Phone: (817) 756-6029 

FOR IMMEDIATE REDISTRIBUTION 

This Wednesday, June 2, a number of Branch Davidians will be standing before Judge 
Walter S. Smith, Jr., for a determination as to whether they will be allowed to live with family 
or friends until the trials in July and August. These people are not charged with a crime, they 
are Material Witnesses detained because they may have been witness to certain crimes. They 
are detained without any of the rights we take for granted on a daily bases. 

This alone warrants our concern, but there is one case in particular that warrants out 
concern, and out action, RIGHT NOW! 

Misty Ferguson came out of the fire on April 19. She was burned severely and, as a result 
of those burns, has had parts of all of her fingers amputated. Her burns were so severe that 
she has been moved from Parkland Hospital, in Dallas, to the Shriner's Hospital in Cincinnati, 
Ohio for treatment. While she was in Dallas, her mother, Rita Riddle, who is being held as a 
material witness, was allowed to visit her for 15 minutes. The judge had authorized a one hour 
visit, but the escort that took her from McLennan County to Dallas had some personal 
business that reduced the amount of time mother and daughter had together. That was the 
only time since the fire that they have been together. 

The mother will be before the Judge this Wednesday to see if she will be allowed to leave 
the Salvation Army Half Way House to live with friends or relatives until she is called as a 
witness. The Pre-Trial Division of the Federal District Court is trying to have her released only 
to her parents who live in North Carolina. Misty will be with her father in Florida. The 
Prosecuting Attorney is trying to deny the mother access to her daughter in Florida by not 
allowing the mother to be released to her ex-husband and Misty's father. 

The mother, Rita Riddle, is asking your help. Please write, Fax or Call Judge Smith or 
Felipe Reyna in Pre-Trial Services and ask for their humanitarian consideration of the right of 
a mother to be with her daughter through the long healing process ahead. They can be 
reached at the numbers and addresses below: 

Judge Walter S. Smith, Jr. 
Federal District Court 
Waco Division 
800 Franklin Avenue 
Waco, Texas 76703 
(817) 757-6392 

Felipe Reyna 
Pre-Trial Services Office 

800 Franklin Avenue 
Waco, Texas 76703 
(817) 757-6255 

Call respective offices for Fax numbers. 

Time is of the essence. Let's flood these people with our feelings for fairness, humanity and 
justice. Please, don't delay - write, call or Fax today! 

EXHIBIT X 



E xttu3 1(-1 
"We =am ob4 OOD rate two men" 

Asia $.1.9 

American Patriot 
Fax Network 

Pat* Fa xlog People Fee Freed= 	(702) 3694241 • Fax: ()02) 369-2t01 
1117 pm* Ite ilsagrio4 luta& utbointimlig r 	37931404.0•4 1111. Las Vssza.issublie &Moved& 

July 8, 1993 

A.RF.N. GETS VISIT FROM BUR EAU OF ALCOHOL TOBACCO & Ft REARMS 
by Kemelh L. Va.rdon 

Alter prig this some thought, I figured that Special Agent 'Richard E. Smith*  andror Special Agent 
laity UMW WOW be writing a report about our visit, so it's OK tor me to write a report about our visit, 
to. 

This Morning, July 8, 1993 about 10:45 &m., my buzzer rang three Imes with the ring I Ore my 
*lends . . . . I asked on my intercom who was !hare, "U.S. Department of Treasury' came the reply, 
NOLA! 

I went to my outer door. As Mr. Smith showed me his `BADGE" and said he wanted to talk with me 
about Gag Hunt I said, 'What do you want to know?' He asked If they could come in and MM. I said. 
"We can talk here on the patio., which we did. [Mr. Smith (SURE) and Mr. Clark (SURE).? After asking Mr. 
Smlh la a business card, I said, al don't have a gun.' He said, We didn't come breaking your door 
down.' Mr. Smith did most of the talldng. Mr. Clark asked as couple of questions here and there, Ike, "Do 
you know anyone with a GUN'. 

I Mow that Mr. Smith or Mr. Clark are writing a profile report on me, sot feel I need to write a profile 
report on them. 

I explabeci to them that 'YES" I faxed reports that Gary Hunl sent me from Waco dudng the 51-day Stage. 
that I had not met Gary, but ha was referred to me by a friend and that Gary published the "Outpost of 
Freedom". I told them I had not heard kom Gary in a few weeks. I know he was home for 6 while. but 
my understanding is that he Is traveling on a story for a friend, that he had passad through Las Vegas, 
but that I had not met with him. I asked what specfficalty had Gary done? fit. Smith showed trr3 one or 
rriy earier FAXes that I had sent out for Gary about his power of attorney for David Koresh. Mr. Smith Idnd 
of smirked and shrugged it on. He asked me about the phone number on the FAX and I said yes Mal 
was my number. I have been faxing friends about WACO and the Weaver/Harris trial., (And oh, by the 
way, Weaver and Harris were found NOT GUILTY.T I just recebred the information as you were ringing my 
buzzer? They had not /Waived this information. I could tel the reaction was disappointment or small 
&action of SHOCK. I explained, "except Mal Randy is still charged on the gun charge and fang to show 
Up for mutt Margin.' I loll thorn that if they wanted to talk with Gary Hunt, t am sure he would return 
their cal. 

At this time they started asking ma what I did, do I work? I told them that I had been in telecommu-
nications for 30 years ahiCh included 14 years irti the Navy as a C.rypto khniclan. that I had dealt In many 
different communications and !mew nehvorks. They said they had pulled a SHEET on me and they know 
I am not a criminal, So v chatted about different things. the Constitution, Federal Reserve and the money 
system being upside clown and that the system appears to be bmien. They Indicaled 021907116/1L They 
would sneak hi wagtails about me or A.P.F.N., Ile do I gel money for this? I said people send me a little 
money here and there tar Ma phone bill. Mr. Smith old finally say Vial- they just wanted an "eyeball to 
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eyeball' to see what I was Ike. Mr. smith said "you're just what I expected". 1 <MA quite know what that 
meant. 

Now I got my licks in like: "I am outraged that Paul Fade is ki 	Mc Smith tried to defend this by 
saying that Paul's charges were brought before the Siege. I told him flatly that was false. Paul was in 
Waco with Kilian' until the sixth of March trying to help with the situation, anyway the TRUTH will come 
out about that. Nt. Smith said %Nara knows me, you can use my name." I told him that I had %%fled with 
Kalani here and that he Is a very mlormad, bright young man. I told them that the friends on my network 
would be happy to hew about their visiting me. Mr. Smith said immediately, we are only Interested In 
Smarms". I said again,' "t don't have a gun." I think his point is that he preferred I chcln't communicate 
about their visit. I am not sure. 

Mr. Smith and Mr. Clark were very nice and respectful. Some place in this area of the visit I slated 
*Randy Weaver was not a gun dealer. When you diminish the religion of one person you diminish the 
religion of everybody." I told them t was born and raised Catholic and believe now that any man should 
have tes awn choice as to his GOD. Both Mr. Smith and Mr. Clark indicated an agreement. I am glad I 
had my visa with Mr. Smith and Mr. Clark, I came away with a better baling and understanding of these 
fellow Americans, My better judgement tells me maybe I've been "HAD" a little, but naaw, not my govern-
ment! I wonder, is there a way to get a copy of Mr. Smith's or Mr. Clark's government pro% report on our 
veldt this afternoon? 

I said. "When I Joined the Navy, I swore to uphold the Constitution and I sal feel that way" I told them 
they don't swear to the Constitution, that they swear to a U.N. oath as agents of the A.T.F. Mr. Smith said 
1 striae to the Constitution when I joined the Army' I said yes, but you compromised that when you 
became a B.A.T.F. agent. They both looked at me and said NO! I said I have proof and to check I out. 

told them they were paid by the W.F. We got oft this quick and just let It go, but It was said and from 
C.FA. reports and other inputs, I can hardy belay these two gentlemen had not been exposed to the 
Mtge amounts of research in this area. in fact, I know they have to know because I have FAXad Me 
efic.T.F. / Eat. communications compound in WACO 'Was during the siege. All or these government 
workers have friends and assodales that must have discussed these subjects with these Americans. What 
am I missing? 

By the time the visit was ending, I have to admit I liked these guys and was happy not being cuffed. 
They are AmeICanS just like I am, and we said so b each other. I was happy to FAX them the A.RF.N. 
welcome message that says, 'Don't buy a Gun, buy a FAX'. I hope Patriots across the country will visit 
sal your B.A.T.F. officers and discuss each others concerns. 

I wish they would make an appointment next lime they come calling. I enjoy Sting alone. I do not want 
is he in fear of communicating with friends. I have a great deal of respect for the men and woman in this 
country In law enforcement. I disagree with law enforcement °management and leadership'. I think law 
enforcement should be protecting all of us as citizens, We should not have to five In fear of those whose 
purpose I is to protect us. The day-to-day law enforcement Americans need to be fully informed, just as 
the Hares Weaver jury was fully Informed. The message is NO MORE! 

Having a wonderful lunch with a frond shortly after my visit with the B.A.T.F. agents, his remarks were 
"sure they wanted to terrify and Intimidate your". I don't feel that and I am glad we had a little "eyeball to 
ayetrer, that's when I do my best work. 

y chance, Gory Hunt touched base later In the afternoon. I relayed the message Mal I thought Mr. Smith 
would Ilm to speak with htn. f gave Gary Mr. Smith's number (702) 388.8584 and Fax; (702) 3884400, 
Gary said, 	be in contact straight up'. 

EXHIBIT Y-2 



From: Gary Hunt at the 0400 o gitgedOim in Santa Rosa, California 
Date: July 13, 1993 	Phone: (707) 539-4099 

On Thursday, July 8, I received a message from a friend in Florida who advised me that 
Ken Vardon had been contacted by the Bureau of Alcohol, Tobacco and Firearms (BATF). I 
then contacted Ken Vardon with American Patriot Fax Network (APFN) and he explained that 
the BATF had questioned him both about APFN, and it's roll in Patriots communicating, and 
myself. It seemed that they were only concerned with where I was. Ken gave me the name 
and number of one of the agents and I assured Ken that I would be in contact with him. 

On Friday I was unable to reach Special Agent Richard Smith of the BATF. It seems that 
shortly after noon he was gone for the day. I tried again on Monday, July 12 and spoke to 
agent Smith. Smith apologized for the way he was speaking. He explained that he had a 
mouth full of novocaine (I guess BATF agents are human, too) and was having difficulty 
speaking. He then explained that there had been an investigation into allegations that I had 
"illegal firearms". I assured him that I did not. He advised me that the investigation was over 
and there was no concern on their part. We said good-bye and I made a few checks. I can 
find no other person besides Ken Vardon who had been contacted by the BATF, and am at a 
loss to understand why any answers Ken could give them would result in the closing of the 
investigation. Further, I am still wondering what initiated the investigation in the first place. 

Today, Tuesday, I contacted Smith again. His tooth is better, however he is unable to 
answer any more questions than he was able to answer yesterday. The questions posed 
were: Who made the allegation that I had illegal firearms? Who was contacted regarding this 
matter? What caused the investigation to be terminated? It seems that all of these questions 
fall in the forbidden zone. 

He did answer my final question, which was, What must I do to see my file? He gave me 
the number of the BATF Disclosure Branch, (202) 927-8480, and explained that they handle 
all Freedom of Information Act (FOIA) and Privacy Act requests, and that I would get reports 
but that all sources would be blacked out. So much for the right to confront your accuser 
(Article VI, Bill of Rights). 

So, as I sit here writing this post a few thoughts come to mind: Will the BATF find out 
where I am? Will they assume that I have illegal firearms? Are the people I am staying with 
at risk? Am I at risk? Will they even have a warrant if they come? Why is a foreign agent 
(See Public Law 94-564, Bretton Woods Agreements Act, 1976) investigating an American? 
Can you really feel secure today in the United States? 

So, if any of you have been contacted by the BATF regarding either Ken Vardon or. Gary 
Hunt, Please contact Ken at (702) 369-9841. And, if the BATF is reading this, please ignore 
the phone number at the top of this post! Thank You! 

EXHIBIT Z-1 



From: Gary Hunt at the Pufro ot glacial% in Santa Rosa, California 
Date: July 15, 1993 	Phone: (707) 539-4099 

A Friend read me a FAX he had received from someone on a computer bulletin board. It referred 
to an event that occurred on, I think, April 6. The event was a number of people who had come from 
Dallas and from San Antonio to show their support for Justice in Waco. The event began with a 
number of people gathering at checkpoint, at FM 2491, manned by BATF, State Troopers and 
McLennan County Sheriff Deputies, expressing their sentiments and just plain talking with the people 
on the other side (of the barricades). Richard Donaldson, from Dallas area, suggested that what had 
originally been planned for March 7, when I first arrived in Waco, might be appropriate now. What had 
been planned was an effort to intervene between the Mt. Carmel Center and the BATF, which, when 
facing rifles when you are unarmed, didn't seem to fit just right back in March. 

Flyers that had been left over from March were used to provide instructions in the event the 
individuals gathered chose to enter the property. The fact that the flyers were being handed out at the 
barricades indicated that we knew that the BATF was aware of our plans, however it was felt that it 
would be a good show to cause all of the uniformed types to scramble over nearly ten miles to "fortify" 
the position on Frasier Lane. Frasier line is a dirt road a couple of miles East of the center, and is fed 
only two ways. By the time there were maybe 80 or 100 people, both sides, the State Troopers 
managed to barricade both entries into the area. BATF had stationed themselves about 50 yards 
inside of the fence that separated some rolling pastureland with clusters of trees from the Justice 
Seekers congregated upon a fairly small portion of the dirt road which was about a mile from an 
intersection where one of the original barricades to the Branch Davidian property was. There were 
also Sheriff Deputies and State Troopers along the roadway. It was determined to be rather risky to 
attempt entry, so the participants began, in a very organized manner, to string themselves out over 
nearly a mile of road, forcing the BATF into braking their three man units into singles that were 
stretched nearly 100 yards apart. Troopers and Sheriffs jumped the fence to "fortify" the perimeter. 

And, generally, a good time was had by all. Many engaged in conversation with BATF, Troopers 
and Sheriffs as the assemblies broke up. Problem is that at the time I didn't realize I was leading many 
into a trap, as mentioned in the FAX that I have referred to. 

It seems that some rifts have begun to develop amongst the patriot around the country. They are 
busy deciding who is right, and who is wrong! Sometimes it seems that more time is spent in these 
efforts than in dealing with the problems we know to exist. Almost as if we were puppets on a string, 
being controlled by government, with the intention of detracting from our chosen purpose, drawing us 
from our design. 

Something has happened in this country lately. There is a spirit coming back around after probably 
two hundred years that is beginning to understand that the promises of "government of the people" and 
the Constitution and Republic, for which it stands, that is growing every day. The indictment of 
government that has been so well displayed in the courtrooms of Idaho, and the knowledge that is 
coming out constantly about the actions of government in Waco, is causing many to understand that 
government has not been able to manage itself, therefore, must be managed by us. 

We are facing an awesome task in restoring what never should have been lost in the first place. 
Will we be able to accomplish this when we allow individuals to make accusations about fellow patriots 
when there is no substantiation to the claims? Can we allow a single person to cause foment in the 
movement to be more destructive than anything the enemy has done? We all know the enemy is the 
Money Merchant and the objective is the reestablishment of the Constitutional Republic bequeathed to 
us by the Founding Fathers. Follow the course of those you choose to follow, but let us not get in to 
criticizing the course of others when they are not consistent with ours. All courses lead to the same 
goal, and until we are in a position to establish a means to judge false these claims, we must not make 
a habit of judging them. 

EXHIBIT Z-2 
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STATEMENT 

Statement by Linda C. Lyon, transcribed from a phone conversation on February 24, 1994. 

It has come to my attention that a woman named Linda Thompson. of the American Justice 
Federation, who presents herself as a patriot and defender of justice, has, since the tragedy in 
Waco, been making herself available to radio and TV talk shows, to intentionally destroy the 
character of well known patriot community leaders, particularly Gary Hunt. I consider my very good 
friend, Gary, who is also good friend to my husband, George Sibley. to have been unusually patient 
in dealing with the slanderous comments made by Ms. Thompson against him. But, now, as if 
destroying people she has met, and thinks she knows, is not enough, she has begun defiling the 
characters of people she has never met, and I have, apparently, become her latest victim. 

In a recent publication she has stated that Gary Hunt and I have been traveling the country 
together since early October, and that we were seen together In a restaurant in W800. The 
Implication here is that Gary and I have a more than friend relationship. 

Ms. Thompson has proven herself to be totally unreliable in her statements, for I have been in 
Alabama, since late September, with my husband and son. To imply that my friend, Gary. and I are 
having an improper relationship has proven Ms. Thompson to be the vilest of rumor mongers, a 
slanderer, an outright liar and proven herself incompetent in researching her own work. She has 
defiled my good name by presuming I would dishonor my husband, whom I love totally. She has 
defiled Gary Hunt's good name by presuming he is capable of stealing a friend's wife. nut, beyond 
that, her ties have hurt thousands of patriots who know and respect Gary, my husband, George, and 
me. Ms. Thompson has gone too tar. If she does not print a retraction and an apology for this libel 
she will find herself facing serious legal trouble. But, more importantly, the patriot community must 
stop listening to such people as Ms. Thompson, who are working diligently to divide the patriot 
community and destroy any effectiveness we have against the massive corruption in government. 

God help America, and protect her against enemies like Ms. Thompson. 

ad 
Linda C. Lyon 
February 24, 1994 
Opelika, Alabama 

ACKNOWLEDGEMENT 

This is to certify that 1 was present when Gary Hunt received the phone can in which this statement 
was read into a tape recorder by Unda C. Lyon. I am satisfied that this is the person who she 
claims to be and I have compared this transcript with the recorded conversation. 

David A. Leeper 	 an Hutchins 

EXHIBIT AA 



From: Gary Hunt at the Ouipoo %YAM in Golden Hills Paugeesukq Reservation 
Date: September 7, 1993 	 Phone: (203) 537-9066 

Many newspaper, radio and television articles tend to represent the Paugeesukq tribe as a 
single entity. Chief Moonface Bear has been associated with an "illegal land grab" via the 
courts. Chief Moonface Bear is not a party to any "illegal land grabs". He has expressed to me 
that if the tribe were to attempt to expand their Reservation property they would do so by 
purchase, and then incorporate the land into the reservation status. 

The Chiefs brother, Quiet Hawk, who has executed a contract with Impression Delivery 
Corp., through it's unit, Native American Game Productions, Inc., has initiated the land grab 
without tribal authority. Quiet Hawk has no support for his venture from any other tribal 
members than his father, Big Eagle. 

From "Felix S. Cohen's Handbook of Federal Indian Law", 1982 Edition, we find that tribal 
policy is "consensus oriented" and decisions are "open to all adults." This position, and the 
authority under Federal Law are well established. 

Chief Moonface Bear is supported by other tribal members in his activities to raise 
revenues by honest retail sales. He intends to expand the economic development program in 
the future, perhaps with bingo and other enterprises common to other native American 
reservations. 

In a letter written to the Mayors of Orange and Shelton, Connecticut, Three members of 
the tribal council expressed their position that the Paugeesukq tribe was not party to the 
lawsuits that were initiated by Quiet Hawk with the help of Impression Delivery Corp. 

So, to Clarify the status of the Paugeesukq Indian tribe, the tribe has not resorted to 
"illegal land grabs", as has been implied by many of the media. Their enterprise is one of 
integrity. The lawsuit has been brought by individuals claiming authority which is not 
recognized by Federal Law, and should not be recognized by State Law. 

If opinions regarding the situation here in Golden Hill Paugeesukq Reservation in 
Colchester, Connecticut are based upon an association with the "illegal land grabs", then 
reconsideration should be made based upon the information presented here. 

A further thought - If Federal Law establishes the legitimacy of the Golden Hill 
Paugeesukq as governed by virtue of the law, then the "illegal land grab" currently going on in 
State court would be quashed by the simple acknowledgement of the true authority of the 
Paugeesukq. The hardships suffered by hundreds of land owners as a result of the suit would 
become non-existent if the State and Federal authorities would recognize the Laws of the 
land. 

Is there a reason for the denial of Chief Moonface Bear as the lawful leader of a sovereign 
nation? Citizens of Connecticut, and other interested parties, if you feel that the governor is 
serving himself rather than the best interest of the state, why don't you drop him a fax and 

I/ 
express your sentiments? 	

R 
GOVERNOR LOWELL P. WEICKER 
FAX (203) 566-4677 

EXHIBIT BB 



From: Gary Hunt at the 0400 o gondol in Golden Hills Paugussett Reservation 
Date: August 21, 1993 	 Phone: (203) 537-9066 

Today there was a battle. It was not the kind that you might expect under the circumstances, it 
was an unexpected battle that was begun by the State Police, and was won by all. 

Today there was a rally. Some of the fine supporters from the community had felt that a show of 
support for the Indians was in order. They planned the event, and the press was also in attendance. 

I had been talking with Sgt. Terenzi (#130) who appeared to be in charge of the State Police 
contingent assigned to the entrance to the Reservation. Dan Charging Horse was helping is wife, Tina 
prepare for a Fire Spirit Dance, as is traditional. One of the officer on duty across the street from the 
entrance had decided that "peeping" at Dan helping Tina dress was the thing to do. He probably felt 
that since he was using binoculars in an "official" capacity he could do anything that he want - above 
the law, so to speak. However, he was observed and Spirit chose to confront the officer, who would 
not affirm or deny the allegations. I missed this event, however had returned to speak, again, with Sgt. 
Terenzi when Spirit came up, accompanied by Tina to explain that the other officers activities had 
dishonored her and her husband, in the tradition of the Indians. The Sgt. attempted to evade the issue, 
and the officer responsible smiled smugly, assuming that is position protected him from the law, and 
human decency. 

No apologies were forthcoming from any of the officers, so Tina and Spirit returned to the 
Reservation, while I continued speaking with Terenzi. I suggested that there was no justice when law 
enforcement types acted with impunity while any other peeping torn would be arrested for his activities. 
I mentioned other situations where officers were treated differently than people which seemed to cause 
a defense position with regard to the United States justice system. Their lack of concern for the people, 
as opposed to officers, was enough to irritate me to the point that I had to return to the Reservation 
myself. I was afraid of the anger that was building up in me. 

About ten minutes later Spirit and I decided that the story must be told, so he returned to the 
officers to get the name of the offending officer. When he returned he told me that the offending officer 
had been removed from the line, and would not be returning. We thought this a desirable situation and 
were pleased with the small degree of success in the matter. A battle won? Perhaps! 

Later Tina and Spirit returned to the officers whereupon Sgt. Terenzi offered his very sincere 
apologies, and understanding more of the traditions of the Indians, even offered a cigarette of tobacco 
with the apology. Tina returned to the Reservation and offered the tobacco, through the sacred fire, to 
the spirits. 

The battle was finally over - the winners were counted on both sides. Tina and Dan excused the 
one officer his misdeeds as a result of the humanity of the other (Sgt. Terenzi). Sgt. Terenzi won a 
battle over the conditioning imposed upon him by the system that has turned the servants against the 
masters. He has, you could say, become a human and is willing to treat others with dignity and respect 
their beliefs. Those others within the Reservation see that good things can happen even when the 
circumstances themselves lack any sense of justice. The true Americans around the country win with 
the knowledge that those in law enforcement are capable of change, and Lowell Weicker, Governor of 
Connecticut, if he chooses, has won by understand that talking can resolve problems far better than 
guns. 

Not the first battle (of other than combatative nature, in this war, but a significant Victory for all 
involved. A chance for the fulfillment of many who have hope for peace in this matter, and a reversal of 
the practice of domination currently practiced by government. 

Re/ 

EXHIBIT CC 



From: Gary Hunt at the Ouipogt 06 gkeedolit in Golden Hills Paugeesukq Reservation 
Date: August 31, 1993 	Phone: (203) 537-9066 

I've been thinking about things that I have learned in studying the history of the country 
these past few days. Not the early history, but the recent history, say back in the thirties. 
Occasionally articles appear reminiscing of the times, and books are available that give 
accounts of such matters. 

Of course if you were charged with a capital, or otherwise serious offense, exception might 
be made, but those charged with lesser offenses, some verging almost on civil in nature, were 
served with a Notice to Appear, unless, of course, you were a vagrant and more likely to move 
on than to stand before justice. 

So, what has happened that warrants the state insisting upon the incarceration of any 
person charged with a crime? Perhaps it is justified as a means of creating a demand for 
more jails. Perhaps it is necessary to get all criminals, even those whose crime are without 
victim, behind bars for the protection of the public. They may be more reasons, however I 
have chosen to speculate that the real reason is to create an appearance of guilt prior to trial. 

We have all read, recently, of prosecuting attorneys who fabricate, and/or withhold, 
evidence. Even with these little tricks of the trade they are pursuing even greater conviction 
rates. Obviously pictures of those charged being "apprehended, handcuffed and carried of to 
jail would be very significant in creating a pre-judgement in the minds of those that might be 
called to jury duty to determine "justice" in the matter. 

So, I decided to put the issue to a test. I asked War Chief, Moonface Bear if he would 
appear, as ordered, if the arrest warrant were dismissed and a Notice to Appear were issued 
for him to stand before a jury of his peers to have justice served. His answer, "That would be 
a blessing from God." 

Chief Moonface Bear has been a member of this community for quite some time. He is 
established, and respected, in the community, has family and friends, and would have no 
reason at all to refuse to appear. 

So, the challenge is to Governor Lowell Weicker to consider if justice, by any means, is 
more important than fairness in the pursuit of justice. If the desire of all, as they profess, is to 
make a judicial determination, rather than an executive decision, as to the existence of a 
crime, let the court, not the Police, make that determination. 

"For it is a truth, which the experience of ages has attested, that the people are 
commonly most in danger when the means of injuring their rights are in the possesion 
of those whom they entertain the least suspicion." 

Alexander Hamilton 
Federalist Paper #25 

EXHIBIT DD 
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From: Gary Hunt at the Ouipogt 	giteedoni in Golden Hills Paugeesukq Reservation 
Date: September 2, 1993 	 Phone: (203) 537-9066 

Back in 1918 the American Bar Association incorporated. The ABA is a subsidiary of the 
Lawyers Guild of England. The format in legal matters prior to this time had been "Accuser" 
verses "Accused". Since then they have been known as "Plaintiff' and "Defendant". 

Just think about it, in the past you were accused, and the burden of proof was on the 
accuser, which was consistent with the wording in the 6th amendment to the Constitution for 
the United States of America. Now you have, if accused, become the "Defendant". The first 
step is to secure a BAR attorney (member of the ABA) who says that he will need substantial 
funds to prepare "your defense". Now, isn't there a presumption of guilt when you must 
"Defend" yourself? Has this subtle change in wording had a significant effect on the 
administration of justice in this country? Do we assume that the Defendant is guilty and must 
then prove his innocence? 

Chief Moonface Bear has been "accused" of violating state law by failing to acquire a 
franchise from the state, and for failure to collect a tax as the franchisee. The system is not 
willing to accept that he is merely accused of a crime, from which the burden, in the courts, is 
upon the state to show that the laws actually apply to the individual and the location 
(jurisdiction) and then the prove that the person did, in fact, violate the laws. 

So, the gallant governor of Connecticut, Lowell Weicker, has determined that there is 
jurisdiction, even though there are acknowledge grey areas in the laws of Connecticut, and 
that Chief Moonface Bear did, in fact, violate those laws. Proof of the pre-judgement exists in 
the fact that an arrest warrant has been issued that would incarcerate Moonface until such 
time as the judicial process plods into this case to make the determination of innocence, or 
guilt. 

If, after that time, there is a determination of innocence, what provision in the law will 
make "just" the days lost by Moonface. There will have been "punishment" prior to judgement 
because the executive, who is a member of the ABA, has chosen to make the Chief a 
"Defendant" rather than the accused. There is no blatant and outright crime, such as a bank 
robbery or murder involved with this issue, There is a very grey area in the law, which, when 
addressed by the Task Force on Indian Affairs, was determined to be one that must be 
resolved between the executive and the Indian tribe, not by the judiciary. 

If Moonface Bear were accused, rather than defending, would there be more room for the 
executive and the accused to comply with the recommendation of the Task Force, rather than 
one, only, being treated like a common criminal? 

James Madison said it well in Federalist Paper #51 when he said that, "Justice is the end 
of government. It is the end of civil society. It ever has been and ever will be pursued until it 
be obtained, or until liberty be lost in the pursuit." If the liberty of any man is lost in the alleged 
pursuit of justice, then perhaps liberty has been lost as well. 

Thanks to Carl. 

fx/ 

EXHIBIT EE 



From: Gary Hunt at the 0400 06 ES doer in Golden Hills Paugeesukq Reservation 
Date: September 14, 1993 	Phone: (203) 537-9066 

Today's news reported that there are two factions of Golden Hill Paugeesukq Indians. 
Quiet Hawk proclaims himself Chief and has filed the Land Claims against significant portions 
of land in Connecticut, which was the object of a recent 20/20 program. On the other hand we 
have Moonface Bear, War Chief of the Golden Hill Paugeesukq Tribe. This is all a result of the 
failure of the press to verify news releases prior to dissemination to the public. 

To determine who represents the Tribe we must look to Connecticut LAND AND LAND 
TITLES, Title 47, Chapter 824, which, in § 47-59(b), which states; "The state of Connecticut 
further recognizes that the indigenous tribes, . . . Golden Hills Paugussett are self-governing 
entities possessing powers and duties over tribal members and reservations. Such powers and 
duties include the power to: . . (5) determine tribal leadership in accordance with tribal 
practice and usage." Now, we have established that there is authority within the laws of 
Connecticut, how do we determine what method is used establish authority under the "self-
governing" clause? 

We can start by looking at "Felix S. Cohen's Handbook of Federal Indian Law", 1982 
Edition. There we find that tribal policy is "consensus oriented" and decisions are "open to all 
adults." We don't look to television and movies to some abstract application but rather to what 
the Tribe determines through their council. 

Now that we have the means, let us put some pieces together and see if we can come to 
any conclusions. First we have a document passing the authority of Clan Mother to Belinda T. 
Smith, dated May 28, 1993 and signed by Ruth Morning Star Piper Maxwell, who transferred 
her hereditary rights to the position to Belinda Smith. Next we have a document dated June 9, 
1993, in which Clan Mother Belinda Smith affirms the appointment of Moonface Bear as 
Warrior Chief, and transfers all authority away from Chief Quiet Hawk and Chief Big Eagle 
until such time as they display their willingness to work with the Tribal Government 
Committee. Then, we have a tribal Action Summary from the Golden Hill Paugeesukq Nation, 
Tribal Government Committee, reporting on the meeting of August 8, 1993, in which the 
Committee reaffirms the leadership of the Tribe by Moonface Bear, Warren E. Farrar and R. 
Mike Smith, who shall continue to represent the interests of the Tribe, and, which also 
reaffirms Moonface Bear as War Chief and full tribal member. 

Even prior to the above the issue had come up and the then Attorney General, Clarine 
Nardi Riddle, indicated that the state could not become involved in the issue of proper 
authority of the Tribe. She deferred the decision to the trivbal council. So, there is no question 
as to who the leadership of the Golden Hill Paugeesukq Nation is. 

The Tribe has spoken, 

as is their way! 

EXHIBIT FF 



From: Gary Hunt at the Ouip00 o git0s2dOot in Waco, Texas 
Date: November 20, 1993 	Phone: (817) 756-6029 

GOLDEN HILL PAUGEESUKQ UPDATE 

On November 8, 1993 Chief Moonface Bear of the Golden Hill Paugeesukq Indians turned 
himself over to a lone State Trooper, was taken to the Troop "K" barracks, arraigned, posted 
bail and then released. 

On August 21, I reported to you about a Trooper, Sgt. Terenzi, who, unlike the others 
stationed around the Reservation, had begun to see that the Indians were human, that they 
had pride and were worthy of respect. Moonface chose to call Terenzi to make the "arrest". 
The Chief, and Spirit, another Indian who was very helpful in getting me oriented to the 
Reservation, and the ways of the Indians, accompanied the Chief, who was taken without 
handcuffs, to the arraignment. After the paperwork was completed, Spirit and the Chief 
stopped at Family Pizza, much to the surprise of many who knew that he was a "wanted 
man." This was the Chiefs first legal relief from reservation life since last July when the 
warrant was issued. He is now a frequent visitor off reservation, and has become extremely 
difficult, and easy task just recently, to reach by telephone. 

Some wonder why the Chief was willing to turn himself in after all this time. The answer 
will show that victory can be had by patriots, or Indians, working against a corrupt system, with 
the willingness to fight the battle with whatever resources are available, and necessary. 

The October 30th Outpost of Freedom indicated where the state stood in the issuance of 
the warrant. It was issued for the arrest of Moonface Bear as an individual, because the state 
did not recognize him as the leader of the Tribe. They chose, instead, to support the 
contention that Quiet Hawk was the leader, therefore Moonface could not be working under 
authority from the Tribal Council, a bad decision on their part. On October 28th we reported 
that the Superior Court had dismissed the "illegal land claim" because they recognized 
Moonface as the leader of the Golden Hill Paugeesukq Tribe. Governor Weicker and State 
Attorney Satti were in error in their assumption. The Superior Court has spoken, and I'm sure 
left a little red on the faces of those state executives who "took the law into their own hands." 
The hoopla and flag waving they had anticipated, after spending $465,000 in attempting to 
arrest Moonface was wasted, as we have suggested all along. The tables are turned, and 
when Moonface appears in court he will not have to establish the fact that he speaks for, and 
represents, the Golden Hill Paugeesukq. Now the issue will be dealing with the legitimacy of 
the state's claim that the Tribe is not sovereign, and has no right to act as such, and whether 
the Governor can be bound to comply with the 1990 enactment that requires a Trust 
Agreement to deal with these issues. 

This current circumstance was able to occur only because the Indians chose defiance, 
peacefully, unless provoked, to assert themselves and their cause. Patriots should take a 
lesson that the willingness to fight, and to die, if necessary, when a position must be held, is 
an effective means of forcing the confrontation into mediation. The failure of the government 
to win by intimidation has caused reason to prevail. Justice was not served at the point of a 
gun-, rather,-  la the point of-a guri- 

EXHIBIT GG 



From: Gary Hunt at the Outrat o giteedOnt in Golden Hills Paugeesukq Reservation 
Date: August 27, 1993 	Phone: (203) 537-9066 

The Mohawk Warriors have made an appeal to the International Community regarding the 
situation here at Golden Hill Paugeesukq Reservation. The appeal refers to a pre-European 
agreement between the tribes of the Six Nations wherein the Paugeesukq tribe came under 
the responsibility of the Mohawk for protection. This agreement has never been abrogated in 
any way, shape or form, nor was it challenged by the United States when they signed treaties 
with the Six Nations. Although the agreement is older than the occupation of North America by 
white man, it has stood the test of time, and is a matter of sacred honor to all Indians bound 
by the agreement. 

How does this, then, fall in context with the current situation? To understand the legitimacy 
of the proposed assistance we need simply refer to Canandaigua Treaty 7, Statute 44, Article 
VII, which states; 

"Lest the firm peace and friendship now established be interrupted by the misconduct 
of individuals, the United States and Six Nations agree, that for injuries done by 
individuals on either side, no private revenge or retaliation shall take place; but, 
instead thereof, complaint shall be made by the party injured, to the other: By the Six 
Nations or any of them, to the President of the United States, or the Superintendent 
by him appointed: and by the Superintendent, or other person appointed by the 
President, to the principal chiefs of the Six Nations, or of the nation to which the 
offender belongs: and such prudent measures shall then be pursued as shall be 
necessary to preserve our peace and friendship unbroken; until the legisdlature (or 
great council) of the United States shall make other equitable provision for the 
purpose. 

This treaty also confirms the relationship of the unnamed tribes with the Six Nations when 
it states, "the Six Nations and of their Indian friends united with them as aforesaid, as do or 
shall reside within the boundaries of the United States: For the United States do not interefere 
with nations, tribes or families, of Indians elswhere resident." 

Yesterday we sent out a copy of a letter, dated August 25, 1993, that was sent to Bill 
Clinton, President of the United States from Moonface Bear, War Chief, Golden Hill 
Paugeesukq Nation. This letter satisfies the requirements of the "complaint" as mentioned in 7 
Stat 44. If the United States is still willing to acknowledge the Constitution as the supreme 
Law of the land, then it must also recognize the demands set forth in the complaint as 
supreme Law in accordance with Article VI, clause 2 of the Constitution for the United States 
of America. 

We here on the Golden Hill Paugeesukq Reservation wait, patiently, for a response from 
the executive whose job it is to enforce the Constitution. A true test of whether the honor of 
the United States is worthy of the respect of its people is its willingness to abide by its 
contract (Constitution). I hope that every eye in America is watching this test of that honor to 
see if those whom we elect to represent us are worthy 	eir station.; 

EXHIBIT II 

Outpost of Freedom and/or Golden Hill Paugeesukq Reservation - Fax (203) 537-6658 
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From: Gary Hunt at the Outpost off  gmedoll in Golden Hills Paugeesukq Reservation 
Date: August 23, 1993 	Phone: (203) 537-9066 

Tonight there was a meeting between Neighborhood homeowners and the Paugeesukq 
(tribal spelling, which we shall use from now on). The residents have been concerned about 
the standoff, the many and frequent State Police patrols and the armed Indians. The meeting 
was an effort on the part of the Indians to alleviate the concerns of their neighbors. 

During the meeting Chief Moonface Bear provided copies of Connecticut LAND AND 
LAND TITLES, Title 47, Chapter 824, which, in § 47-59(b), which states; "The state of 
Connecticut further recognizes that the indigenous tribes, . . . Golden Hills Paugussett are self-
governing entities possessing powers and duties over tribal members and reservations. Such 
powers and duties include the power to: . . . (3) regulate trade and commerce on the 
reservation; . . ." Later, in the same Title under definition of "Indian" there is included "Golden 
Hills Paugussett tribe, and, under "reservation", are mentioned both the Trumbull and 
Colchester reservations. 

The state alleges that if there is no specific law granting the Indians the right to sell 
cigarettes on the reservation, to non-indian people, there is no right conveyed by the above 
mentioned Title. They state that the grant must be specific and cannot be implied under the 
"trade and commerce" provision, this in a letter from C. Robert Satti, Sr., State's Attorney, 
dated June 2, 1993. 

Chief Moonface Bear has sought, since April, 1993, to cause the state to negotiate a "trust 
agreement" in accordance with the provisions of a "Report to General Assembly, Legislative 
Task Force On Indian Affairs, dated February 1990. The state has failed to enter into 
negotiations with the Indians in order to establish the trust agreement. The Chief has used the 
sale of cigarettes to force the issue so that his tribe can develop self-sufficiency, which cannot 
be accomplished until the trust agreement is in place. 

The bottom line appears to be that the Indians have been willing to negotiate since April. 
The state has not expressed it's willingness to negotiate the trust agreement, and appears to 
be intent upon arbitrary settlement of any issue arising from the activities of the tribe. 

Many have come to the aid of the Indians by supporting their efforts, providing food and 
provisions for the force that is holding and protecting the tribal lands, and offering 
encouragement in many ways. One of the attendees at the meeting this evening, after hearing 
all that was offered, stated, "I don't think you are the problem. They are the problem." 
obviously referring to the Governor, the State's Attorney and the State Police. 

Many have called me since I arrived at Golden Hills and asked how they could help. I 
would suggest that those of you who can see that government has once again taken an 
arbitrary position that is not necessarily in the best interest of the people of the state might 
find that your fax machine is a swift and capable means of directing your sentiments in this 
matter to Governor Lowell Weicker, Governor of the state of Connecticut. His fax number is 
(203) 566-4677. I'm sure that the Governor would be glad to hear what others across this 
great nation feel about his relationship to the people, all people, of his state and the nation. 

EXHIBIT H 



FROM GARY HUNT AT THE OUTPOST OF FREEDOM IN WACO. TEXAS 
DATE: MARCH 25, 1993 

`CONGRESS SHALL MAKE NO CAW RESPECTING AN ESTABLISHMENT 

OF RELIGION. OR PROHIBITING THE FREE EXERCISE THEREOF' OR 

ABRIDGING THE FREEDOM OF SPEECH, OR OF THE PRESS; OR THE 

RIGHT OF THE PEOPLE PEACEABLY YO ASSEMBLE, AND TO PETITION 

THE GOVERNMENT FOR A REDRESS OF GRIEVANCES, READS THE FIRST 
AMENDMENT TO THE CONSTITUTION. THIS AMENDMENT BEING FIRST 
WAS NOT AN ACCIDENT, THE FUNDAMENTAL RIGHTS PROTECTED BY 
THE FIRST ARE CONSIDERED THE MOST SACRED FOR THEY DEAL WITH 
EVERYDAY CIRCUMSTANCES THAT AFFECT VIRTUALLY ALL AMERICANS. 

WELCOME TO WACO, TEXAS, WHERE PEACEABLE ASSEMBLY HAS 
BEEN.DISTURBED BY GLARING LIGHTS AND LOUD MUSIC, MUSIC WHICH 
IN SOME CASES HAS A THEME RELIGIOUSLY CONTRARY TO THOSE 
TO WHOM IT IS DIRECTED. THESE PEOPLE ARE ALSO BEING DENIED 
THE FUNDAMENTAL RIGHT OF SPEECH. THEY ARE UNABLE TO SEND 
OUT COMMUNICATIONS. RADIO STATIONS HAVE BEEN THREATENED 
FOR ATTEMPTING TO GET MESSAGES OUT FROM THE COMPLEX, THE 
ONLY WORD THAT DOES GET OUT I$ FILTERED BY THAT VERY DIRTY 
FILTER KNOWN AS THE FBI MORNING PRESS CONFERENCE. 

WHAT OF THIS PRESS THAT IS REPORTING THE NEWS FROM 
THE MORNING CONFERENCES? THUS FAR AT LEAST TWO PEOPLE KAYE 
BEEN BARRED FROM THE CONFERENCES. THE FIRST WAS LEVIS BEAM, 
FORMER KKK MEMBER. WHO, UNDER CREDENTIALS FROM A RELIGIOUS 
NEWSPAPER. POSED A QUESTION THAT MAY HAVE BEEN A BIT EMBARRASSING. 
THE QUESTION WAS WHETHER THE GESTAPO TYPE TACTICS USED IN 
THE INITIAL ASSAULT WERE INDICATIVE OF THE IMPOSITION OF 
A POLICE STATE IN AMERICA. MR. BEAM WAS ESCORTED FROM THE 
CONFERENCE NEVER TO RETURN. 

I HAD SEEN ATTENDING THE CONFERENCES FOR A FEW DAYS 
WHEN I WAS BARRED. TAKEN ASIDE AND QUESTIONED AS TO THE 
LEGITIMACY OF MY CREDENTIALS. I ANSWERED QUESTIONS ABOUT 
MY NEWSPAPER. *OUTPOST OF FREEDOM". AND WAS FINALLY ALLOWED 
TO ENTER THE CONFERENCE. I WAS TOLD THAT THE QUESTIONING 
WAS A RESULT OF A DISTURBANCE THAT HAD OCCURRED AT THE FEDERAL 
COURTHOUSE A FEW DAYS BEFORE, THAT DISTURBANCE WAS THE RESULT 
OF THE FBI DETAINING ME WHILE I WAS IN THE CLERK OF THE 
COURT'S OFFICE. I DID NOT START THE DISTURBANCE, BUT DID 
PARTICIPATE SINCE I WAS BEING DETAINED WHEN THE FBI AGREED 
THAT I HAD BROKEN NO LAWS. IT DID, HOWEVER, APPEAR THAT 
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THERE WAS A DETERMINATION THAT MY CREDENTIALS WERE LEGITIMATE 
AND THAT I WOULD BE ALLOWED ACCESS TO THE CONFERENCES IN 
THE FUTURE. 

SATURDAY I DID NOT ATTEND THE CONFERENCE, HOWEVER THERE 
WAS ANOTHER DISTURBANCE THAT EVENING WHEN I WENT TO THE 
PRESS SITE NEAR THE CHURCH COMPLEX. I WAS WITH TWO MEMBERS 
OF THE ASSOCIATED ELECTRONIC NEWS OF INDIANAPOLIS, INDIANA, 
AND WAS USING A PRESS PASS ISSUED BY THEM. WE HAD NO TROUBLE 
ENTERING THE AREA, HOWEVER UPON LEAVING•THE AREA WE WERE 
DETAINED. AT GUNPOINT. SY BATF AND STATE TROOPERS UNTIL 
THE FBI ARRIVED AND INTERROGATED EACH OF US. THEY THEN RETAINED 
OUR 'FALSIFIED.  PRESS CREDENTIALS, WHATEVER THAT IS. AND 
LETTS'OUT OF WHERE WE SHOULD NEVER HAVE BEEN IN. 

SUNDAY. WHEN I ATTEMPTED TO ENTER THE PRESS CONFERENCE, 
I WAS AGAIN BARRED FROM ENTRY. I ASKED TO SPEAK TO THE PERSON 
WHO HAD MADE THIS DECISION AND WAS GIVEN THE PHONE NUMBER 
OF THE FBI IN WASHINGTON. D.C. ON MONDAY I CONTACTED THE 
D.C. OFFICE AND WAS DIRECTED TO THE SAN ANTONIO OFFICE. 
MR. JOE HANLEY, OF THE SAN ANTONIO OFFICE, UPON HEARING 
THE STORY INDICATED THAT I SHOULD NOT BE BARRED FROM THE 
CONFERENCES. NE SAID THAT HE WOULD CONTACT THE WACO PEOPLE 
AND WOULD GET BACK TO ME. I HAVE YET TO HEAR FROM MR. HANLEY. 

ON TUESDAY, I WAS ACCOMPANIED BY MR. DICK REAVIS OF 
THE DALLAS OBSERVER. AT THE CONFERENCE I' WAS AGAIN DENIED 
ACCESS. MR. REAVIS WAS ALMOST DENIED ACCESS AS A RESULT 
OF THE FBI ASSOCIATING HIM WITH ME. HE WAS ABLE TO REPORT. 
AFTER THE CONFERENCE. THAT RE HAD BEEN UNABLE TO FIND ANY 
OTHER MEMBER OF THE PRESS THAT CARED WHETHER ANOTHER MEMBER. 
MYSELF, VAS BEING DENIED ACCESS. PERHAPS THEY ARE PART OF 
AN ELITE CLASS SUCH AS THOSE THAT RULE THIS COUNTRY. AND 
LOOK DOWN UPON THE REST OF US AS A SORT Of SCUM THAT MUST 
BE TOLERATED. INTERESTINGLY. THESE ARE THE SAME PEOPLE THAT 
APPEAR TO BE STENOGRAPHERS FOR.THE GOVERNMENT. REGARDLESS 
Of THE NATURE OF THE QUESTIONS POSED BY SMALLER,-OR FOREIGN. 
PRESS, THEY TEND TO FOLLOW THE'LEAD OF THE FBI AND ASSURE 
US THAT WE WILL KNOW WHAT COLOR THE CAR WAS THAT REMOVED 
CHURCH MEMBERS FROM THE COMPLEX. 

YESTERDAY I WAS FINALLY ABLE TO MEET A PERSON CLOSE 
TO THOSE THAT NAVE MADE THE DECISION. TO BAR. ME. PREVIOUSLY • 
I HAD DEALT WITH MELISSA SIMMS, OF THE WACO POLICE DEPARTMENT. 
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WHO HAD BEEN ABLE TO TELL RE NOTHING MORE THAN THAT I COULD 
NOT GO IN CAUSE THE FBI SAID SO. BOTH RANDY D. PARSONS AND 
CARLOSTERNANDES, SUPERVISORY SPECIAL AGENTS, WHATEVER THAT 
IS. POSED A NUMBER OF QUESTIONS. I WAS ASKED IF I WAS LEGITIMATE 
PRESS, TO WHICH I RESPONDED. WHAT IS LEGITIMATE PRESS. I 
WAS ASKED WHERE I GOT MY PASS AND EXPLAINED THAT I GOT MINE 
THE SAME PLACE THAT NBC GOT THEIRS, I MADE IT. THEY ASKED 
IF I WOULD BE ON THEIR LIST (PRESUMABLY A NATIONAL PRESS 
ASSOCIATION) AND I EXPLAINED THAT I HAD NOT JOINED ANY PRESS 
ORGANIZATIONS, THEN ASKED IF IT WAS REQUIRED TO BE LEGITIMATE 
PRESS. THEY ANSWERED NO IT WAS NOT NECESSARY. IT APPEARED 
THAT THEY WERE ATTEMPTIWTO FIND SOME MEANS OF REJECTING 
ME AS NOT LEGITIMATE PRESS. SO, WHAT AM I GETTING AT? 

THROUGH THE HISTORY OF OUR COUNTRY THE PRESS HAS ALWAYS 
DEFENDED THE RIGHT TO GATHER NEWS WITHOUT GOVERNMENT INTERVENTION 
OR LICENSING. IT HAS BEEN HELD THAT THE FIRST AMENDMENT 
HAS PROVIDED THAT NO LAW (LAW ENFORCEMENT AGENCY) MAY BE 
MADE THAT WOULD ABRIDGE THAT RIGHT. IT ALSO APPEARS THAT. 
HERE IN VACO. THIS FUNDAMENTAL RIGHT IS GOING TO BE TRASHED, 
AS HAVE SO MANY OTHERS THESE PAST FEW WEEKS. 

WE WILL SEE,'IRE TWEE AGENTS WERE SUPPOSED TO GET 
BACK WITH ME YESTERDAY. HOWEVER FROM NY EXPERIENCE I WILL 

HAVE TO FIND THEM TO SEE IF THEY HAVE FOUND ANOTHER MEANS 
OF BARRING ME FROM THE CONFERENCES. SO  MACH FOR REDRESS 
OF GRIEVANCES] 
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From: Gary Hunt at the OuipORt 06 giteedOnt in Golden Hills Paugussett Reservation 
Date: August 19, 1993 	 Phone: (203) 537-0390 

URGENT - UPDATE - URGENT 

Time permitting, I will; be posting another Fax this evening - However, It seems important, 
at this moment, to bring you some information about the occurrences today here in sunny 
Connecticut. 

At about 3:30 this afternoon a helicopter (HU-1D) which appeared to have State Police 
markings, flew around the Reservation at various altitudes. The helicopter had camera 
apparatus attached to the rear. The passes were obviously reconnaissance in nature. This is 
the first time that an obvious aerial recon has been observed since the encirclement began. 
Other movements appeared to be a bit different than the norm,al routine, however ground 
activity was less, apparently, menacing than previous activity. 

So, we are having a picnic and all are invited!! Those of you that may live in the vicinity 
and want to take a few days of and bask in the hospitality of the Paugussett Indians are 
welcome to come on by. Bring your shootin' iron and just maybe there will be some target 
practice. Bring plenty of bullets so you can go for the big prize. 

Now, we are pretty sure that we are going to have this picnic, but would not yet 
recommend that you go searching for a new line of work unless you are just plain dissatisfied 
with your old job. But, if you have the time, please come, and come prepared for what you 
may have been expecting. 

If the party turns out to be a sure thing, I will post as many invitations as time allows. If 
you receive one of the special invitations, please pass on a copy to as many as possible, as 
quickly as possible, and come prepared for the big gala. 

By the way, we have found "bouncers" at previous events. They have been harmless, to 
date - but, this is no guarantee that they will continue to be so. 

Directions are: North or South on Interstate 91 to Meriden; Exit at Meriden - East (you 
will be on Main Street); to Highway 66, East on 66 to Middletown; Left on Main Street in 
Middletown (you are still on 66) to Route 16; Right on 16 to East Hampton then on to 
Colchester to 85 South (right); Then Left on 354 to Stanavage; Left on Stanavage (this is 
where we may encounter bouncers) less than a mile to the reservation on the Left. 

Visitors Welcome - URGENTLY!!! 

Phones: :Gary Hunt 
Reservation 
Reservation 
FAX 

(203) 537-9066 
(203) 537-0390 
(203) 537-3951 

(203) 537-6658 
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From: Gary Hunt at the 0400 o6 gteedOrd in Golden Hills Paugussett Reservation 
Date: August 20, 1993 	 Phone: (203) 537-9066 

The incidents that occurred on, and over, the sovereign tribal lands of the Golden Hills 
Paugussett Indians last night will have a lasting image upon me. There is no doubt that a lot 
of tension was created when one helicopter made two trips consisting of many passes over 
the reservation, and a second chopper made one trip with the same objective. Both choppers 
were completely void of any of the required (by FAA) nighttime safety lighting of beacons, 

-strobes and markers. The affect, initially, was to generate concern as well as arouse many of 
the neighbors who called police to report the flights. I contacted the FAA in Windsor Park and 
'Peported the violation (confirmed to be a serious offense by the FAA). The incident was 
reported to local press by both the Indians and the neighbors. One television station was even 
able to capture, on video, footage of the helicopters flying without safety lighting. The Indians 
intend to pursue the matter until the proper persons are appropriately disciplined for their 
actions. Laws are for everybody, aren't they? 

Ultimately Governor Lowell Weicker is responsible for the activities of his subordinates in 
all actions involved with the enforcement of his edict to deny the Indians their sovereign 
status, as declared in numerous treaties and federal statutes. This gross violation of the law 
for the purpose of intimidation is indicative of an emperor gone mad! 

Two of the many supporters from the local community left the reservation at about 11:30 
last evening. These two ladies were followed by two State Trooper vehicles all the way home. 
I suppose who could consider this the first effort at protecting, as in "to serve and protect", 
since the fifties when it, apparently, became unfashionable for law enforcement (was Peace 
Officers) to become involved in "service and protection". Just think, these two ladies have 
received a privilege denied to most nowadays. But, back to the point - while driving through 
Colchester these two ladies observed an estimated 45-50 law enforcement vehicles parked at 
the old high school. They stopped, still under escort, and called the reservation to inform of 
this matter. The Buffalo Horse received the message and chose to reduce the number to, 
perhaps, thirty vehicles, assuming a bit of exaggerating. A while later one of the local TV 
stations called to inform the Indians that there were approximately 50 vehicles parked at the 
old high school and that the helicopters had been taking off, and landing, at a nearby helipad. 
They were one of those that has confirmed the "lightless" helicopters flying in the vicinity. 

The most impressive actions during the entire insane display of power by the 
representatives of state government was the calm of the 32 Indians currently defending their 
tribal lands. Those in secured sleeping quarters were informed of the increase in caution 
predicated by these acts, and calmly return to sleep to await their shift on guard, or patrol, 
duty. I suppose that they have become used to these "games", however their calm in dealing 
with these efforts by government to invoke life threatening fears seems to have just about no 
effect on the Indians, save slight increases in security. 

Open invitation to the picnic. No reservations necessary! 
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From: Gary Hunt at the 00)00 06 %86I0r4 in Orlando, Florida 
Date: January 20, 1994 	 Phone: messages (407) 644-4085) 

FREETHINKING 

had a rather interesting experience this past Saturday. I had attended a talk in Winter 
Park, Florida, my home town of over twenty years. The speaker was someone I had met in 
Waco, and have since wondered what I had done to be the recipient of a call from her last 
March. 

It began on March 13 when I received a call. I had acquired the Power of Attorney from 
David Koresh as a result of the efforts of two fine Americans from Dallas. Ron Engleman 
hosted a talk show on station KGBS, and Ken Fawcett, who we referred to as "the video man" 
until I finally met him face to face, collector of satellite tv footage feeds from day one of the 
now famous siege. Ken observed the rotation of the satellite dish while Ron asked the 
questions. I still work with Ron and Ken as all three of us are seeking to expose the truth of 
what really occurred February 28 through April 19, 1993. 

There was an event which occurred on March 20 that began painting a picture of what 
was to come. Linda thompson, a Bar attorney from Indianapolis, had convinced me that she 
and I should enter the Mt. Carmel Center on the authority of the Power of Attorney, as well as 
the two I executed, at her request, from myself and David Koresh to her. [NOTE: Linda has 
asserted variations of the scenario where I attempted to contact her and then begged to be 
added to the Petition for Writ of Mandamus that we filed.) We went to Kinko's, which had 
become my office away from home, to prepare the Powers of Attorney from Koresh and 
myself to Linda Thompson, as she had requested. While John Baird, her partner and ex-FBI 
candidate, prepared the POA's she typed out a press release announcing that we were going 
into the Center that evening. She then asked me to run the release out on APFN, without 
copies to government officials, which I did. She had, unbeknownst to me, rewritten the release 
to include only me as the one "going in." We then got in her rental car and travelled toward 
the checkpoint at FM 2491. On the way Linda began suggesting that she should not go in with 
me because if I were to get arrested she would handle the legal work outside. John suggested 
that he might handle it, but Linda (who we have found became a member of the Indiana Bar 
on June 12, 1992) insisted that he did not have the experience necessary. When she finally 
stated that she wasn't going in, I said that I was also having second thoughts, but agreed to 
go to Satellite City and see how it felt before making my final decision. When we arrived at the 
checkpoint we presented our AEN (Linda's computer network) press credentials, which were 
honored. While there Linda got some good pictures of the agents, State Troopers and their 
dog. Then on to Satellite City where Linda began, immediately, passing out the press 
releases. One of the eager young reporters, who also knew Linda and spoke with her in a 
very friendly manner, ran, with the release, to the State Troopers who guarded access to Mt. 
Carmel. Within a few minutes three new Troopers arrived and they continued to stare at a 
piece of paper, and us, the rest of our stay. My senses indicated that I should not enter Mt. 
Carmel that night. I imagined Mike Schroeder's body hanging over a fence for days, and 
chose therrnbt to enter. Linda's anger at my decision was obvious. As we began driving back 
toward the checkpoint I told John and Linda that we would be stopped on the way out. It had 
become obvious why we were there. We were stopped and an ATF agent appeared to unlock 
the safety of his MP-5 and point it very nearly at John Baird's head (John was driving, I was in 
the back seat). Linda, courageously, took a picture of this event. The agent then moved to the 
right side of the car and told us to get out. After Linda resisted we emerged and stood where 
directed. The agent then picked up my camera and began to open the back. I said that he had 
the wrong camera and film. This reaction was an attempt to retain the pictures I had taken 
over the past week, or so. After he had ruined my film and began to rummage in the car I told 



him he had what he wanted. He said that I had told him it was the wrong film. I responded 
that I was trying to keep him from exposing the film. Proof exists that I was not trying to get 
Linda's pictures taken away. If that were my purpose she surely would not have gotten away 
with the film. (NOTE: Linda claims that this was her first evidence that I was a government 
agent. I feel that my film was as important to me as hers was to her.) While at the checkpoint, 
we were detained by FBI agents and questioned. Linda acted as my representative, or council, 
during the questioning of me. The press credentials were seized as falsified and retained by 
the FBI. My press credentials, Outpost of Freedom, which were not used that evening, had 
been recognized by the FBI when I was challenged at a press conference a few days earlier. 
We then left the checkpoint. 

This addresses one of many claims as to who I am, all made by Linda Thompson, a Bar 
attorney. Now, I know that many will say that being a Bar attorney does not make one bad. I 
agree, however for the past few years most patriots have said that they would be very 
cautious when listening to a Bar attorney. What has happened to that caution? Now we have 
a Bar attorney going around the country saying that she knows everything that went on in 
Waco, however she spent less than ten days in Waco during the siege. She has come out 
accusing virtually everyone who doesn't agree with her as being a government agent. She 
makes many claims that I know to be false, and most of which can be easily disproved. Yet 
the waiting audience listens intently to her speak and response in frenzy to her remarks. 
Those remarks led to calling for a lynching of me, because Linda claims I am a government 
agent. Nobody asked for proof of her allegations, they simply responded to someone telling 
them what they wanted to hear, and such has been the nature of the problem that has caused 
this country to slide into the abyss from which we are trying to remove ourselves. Dan Rather 
has nothing on Linda Thompson as those who respond to her cry for blood have anything over 
Joe Sixpack. 

We have got to learn NOT to follow leaders. We have been conditioned to look to 
someone else (generally government, Bar, AMA, or other acronyms) to answer our questions 
for ourselves. We have learned to assume that others have mastered areas of our lives better 
then ourselves. We have learned not to think for ourselves, but rather to find someone who we 
are convinced is capable of telling us what truth is. We have lost the ability to seek truth for 
ourselves, for this requires that we look at all sides prior to making a judgement. We have 
decided, rather, to look for a person who makes judgements, whether they be true or false, 
consistent with what we would prefer the judgement to be. Then, when that "mentor" gets into 
areas where we have little knowledge we allow them to "evaluate" the information available 
and then respond with strong emotional response to the thoughts of that mentor. We have 
allowed others to lead us down whatever course we wish them to take us. We don't even 
allow that more than one might better serve us with conscientious decisions, we have become 
slaves to the very concepts that have led us into slavery. 

Freethinking is probably best defined as thinking for ones self rather than relying upon 
others to do your thinking for you. Perhaps a goal we should all seek during the struggle to 
regain our Constitution. 
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Telephone transcription of IRS Memo 

February 26, 1973 
[Received February 27, 1973 - Intelligence Division, Los Angeles, California, Internal Revenue Service] 

To: Participants on Conference on Tax Rebellion Movement 
From: Regional Commissioner, Western Region 
Subject: Tax Rebellion in California 

I am sending you the minutes of our meeting on February 9, 1973, on the Tax rebellion Movement. These 
minutes enumerate action items for the Los Angeles and San Francisco District Directors, and for regional office 
officials. I appreciate your past attention to this serious matter and feel confident that all of us working together 
can successfully overcome this challenge our tax system. 
Homer 0. Croasmun, Regional Commissioner 
Mr. Schwartz, Regional Commissioner 
Mr. Rowe, Regional Director 
Mr. Kingman, District Director, San Francisco 
Mr. Schmidt, District Director, Los Angeles 
Mr. McCart, Acting Assistant Regional Commissioner, Intelligence 
Mr. Hansen, Chief, Los Angeles 
Mr. Howard, Chief, San Francisco 
Mr. Monzon, Chief, Enforcement, Regional Office, BATF 
[others listed, above is partial] 

Mr. Croasmun opened the conference with a review of the history of the Tax Rebellion Movement. He stated we 
should set up our metes and bounds to achieve our goals. That we do not have unlimited manpower, so we must 
focus on the total program and concentrate on the leaders of the movement attacking IRS. Mr. Croasmun pointed 
out that several months ago we changed our direction on tax rebellion cases from a defensive posture and now 
seized the initiative by infiltration of their organizations. So we now know in advance of their plans before they 
execute them. This is vital and we must continue to stay aggressive if we are to enforce the revenue laws and to 
protect the Service from attack by tax rebellion militants. Mr. Croasmun stated that we are not limiting ourselves 
to the sanctions in the Revenue Code, but are using all the available law enforcement machinery, whether it be 
federal, state or local laws. For example, if a tax rebel leader is violating a state law by carrying a concealed 
weapon, we should use state enforcement to prosecute him. And, if there is a firearms violation, ATF agents 
should be alerted. Mr. Howard advised that he had been advised by the Detroit District that since [name deleted] 
spok on the radio in Cleveland there had been a flood of General Motors employees submitting false forms (W-4). 
Mr. Busalacchi stated he had a report that named the leader who had been active in Albuquerque. Mr. Hansen 
advised that a [name deleted], of Ventura County had intended to file false forms (W-4) but he now leading the 
Marinosa group of militants organized by [name deleted], [name deleted] and [name deleted]. Mr. Vargoseak said 
the Sheriff of Mariposa County had been checking the activities of [name deleted] since May, 1972, when the 
[name deleted] bought the Mariposa property from [name deleted]. That [name deleted] is a close personal friend 
of [name deleted], that [name deleted] has a criminal record. That he has 3 or 4 firearms and that the BATF has 
a case on [name deleted]. Mr. Schmidt pointed out that there are varying degrees of militancy in the various tax 
rebellion groups. That in the Los Angeles District, Tax Anonymous, led by [name deleted] and [name deleted] is 
the most militant, that we keep this in mind in deciding our targets. Mr. Monzon gave a summary of the laws 
enforced by the BATF which could be used on tax rebel cases. He pointed out that anyone can carry a gun 
unless the person has a felony record, that an automatic pistol is not an automatic gun under the definition of 
BATF unless one pull of the trigger will discharge multiple shots. That explosives are a federal violation, and 
likewise, silencers are a federal violation. He said he wanted more information about a report that tax rebels are 
able to buy silencers in Phoenix, as this would be a clear violation. [end] 	 - 

[emphases mine, GH] 
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Partial transcript of message system dialogue when you call (317) 728-5200, Linda 
Thompson's voice message system. [as of March 3, 1994] 

If you are calling for information on tapes, books or articles, press 1, 
To schedule a radio, television, newspaper or conference interview, press 2 
For the address and fax number of the American Justice Federation, press 3 
To be on the mailing list , press 4 
For information on the Ready Response Communications Network, press 5 
For information on the militia, press 6 
To speak with Linda Thompson, press 7 

[5] - [Ready Response Team] 
The Ready Response Team is a nation wide communications network to relay news of importance to 
the patriot community. This network will be vital in the upcoming months. To become a member of the 
Ready Response Team you must pledge allegiance to the Constitution of the United States of 
America, and realize the penalty for the knowing or intentional violation is death. This is not intended to 
be a game or a hobby, you must be serious. Your life, and ours, may depend upon the 
communications that we establish for the upcoming months. You must be able to reliably communicate 
news to at least five other members of the patriot community by either telephone, fax, computer, ham 
radio, television or AM-FM radio. If you choose telephone or fax as your method of communication you 
must be aware that many of these calls will involve long distance calls and you will have to pay the 
cost of these calls. People who choose to sign up for the Ready Response Team will be contacted by 
the national coordinator within the week. If you do not wish to become a member of the Ready 
Response Team, press 1, now. To become a member, press 2. 
[2] 
Do you promise to uphold and defend the Contitution of the United States of America against all 
enemies, foreign and domestic? Please say "yes" or "no". [tone] 
[address information] 

[6] - [Milita] 
If you would like information on organizing, joining or supplying a militia in your area, please answer 
the following questions at the tone, if you have a message, leave that at the end of the questions, 
Thank you. 
We're sorry we can't answer your call personally right now. We receive about three hundred telephone 
calls per day, but we do listen to each message carefully. You'll be prompted by a beep tone, please 
begin speaking at the tone, and answer each question, and please speak up loudly. Thank you, very 
much. 
What is your street address, please? Please wait for the tone. [tone] 
What is your city? [tone] 
What is your state? Please. [tone] 
What is your ZIP code,? Please. [tone] 
What is your Area Code? Please. [tone] 
What is you telephone number? Please. Please speak clearly and loudly and wait for the tone. Thank 
you. [tone] 
Please begin your message at the tone, Thank You. [tone] 
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The following 5 pages are a copy of the letter, in original form, 

 from Linda Thompson, titled "Traitor, 

 this is commented to, in line, beginning on Page 4. 



111P1332E. 

Written by Untie O. Thompson 
American Justice Feclannion, 3550 & &leasers Ave, Suite E., Indianapolis, IN 44203 

AM Nowa 
Pc 13171 710-9209 

Computer address Fidonet 1:231/110; Compuserve 71 H3, 1360 
Computer Newark 135: (317) 780-621t 

lloisohons (317) 790-52/30 

On April 27, 1993. I ramthod a message from a 
Mow nernod David Tram that said. "Ibu might be 
interesad to know Gary Hunt gave us a box of the beak 
from Kirby Paris tided 'A Mountain of ties the 
apprationsion and ahem of Idaho's Rarely Weamett," 

whiCh I responded that the box of books had 
been sent two months aster to Gary Hunt who had 
promised Kirby Ferris that he would aloarbauto thorn to the 
Howe Modis at Waco 

Ware receiving that meson' the meek of March 
19, 1993. I had spoken to Kirby Ferri. and ha had 
maistionod to me that he wee malty puzzled why his beaks 
had not bean disabused to me maws media. Hunt hadn't 
distributed the books to the media during the Waco slogs 
Instud, by the meesoger *boys we Warned that after the 
Branch Dtwidiens were burned to the ground end the media 
had long left Waco, Hunt had simply delivered all the hooks, 
in one lump, to David TreOrs. 

Wish I hew sward fiest-hand to:penman with 
OW Hunt end it is my dues belief that he is a paid 
governmantinforman an 'agent provocateur.' The fob of 
an agent provocanur is to interns 'patriot' ocgartitarlons, 
amnia informesbn shout the mombets hip, end to  cariosity 
omits 	and confusicr, and discredit the boos. or 
the group itself. Hum Is an excellent study and obisot 
lesson in these subaqua; primarily because he is inept 
enough that he espies what ha does. 

1 hays nothing to gain by discrediting hen, mho( 
than hopefully to keep others from getting into trouble by 
ossocisdreg with him, in  sat hope you Ira trust my 
motivotiOne. in the Nght of whether my Opinion is "sour 
;ruse consider that, to my knowledge; Hunt has never 
done; ernaNng productive and has made hls :lama solely by 
either copying what minus do. bootlegging others' weeks 
or going on the may to denounce thous poor saps who 
have bun tuckered in by his claims of being a 'patriot: 
Know a tree by Its (tutu. 

His psalm, In Waco wee to assoolou with any and 
every group and try to get as much intormadon about them 
as possible then copy this information as his own, releasing 
it though the 'patriot fox network,' to gain otediMirp 
Later. hs would than tabus totally bogus inhumation as 
ens of the groups' mambos to metre the group look redly 
Stupid, or, having esablishad an Inroad with a particular 
group, hy would try to feed thorn Into trouble with the 
poles Het ahveys had 'very' Inside infonnadon *Id 
proved to be we — too but because no one also cotdd get 
that informadon, such ea the number to that WS inside 
compound headquonene at Waco FBI insids compound 
keadquanars at Waco tins hot numbers to both, or..„ as 
wet as knowing aback road' Into the compound. 

Most istenishingitc on the day of the Waco Kra 
ha told Greg tali at tho constitutional Foundational 

Association (CFA) in Waco that the night betels the BAIT 
had gone In and shot acme of thO Psopia Now, wards 
tau the autopsies ant thawing that many of the Branch 
Osvidieris were shot. 

He was the first and oray poison outside of 
Indians who I nut who had hoard of the "CDR" !Counsel on 
Osumi* Relations; which 1 bolus through Imhof 
information and consul with that group to be a 
government information-gathering servlos His assuistion 
with it and `ousting' h only further confirms my 
suspicions 

Miscellaneous background: His papas 'Output 
at Freedom' has only had two edidons *vac both in late 
1992. In those, he puldlehad stories from one Mark 
Philips. who patriots hem have consisandy informed Ma is 
a govornment scant and I have now obtained 
docurnanation finking Phillips with British Secret gonads 
and the CIA. When I leentod Phillips ould be an agent and 
trim Hunt was working with him. I rolled him whet ha knew 
of Mark Philtcs end ha romandad that he was a ;ram gait 
he worked with him a lot, enc. When nuntionad that 
patriots had said Phillips was en stunt Gary then 
back-pedalled- in a big way, trying to act like her hardly 
know the guy and that he didn't vouch for his sotries in his 
patter. 

An observation modeby • radio personality is diet 
Hunt seams to like to publish al the rumss and addrtsses 
of patriot groups in his newspaper too. 

A radio personality in Now Onsam. Leuietens 
told me that Gary Hunt bad-mouthed Be Gritz and was 
asked to be on a show to back up his contentions and (bat 
show up. 0 believe this was solely to cause controversy 
which would hivethe Oka of promoting Grier, ectrualtry 
I am not a to Grin fan, aithea but more on that in umber 
lined. He woe on a radio show in Ronda the in M. 
1993, and 1 pointedly accuisdhim of Wing an eget& siting 
many of the things that follow in this skids and he didn't 
deny It, not once. Vncs than, he's hild dots to come up 
with a cover story and now appenrraly comma radio 
talons trying to get on them to "debate' ma I Mu no 
Mandan of giving him any glory or alfewing him to obtain 
any more publicity at the stigma of patriot. by giving him 
a public forum. 

Now, in the meantime. my  PERSONAL 
emperienou with Hunt have led me to conclude that ha is 
an oponitIvs 

In March 1993, my law partner end I had 
decided to go m Waco and Me a peddOn for David Itategh. 
called a Petition for-Writ of Mandamus, which is a some 
pour that sobs the Court to ardor someone to de 
something they art by lag supposed to do. At the time. 
the Court had denied srtwners accent* David Koresh, and 
the FBI was refusing to allow anyone to have contact with 
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the 13ronoli °iridium. We weal esidng the Court to ardor 
the Fill to absolve David Koreans legal rights and to aloe 
err asta may In to as him. Anyone can hie such a petition 
on behalf of someone Psi eta their *next friend" and think 
what we had writtan end were intending to file 

Before we heft Indianapolis for Waco I got a call 
from Larry Cocci who said that Cy Minute (brawny 
associamd with the Be Gritz compeign) had said to get in 
touch with Oary Hunt. that he wee a patriot staying in 
Waoo and ha would Nip us when we woo down there. I 
called Hunt and he raised a story *bout how hi had 
Nonni' -prow of attorney.' 

(A "Power of  snowier has nothing to do with 
being an attorney in the genes of the word lawyer'. A 
'power of attorney' Is a pieta of paper that anyone can 
gild* to anyone ens that, legallo allows the second parson 
to be recognised by law es BEING the rust person. In other 
words. If you give your "power of attorney' to Homan. 
Poe that parson %mamas you, to do anything you could 
usually do and onytring they do you hem to honor. If they 
tales out a loan in your name you have to pay it. for 
instance It doss not. hone/et maks the parson an 
attorney'. ft would IOW the person the right to HIRE an 
attorney for you. thought 

Hunt said he got this authority when he called 
into Ron Inglernan's radio show. KOSS, In Waco, 'Ones. the 
morning that KO SS wee talking to the !ranch Oavidisns and 
the Branch Davicians want answering questions by 
signalling with their swag ea antenna, moving it for 'yet' 
and not moving it 	no Ha said that he oailed into the 
program and snot f  he could hive David Kovash4 'power 

I of *;army' and »E tha satellita signalled *yea." Theta 
pretty iffy, but irroierant to trig matter. 

We hen recently learned that the government 
had blacked and farrarisd j  lonsedeoste into the Branch 
Davi4an Mugs and the redo station could not have been 
broadcasting to the french Cievidiang. Brunch Davidang 
also have told the they were Order moving the walks is 
a signal. 'lichen Ron inglernen got his job with KOOS radio 
eight before Waco and road. a name at a 'parrot" by 
having people on Ns show who were sympathetic to the 
Branch Dr/idling. He claimed to have loge Ns job right 
otter Waco but has spent lie lime *Me then snacking 
efforts to =pas* du govarnmones conuption in Waco, 
while appearing on radio claiming to be •patriot. While we 
were in Weoo,1 saw a (agow I want so lawachool with who 
visa a "broadoggie for HOC. The FBI requires that its 
employ'', be lowsehool graduuws Orminnwri. Looks Bra 
ws had a Now other "advance Nam' members in Waco to 
me 

Hunt wanted to be on the petition for Davkl 
Koreoll, so ws added him to it. We did not Mg it goring as 
Na employing or attorneys. as he now claim% bottoms we 
were not Sing in the capoci ty of attorneys, nor did we aver 
work for rim or hoes any connect with him whateogvor. 
I filed as "nem Mond" to David *Nosh which Is a legal 
mending that lets someone Ole a petition for unmans ale. 
who is unable 10 do SO 

When eargot to Wee% we teamed that Hunt was 
living at the NOV Road Inn and continued to Sum them to 
the note of 1140 a tirrA and spending about $20 a day at 
the lanko copy eitellf. putdng out fasts, an a network that 
oilyha and another moan ware members of, and mangy  

for mane with no visible means of support and with no job 
track record. either. He claimed to be -In tionstnonfon' In 
Florida before coning to Weep but oleo claimed to have no 
monay. He also domed 0o publish • Paolo 	Outpost 
of Freedom' which I ktemod had only been published Vele* 
veer, and made him no money whateoeyer. In cotter wade 
he had no 'following" or 'supporters" to provide support. 
yet he was able to live SS days and chum OUT a lot of 
document' during the 51 days he stayed thine, 

PATRIOT FAX NETWORK — GOVERNMENT PLANTED 
DISINFORMATION  

Hunt darned to hive g 'fax network" which I 
learned at the rim* tOlarott 19, 19931. oonaiawg of faxing 
rhinos to one place In Florida, another in Novada and lane 
nooenrntly CO my *Mao too. in other words. roi fax 
millwork was an advance sot up by tha fols to monitor 
patriot activity that was established by Hunt, along with 
Ken Vanden out of Las Vega', to monitor *patriot' iteshAty 
during Waco. 

Hunt claimed to hove no cat however, 1111 Wad 
seen driving a white Ford muck with a camper top a few 
limes and I balls.. the "no car routine Wei mainly to claim 
a need to bum ridas co as to Pomo be tagging eking with 
a patriot somewhere. to the meantime since Waco ha has 
been in Several cities in Florida. doing radio programs liva 
and last said he was going to Montana (where C.U.T. is 
believed to be the next lerget). 

Any,  woy, when we got to Waco we hied the 
pa titian On a Friday and from that point on. Hunt wanted us 
to take him with us everywhere or. animal:Nolo to ova 
him Mee to various misting& When we didn't oblige. ha 
would be very insisoeno t: en surly about It. On Saturday, 
my partner, Xurd. ono : went Out to dinner. We discussed 
why the Area had not Mad a let Amendmint challenge to 

being kept  3 miles away from the Mt. Carmel Coast I 
wanted to file a chartings to it. Tints we have AEN news. 
John and I wets legitimate AIN reporters. so I said I would 

Go to  the 3 man Pons intl, cross the Ono gat arrested. than 
we could file a chelienosin °curt on it. John and Muni both 
said it would be better if we had someone who wean% an 
attorney waiting on the court to rule on a Petition to do it 
and then Hunt volunteered. The plan was to go down to the 
prods area hand out prigs nriasegof what we were doing. 
Gary would crags the Inside 3 Mkt roadblock tine gat 
stream!, we'd bat him tun, than we'd Rio a challenge of 
freedom of too press in Court, challenging Ng inlet So 
we took our press pastas and cameras and went down to 
the first roadblock. Mire were two saes of risadbloclor. one 
at S miles for ordinary citizens and one inside at 3 milts for 

the prise, 

We had made up Seale prism raleagasto hand out 
down in the press /met when we gat there tailing what we 
were going to do. Unbeknownst to us. though, when we 
made this* up at lanko's, Gary had sent faxes out to his 
'buddies' Wore sea kilt The press refits's said what we 
would be doing. We diccoventd later that he had sent these 
taxes to the ATF command pact as mat as the FBI 
commend post hiadquariere (This was CLUB 11. 

.Wa had no problems getting through the Omit 
mite roadblock The pokte even paved for pictures and 
rotted out trio BATF "bomb dog' to pose for a few of the 
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We got down to the press 3-rnae roadblock, 
handed out 4 low press roliseaw and tidied that ;to 
roadblock was suddenly being mink:won by • lot of pallor 
arriving in two police oars. Hunt announced 	wouldn't 
cross the line so we got In the car to go back to our horns. . 
Since we had banded out prose releases we looked potty 
eentld 'MINK paint. The was CLUE 21. 

On the way out of the 5 mils roadblock we got 
Stopped by the roadblock Pave who dernandod to we our 
prase passeg taking them and our driver's licenses and my 
tont•rsar paperwork and fold us to welt in the car white 
they tan our names through NC1C ithe police computer with 
criminal inlorminian in it - the National Cirri. Information 
Concert. As we waited, a centaullasurwtanne ATF agent 
holding an SAMS sub-machina gun, with his finger an the 
tlicgoc Pointed his machine gun at my partner's head, then 
at mina. then at my rumor% head. then 44 mine. bank and 
forth, far 20 adman or more - but never at Gant This 
we• CLUE X. I managed to take a *Out of the ATF agent 
painting the gun at us and when i did, ha rushed around the 
car to my skie to corm the door, but I lied locked It and 
rolled up the window. About that tin{ the State lhiroprn 
wee back and the ATF agent bucked off. I hid the film 
behind the glove box, inside the dashbOard, by opening the 
glove box and throwing the Illm braid* hafind the glove 
box. then damning the glove box Shut on it. We wars 
ordered out of the Cit. 

The AT; agent opened my ear door immotiatelu 
even thaw l was swing -You do • NO have permission 
to search my tat' loudly and repaaatil* He said ht didn't 
NEE-? y ::team. He took. my torso and dumped it on the 
oar sear and want through it, then he sew Gary Hunt's 
carnival in the back seat and took it out and immediately 
took the Elm Put. Gary Hunt. who was standing next to me 
at die back of the cat yelled to the B.VIT agent 'That's the 
WRONG CAMERA, that's the WRONG FILM, you've got the 
WRONG CAMERA: (This was CLUE d41. 

The 407 agent found my camera but It didn't 
haw any film in it when he opened nand Hunt didret know 
what* t had hidden the film, so when the ATF *gent said 
"Where's the Rim?' I just lied and said then never was any 
rpm. lie then rooted through the oat under the sunk and 
wen atoning tha glow box, but he newer saw the film 
behind the ;Love box and I have a Nutt sniarged, trollied 
picture of him panning the machine gun at us hanging in ray 
riffles amen espies weilabla on inquiet]. 

We had to wait on the P51 to get there to 
'guaation ue' and than they let us go when we didn't 
ocroparats much with their Engel "quirationing" (swing ea 
how two of in ware attorneys... 4. But they reused to 
return our prase passes This wary, along with the picture 
of thy EF .gent pointing the machine gun nasally 
appwnd in the July nous of Soldier Of Fortune MagetIne 
sndded -Intirnidetion at the Barrel of a Gun.-  story and 
photo by yours trait) 

Sunday. the runt din Hunt warned to tag along 
with us 'gain so as said him. Mutant to way ■t our 
hand (not by* earn* one as ids. but so he could use a pitons 
than and ohms it to us) and sal 0,001,  and eat up a Film 
aerierranco > The FRI. CNN, and other wine had been 
Mousing stories swing that my partner and I had boon 
'anoint! and jalod for liming false andendais' and wt 
warned to so the story straight John kny permit) and I 
than went to do tome reconnoissane sand take photographs  

of various dings of lowest in the area When we gat back. 
Hunt hadn't sat up any press conference doming he didn't 
know how_ Mat wan in ratrospoct. Clue 551. 

Mond,* John and I gonad the Court and learned 
the judge hodret so much as "oaten,' at the pedtion 
(which had bean laid as an amergenw petition, which 
ordinarily would get head within 2 howls anypiecerdme 
ens). I dasidad to 	a pod:ion for writ of madonna 
against the Judge with the Court of Appeals (whet% for 

. that circuit is rocatod in touisionar, asking the Appeals 
Court to force Ow Judge to run or else to ardor the FBI to 
obay the law, em. John and I flied Met thy hod with the 
Appals Court. The beauty of it is diet we than had to 
✓iew a copy on the ludo. in Warm as we want war to the 
Courthouse to awn it Oil the judge and than to sit around 
the rest of the day, nagging the dark to nag the judge or 
whoever it took to get him to rola 

We ran Into Hunt at the Courthouse He said he 
had lust got a ohmic for $SOO and was going to contribute 
same money to our organiution." (Ma was Clue rIta -
*paladins •always• want to Ova you money 11a aunt in 
good with you, plus Gary wouldn't reveal Me source of this 
'elude', nor how, whit ho claimed to be a seventy' 
citizen, he would be able to assli it at • bank]. 

When we told hint we had Mod with trio Court of 
Appeals in Louisiana. Instead of being glad that we ware 
Irving to cat the Court to do something, he wont 
BALLISTIC. He cussed me up one side and down the what 
ranting and raying - my Impression wee that So reatitkin 
was as if we had biker' the cam out of "hie Gast bee 
government's) control and he was freaked. Whaohne, Ns 
reaction was TRUW weird for someone who :lifted to 
want to gat Awash raged. Milt was Clue 171. We didn't 
modes with him, period. after that 

That afternoon, though, Hunt, the parson who 
'didn't know how to coil ■ press confinence the day 
before caned 'press cadmic, to denounce John and Ito 
the entire media assembled at Wiwi This was Clue NI. 

it gets wares 

Two won. leaf my husband, AI, and I want Io 
Waco fur the Willa Assembly. There wan about 43 people 
from our assembly having Lunch at the Crairy Quoin when 
a lane arrival" to our eassoway endued In camouflage 
fatigues and wanted to "sic/ up.' Ws kit hint sign up and 
kept eating lunch. In the rratentimo Hunt has also arrived. 
occompenied by a guy in eivifa►  clothes we recognised as 
e BATE agent. (This was Clue flit• 

Hunt *ernes over to my Orbit Eke We ow long 
lost brother, sits down and stets out his hard to shake 
hands, and says la wants me and 'my group' to go with 
him and 'his group' on a march into the compound, swing, 
ntou know, by way of that 'secret bodk door Into it I told 
you about'.' 'Hie group' consisted of some of the bolder 
members of people I knew were *oat* pawl* horn the 
libertarian Partu, CPA. end KM* CCM( groups that had 
volunteers working in WiltIA about 113 pimple in ale ed of 
whom. except Hunt and the LOT agent, I Winn era 
patriotic and bsidworking foam I retied thet If it were 
anyone but him asking I'd do It In a heartbeat but I was 
wreath he was larding them Into a SAW ambush. 

I walked off and didn't talk to him anymore The 
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*TF agent in civilian clothes bled award limas to talk me 
into going with them and I blow lien ett. A guy wasting* 
JPFO (Jews for the Prieerveden of Firearms Ownership) 
hat came in behind him,/ tatted to him for a few Minutes 
and he said Its was 'CDR'. Ylppee. Wa had a fed 
infestation at that point. (These airoumstances. colt/meet% 
ware CLUE 1101. hone of the people from the Militia went 
with Hunt. 

I warned three people from the other groups who 
had come by In the marmites not to go with Hunt and told 
them why, but some went arerwas. The non day. talking 
to aria of thy leaders of dm Texas Libenarian party 

.Katherina Miners% who had been ens of the people I had 
warned not to go with *int she mid me that she had gone 
anyway end that when they got to the "back road' Into the 
compound. two black telicopiers fended immodestly and 
EATF agorals. pointing machine guns. jumped out end 
surrounded thorn- They tat everyone go, but they were 
&tired a long time fins in other words, an ambush. 
(This was Clue 0111. She also mid that the guy who had 
come in with Hunt. the 'tam comer" to our assembly had 
been aria of the 4107 agents who lumped out of the 
hangover. I &heeled the guy's registration card and sun 
enough ha had pravided only a pager phone number and a 
phoney addruss. (The was Clue *121. As a result at this 
escapade amend groups wars trashectin the media (people 
whose members had gone with Hunt). 

Hunt claimed that he had 'plum in good" with 
Rita Riddle. a Branch Davidian, whose sister-in-law and 
deugner escaped the fins Hunt claimed to ba pumping 
informatiOn from Riddle Rita told Ken Fawcett that 'ha 
was ormedirilly threadned by government agents that her 
eistmin.law would be arrested if she didn't shut up {Rita 
had :eon appearing on radio programa a: the :Icel. Sure 
enough, Ruth Riddle, Rites 'Isar-In-law. wee later charged 
with conspiracy and mutter. When Rita turned In a claim 
for her car to her Insurence company Me car was 
desuoyed by tanks at Mt Carmel. Hunt tried to gat bar to 
indorse M4 insurance check to him. 

Inlereetingly on the B.1•1 tepee, recorded when 
the Benoit DevidEste called the Waco Police Oiperment 
the day of the raid (the phone hookup included Mt. Carmsf. 
the Waco Ponca Department and the AM undercover house 
=MS the latent from Mt. Carmel.), a snattnnunt pent 
identified only ei 'Mete is talking on the phone from the 
undercover ATF hone and ewe, "tat ma put my pettiest 
Stalking' Eddie on the Phone,' Mel a women rimmed 
Badyna Riddle comas on the lire and talks to LL tarnahr 
who Is on the line. too. "tisertyne Riddle" sounds 
remarkably Inca Rita Riddle And Rita Riddle voluntarily flew 
from Tares to North Carolina, meeting up with Hunt. in 
January., this year, meths other !ranch amides. were on 
trial. Rita has been fee to howl anal her mode amoral 
tips. 

In Ma% when I was in Waco, I reoahad * 
telephone tenet the Winnow howl, and the cam asked me 
to pees on a message to one of the Branch Dthicians in ilk 
I passed the massage by phone, to tha Enoch Meriden 
when ha called the howl a tarn *incase twee Not a 
hial-hour Wet Gary Hunt knew about the conversation and 
Jae annum — I loomed this beaus* Huns raleyert it is a , 
third party who knows me end who told ma about it 
immediately — but Hunt had net been at the WI nor talked 
to the Bench Meriden and could only have learned of the 
conversation by being privy es jail survaitionas and  

recanting. 

hunt also hay spent a great did of time trying to 
get midis coverego for himself by claiming to be an 
'empire on Wino, though head ebsaiu Illy no roseerth of 
his own whew ever. meting Na inhumation from patriot 
groups. and ham made Ns name solely by using my 
menreita ceiling stations chaining that ha "knew ma' let 
Waco and thus is competent to denounce me on redid -
same old Cootie* Diversion. oonfusion. and &Posit 

The Patriot Fax network. which Hunt starcsd. Put 
out a mammas that Wall obviously intended to make Hunt 
appear credible after he was exposed as the traitor that he 
is just before the Patriot Fax network claimed to be 'going 
down' because it couldn't pay its $ICOO • month lint The 
message was written by leutprisal Ken Virden and said then 
Hunt was being chased by the ATT. Tha messagsalso said 
the ATF *worn such bed guys after alt. Welt. I 
immediately called KrF, and asked whither Hunt was 
wanted or not and was told that ha wasn't wanted by Air 
at all. But he apparently warns everyone to think so to 
'prove he isn't an operative 

Hunt is still travelling around, now with a woman 
compaction named Linda Warta neither of whom have ant 
visible mean■ of support or matey 1 saw diem aadng 
together at the Ma Cafe in W4C3. Texas. in October. 
1993, when the bill would run no lam than $3540 for a 
met. 

Shortly afterwards. Hunt appeared at whet he 
claims is the Nuguss enthrone une 	Pow-G EE. se t') Indian 
reservation in Coruurtstiout in Colchesatt Connecticut. 

My information say. that two brothers in 
Connecticut, writs' mother was incian and whose father 
was black, a few years ago changed their names to Indian 
named and declared their property e l'auguseett Indian 
Remington. They sten sued the Sete of Connecticut to 
declare the Land belongs to the raugussett Indians and by 
the twit, have tied up property di around Colchastat 
Connecticut 

In the meemlme they began willing eig4tettell 
from their house and they claimed that they wets not 
required to pay stars sales tax on the cigsaana salsa Mead 
on federal law that says Indite an Indian resaredone are 
exempt from paying asks lax. 

The "Pouguasatt Indian Resonation' wee naval 
recognized by the federal government as a reamedon. 
Adeitionsity the same group that had recindy established 
a very profitable gambling eosin* On an Indiana Rei•IN• dolt 
lagempt from stets and ?admit taxesl, was attenthdng to 
do the gams thing with the 'Fatigue:cm Indian 
Resonation.' 

The two brother' wart repeamly minuend to 
pay the thole tax on their cigars= sides and the roe sent 
them noticar finally, in the hit the Slate police ertivad at 
the property to cogent the Nate tax owed on tea Cigarettes 
There was, until now, no federal loraimmint 

But Hunch' an radvanaemen far the Ws. And he 
did the same things when he arrived in Connecticut that he 
aid in Witco — he yet up a "NO network' and hied to 
...reseal into the cordirlencies of honest and hardworldng 
pimple Ha copied one woman's writings and faxed them 



out under his awn name using hat name on hie letterhead 
- bath to docanilt her and to enhance his credibility, 
Again. stealing what other people writes* claim he is doing 
"teseach.' 

In one fax he sant out, he son; "they asked me 
for my i.d. and I showed them my infamous prams pass 
from CMOs in Waco" He's referring to the press pass ha 
used the night ha was with us in Waco milted above But 
if you read cloaely you'll node. those ;Ma passes were 
eehred by the FBI. John'. sees and my pan were not 
resumed to us but Hunt has his prase pass back 

Hunt deo asked for and recithod mow 
idiernidcatlan as a member of the Milan* Allied far Joint 
intelligence CA13. famous .titer of tha book 'llairold a 
Pala Home and radio personality; Egli Cooper's group. 
Hunt refused to return the credondals when Sill Cooper 
loomed his Identity and demanded the return of the 
Orodandata Cooper hat Offered a $20 reward for the return 
of the silken oradontlaill 

Shortly after Hunt arrived it the 'Paugussett 
Indian Reeervadon.' bleak hegooptees arrived for the fist 

Including a Husy, which indicates Army involvement 
as well as FEW (Federal Emergency Management Agency) 
and OCOETP {Department of the Treasury qua mu, Am -
Organised CrimaiDrug Enforcement Teak Parcel. 

Hunt than  put out ■ fax calling for people to come 
to a 'picnics' and ortng their guns - a transparent 'call to 
errnL" 

Interestingly the "FteuguessetindianReesruetIon" 
is one of sword "cults' that are mentioned in the ATF Snd 
raper; of Waco us groups the ATP is "watching.' Hunt 
arrived at the Pauguseett Indian Reservation before the 
State Police arrived there and oleo's the ATF report was 
published. So how did he know they were target.? 

Patriots, the fride ere looking for en opportunity to 
provoke a not and declare Mardal law. They are mating 
this opporlonity before our eyes and "Chief Moon Face 
!kW and his peopia while they may twig no legitimate 
claim to a resonation" are nothing but pawns that will be 
easaced to sortompish this goal. 

Assent update: 

In January* 11114. I spoke to a group of about 
320 people In Orlando Rodda, at a meeting *pease's,/ by 
Operadan Freedom and Charge Spree.. 

At that Meeting Hunt showed up with fear 
buddies. We moiled therm inunadimely and assumed They 
woo theta to provoke a oonfronilden while I wee sped:bet 
They didn't dleappoilitua. One of the group began shouting 
loudly at me. I caged ether** and the Mow was mid to 
ask for a refund and lean quietly dye wee complaining 
loudly thee we showed one of tire new Waco tape; 
"Forgive Us, We didn't Know." Instead of "Waco the Big 
Us' They had cam them to stuck the em, 'Wan% the 
Big Us" using a tape largely that we have avowed in 
'Waco ii. the Mg Ue Carstirum.' 

Owing the break rrowebsrs of the sudlorilecerne 
up to tell me that people In a grey truck were driving 
through the perking lot photographing Icons. pianos This 
sort of harrilowent tactic had never occurred anywhere  

before before that I have spoken tat this point, more than 100 
places). except wham we had previously can Hunt tat the 
enable assembly for Instance). 

After the amok I thought I would Wk to the 
*organ** about government informants. "agent 
provoninuts," and t relayed m lot of the inionwstion that Is 
contained in this ills that you ow reading now. wicept that 
I didn't paint Hunt out and t didn't name him by teams. 

As I was talking about thee. thing; I did agrei 
'And that follow is hare tonight and he Is here to provoke 

confrontation.' At which point, several people sailed our, 
'Point him out.' 

I didn't gate chi/loam point hint out er sense him 
by neme - Hunt $7000 UP. And ha than pointed a Nor 
at one of the people in the audience and salad him an 
'whore 
Guess he forgot about the other four Ihrgete pohning bock 
at himself. 

TRUTH IS OUR BEST AUK Expose bailee 
before they can act. 

If you have first hand information (sightings, photograph.. 
video tape news clippings) on: 

U.N. Trawls in the U.S. 
Slack Haticcpters for block busses planes, easel 
gleck.suisel 'police' who don't Identify themselves 
People 'tucked by government or other agent 
Government Agent Provocateurs 
Corrupt Feder* Judges 

Please sand this irdorrnation to: 

Uncle Thompson 
American Justice Federation 
3850 S. Emmen *Aran Suite E 
indienapods, IN 48103 
lbilPhorlw t3171 710-5200 
FAX: (3171 78041011 
Computer Sag: (317) 7804111 

L S- - 


